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SPRAWOZDANIE z I KONWENCJI AA REGIONU "WARTA" 

26.04.1997r. Poznań ul. (Inżynierska), Działyńskich. 

Uczestników powitał Rafał (Intergrupa Południowa Wielkopolska), zabrakło przedstawicieli 
Intergrupy Gorzowskiej. Prowadził Jędrek (Intergrupa: Wielkopolska - Poznań), który omówił sprawy 
porządkowe i poprosił o sprawozdanie tymczasowego Rzecznika Regionu - Rafała (Intergrupa 
Południowa Wielkopolska).  

Do czasu konwencji miały miejsce cztery spotkania tymczasowej Rady Regionu, po jednym  
w Kowalewie (Intergrupa Południowa Wielkopolska), Zielonej Górze i dwa w Poznaniu.  

Następnie Jędrek (Intergrupa Wielkopolska) omówił dokumenty Konwencji czyli Kartę Konwencji  
i Regulamin Pracy Konwencji. Do Karty Konwencji wniesiono poprzez głosowanie 6 poprawek. Do 
Regulaminu Pracy Konwencji wniesiono jedna poprawkę. Oba te dokumenty zostały przyjęte 
jednogłośnie. 

Następnie wybrano członków następujących komisji: 

- d/s organizacyjnych, 

- d/s finansów, 

- d/s informacji, 

- kontaktów z Zakładami Karnymi. 

Składy Komisji będą podane w miesięczniku Regionu „Warta”. 

Jarek (Intergrupa Południowa Wielkopolska) zaapelował o pomoc wszystkich chętnych do pracy  
w Komisji d/s kontaktów z Zakładami Karnymi. Do pracy w poszczególnych Komisjach mogą się 
zgłaszać wszyscy chętni. 

Następnie przystąpiono do wyborów: Marek (Intergrupa Wielkopolska) - przewodniczący Komisji 
Wyborczej przedstawił stronę techniczna wyborów, każdy z kandydatów do służb krótko się 
przedstawił. 

Pierwsze głosowanie to wybór powiernika Regionu do Rady Powierników. Z ramienia nowego 
Regionu został nim: Rafał (Intergrupa Południowa Wielkopolska). 

Następnie wybierano delegatów do Służby Krajowej oraz wybrano jednego z delegatów na 
rezerwowego powiernika. Delegatami do Służby Krajowej zostali: 

- Marlena (Intergrupa Południowa Wielkopolska), 

- Włodek (Intergrupa „Jedność” Konin), 

- Jędrek (Intergrupa Wielkopolska), 

- Marian (Intergrupa Zielonogórska). 

Wszyscy delegaci otrzymali wymagana większość 2/3 głosów. Zastępcę delegata do Służby 
Krajowej deleguje Intergrupa, której delegat nie będzie mógł uczestniczyć. 

Później wybierano służby nowego Regionu. 

Wybrani zostali: 

- Rzecznik - Darek (Intergrupa Południowa Wielkopolska), 

- Zastępca Rzecznika - Marek (Intergrupa Południowa Wielkopolska), 

- Sekretarz - Ryszard Józef (Intergrupa Wielkopolska), 

- Skarbnik - Marek (Intergrupa Wielkopolska), 

- Kolporter - Ryszard (Intergrupa Wielkopolska). 

Lecz obrady Konwencji to nie tylko wybory. Cały czas trwał mityng na temat V tradycji. Głos 
zabierali: Jędrek – Poznań, Andrzej - Zakład Karny Kalisz, Marian – Śrem, Edek – Zielona Góra, 
Janusz - Konin, Inek – Kalisz, Karina – Poznań, Włodek – Konin, Marian - Zielona Góra. 

Na podstawie wypowiedzi można zasugerować, aby każda grupa przeprowadziła choć raz w roku 
inwenturę grupy ze wskazaniem na miesiąc maj. W trakcie dyskusji przewijał się także temat „jak 
przyjmujemy nowego członka Wspólnoty”. 

Rekomendacje Konwencji. 

Konwencja udzieliła rekomendacji: 
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- Jarkowi z Komisji d/s kontaktów z Zakładami Karnymi, który zaapelował o jak największy udział  
w pracach komisji, 

- Andrzejowi z Komisji Informacji - także do wystąpienia w TV Poznań w programie "Tabu", 

- Rafałowi z Komisji Kolportażu, mówił o tzw. „łańcuszku” literatury czyli Biuro Służby Krajowej – 
Region – Intergrupa – Grupa, 

- Markowi z Komisji finansowej - kasa Regionu czynna od 1 maja br. – przekaz pocztowy na adres: 
Marek Kostrzewa, os. Zwycięstwa 10 E m 49, 61-646 Poznań, 

- Ryszardowi Jozefowi z Komisji Organizacyjnej, który poinformował, że Komisja zbiera się 14.06  
o godz. 9:00 w Klubie przy Al. Marcinkowskiego 20. 

Swoje „5 minut" mieli także przewodniczący Komisji Służb Regionu. 

W tzw. wolnych głosach omawiano m.in.: 

Sprawowanie opieki nad punktem duszpasterstwa trzeźwości Sanktuarium Maryjnego w Licheniu. 
Opiekę całoroczną przejmie Region „Warta” - harmonogram do opracowania przez Komisję 
Organizacyjną i Informacji. 

Kalendarium imprez w Regionie - przekazać te sprawy do Komisji Organizacyjnej. 

Kolejną omawiana ważną sprawa była siedziba (punkt kontaktowy) nowego Regionu z centralą 
kolportażu i telefonem. Rafał (Intergrupa Południowa Wielkopolska) miał propozycję popartą 
możliwościami lokalowymi co do siedziby w Kaliszu. Propozycja Jędrka (Intergrupa Wielkopolska) to 
Poznań z racji centralnego położenia w Regionie. Sprawę tę postanowiono przekazać do Komisji 
Organizacyjnej w celu wypracowania modelu pracy punktu kontaktowego z kolportażem. 

Obrady przebiegały w miłej atmosferze, a termin następnego spotkania ustalono wstępnie na dzień 
27 września 1997 r. w Kowalewie (Intergrupa Południowa Wielkopolska). 

Serdeczne podziękowania należą się także organizatorom za sprawne przeprowadzenie  
I Konwencji Regionu „Warta”. 

Sekretarz Regionu "Warta" Ryszard Józef 
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SPRAWOZDANIE Z II KONWENCJI REGIONU AA "WARTA" 

Na drugą konwencję Regionu AA "Warta" zaprosili nas do siebie przyjaciele z grupy AA 
"Bartek" w Kowalewie - Intergrupa Południowa Wielkopolska na dzień 29.09.1997 r. 

Spotkanie prowadził Darek - Rzecznik nowego Regionu. 

Po odmówieniu przez wszystkich "Modlitwy o pogodę ducha", głos zabrali nasi delegaci na 
Konferencję Krajową. 

Włodek (Intergrupa "Jedność" Konin), który działa w Komisji Finansowej, poinformował, że "nasz 
człowiek" Rafał z obecnej "13" został wybrany zastępcą rzecznika wspólnoty AA w Polsce.  
Z ważniejszych postanowień, które zapadły na Konwencji to m.in. aby oddzielić Konwencje od Zlotu 
Radości. Następnie Komisja Finansowa stwierdziła, że Regiony tak jak grupy i Intergrupy muszą 
posiadać swoje pieniądze. Zmiana podziału kapelusza jest wiec bardzo istotna i wiele tu zależy od 
inwencji skarbników grup. Poruszono także tzw. Program urodzinowy. Na koniec Komisja przyjęła 
sprawozdanie finansowe ustępującej Komisji. 

Jacek (Intergrupa Wielkopolska - Poznań) - został wybrany do pracy w Komisji d/s Kontaktów  
z Zakładami Karnymi. Postulowano m.in. powiększyć służbę krajową, co jest niemożliwe ze względu 
na małą ilość delegatów. 

Marlena (Intergrupa Południowa Wielkopolska - Kalisz) pracowała w Komisji d/s Kolportażu  
i Literatury. Z wypowiedzi wynika, że na ukończeniu jest druk tzw. "podręcznika AA", który jasno  
i wyraźnie omówi sposób działania naszej wspólnoty jak i sposobu prowadzenia mityngów  
i własnego postępowania, jak najlepiej zdrowieć. 

Drugim punktem obrad Konwencji była sprawa Punktu Kontaktowego Regionu. 

Sprawy omówił Jędrek (Intergrupa Wielkopolska – Poznań). Punkt ten będzie się mieścił  
w Poznaniu przy Al. Marcinkowskiego 20 (w głębi podwórza, po lewej stronie). Takie usytuowanie 
punktu, poprzez głosowanie, przyjęto jednogłośnie przy jednym głosie wstrzymującym się. Prace 
adaptacyjne są już na ukończeniu i może już pod koniec września, a najdalej na początku 
października, nasz punkt kontaktowy będzie już czynny. W pomieszczeniach punktu będzie także 
Regionalny Telefon Zaufania Wspólnoty AA "Warta" (dla zainteresowanych podaję numer telefonu: 
kierunkowy 0-61 853 16 16 czynny w godzinach 18-22 codziennie (także w niedziele i święta). 
Codziennie w dni powszednie dyżury w naszym punkcie będą pełnić członkowie służb Regionu 
Warta w godz. 16-18, a do 22 przyjaciele z Telefonu Zaufania. W punkcie będzie się można 
zaopatrzyć także w literaturę. 

Następna sprawa, która zaogniła dyskusje, była kwesta finansowania działalności punktu. Otóż, 
jak powiedział Jędrek, koszt wynajmu to 250 zł miesięcznie. Redaktor "Warty" Marek zadeklarował 
50 zł miesięcznie ze strony swego miesięcznika. Jędrek zaproponował, że Intergrupa 
„Wielkopolska” będzie finansować resztę (tj. 200 zł) ze swojej kasy, zamiast odprowadzać pieniądze 
do kasy Regionu. W wyniku głosowania ustalono, że za wynajem pomieszczeń opłaty będą 
regulowane tylko z kasy Regionu. 

Drugim punktem dotyczącym finansów była kwestia zwrotu kosztów ponoszonych przez delegatów 
i służby Regionu. Ustalono, że zgodnie z Karta Konwencji zwrot kosztów należy się delegatowi  
i członkom Rady Regionu. W dyskusji głos zabrali: Rafał - Kalisz, Jędrek - Poznań, Marek - Poznań, 
Marian - Śrem, Marian-Zielona Góra, Wiesiek-Ostrów. 

W przerwie obiadowej obradowały Komisje Regionu i oto ich krótkie ustalenia: 

1. Komisja Informacyjna - przewodniczący Darek (Intergrupa Południowa Wielkopolska). 
Konieczna jest współpraca na linii Grupa – Intergrupa - Region. Ważna jest także kwestia informacji 
o AA na zewnątrz (prasa lokalna, druki ulotki w przychodniach, oddziałach leczenia uzależnień, 
kościołach, szkołach wszystkich poziomów). Spotkanie Komisji i wszystkich chętnych w dniu 
13.12.97 godz. 14.00 w punkcie kontaktowym Regionu AA "Warta". 

2. Komisja Finansowa - przewodniczący Marek (Intergrupa Wielkopolska). Komisja zwraca się  
z prośbą do wszystkich grup naszego regionu o dodatkowe wpłaty na rzecz Regionu i na fundusz 
organizacyjny obchodów 25-lecia Ruchu AA w Polsce. 

3. Komisja Kolportażu i Literatury - przewodnicząca Marlena (Intergrupa Południowa Wielkopolska) 
przypomniała, aby nie kolportować w grupach literatury nie zatwierdzonej przez Biuro Służby 
Krajowej AA. Komisja sugeruje, aby w grupie powołać służbę reprezentanta miesięcznika "Warta", 
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który byłby /lub byłaby/ czymś w rodzaju pomostu pomiędzy grupą a redakcją, działającym w obie 
strony. Chodzi przede wszystkim o teksty mówiące o życiu codziennym, i nie tylko, w grupach. 
Byłaby to także znakomita okazja do coraz lepszego oddziaływania naszego miesięcznika na cały 
region. Chętnych odsyłamy do redakcji "Warty".  

Komisja zatwierdziła tekst powołania służby do spraw Kontaktów z Zakładami Karnymi /co robić,  
a czego nie w Z.K./. 

4. Komisja organizacyjna - przewodniczący Wiesław (Intergrupa Wielkopolska). Pierwszym 
punktem była sprawa synchronizacji wyboru służb Intergrupy i Regionu. Komisja będzie chciała 
przeprowadzić akcję, która oby stała się cykliczna, aktualizacji danych dotyczących grup Regionu. 
Prosimy o przesłanie do Komisji lub redakcji "Warty" danych dotyczących imprez organizowanych 
przez grupy lub Intergrupy, aby wydać informator o tych imprezach (chodzi o tzw. zloty, biwaki, dni 
skupienia, itp.) 

Następną sugestią Komisji jest, aby spotkania naszych Intergrup odbywały się w 1 lub 2 sobotę 
miesiąca, 3 sobotę przeznaczyć na prace w Regionie, pozostałe soboty na inne cele. 
Przypominamy ponadto, że kolejne Konwencje Regionu będą przygotowywać poszczególne 
Intergrupy. W związku z tym Intergrupa "Jedność" z Konina wyraziła ochotę do organizacji lII 
Konwencji Regionu. 

Na tej Konwencji jednym z punktów obrad będzie sprawa wyboru następcy Rafała do Rady 
Powierników. Podejmiemy także próbę zorganizowania w pierwszej połowie 98 roku szeringu 
regionalnego. Spotkanie Komisji Organizacyjnej wyznaczono na dzień 22 listopada 97 r. o godz. 11 
w punkcie kontaktowym Regionu i jest to jednocześnie zaproszenie dla wszystkich chętnych do 
współpracy. 

5.Komisja d/s Kontaktów z Zakładami Karnymi sugeruje, aby w każdej grupie powołano osobę 
odpowiedzialną za takie kontakty. Nie chodzi tu bynajmniej tylko o kontakty osobiste, lecz bardzo 
dobrym sposobem jest także kontakt listowny. 

Po przerwie Jędrek (Intergrupa Wielkopolska) przedstawił stan przygotowań do wielkiego święta 
naszej Wspólnoty w 1999 r. Chodzi o obchody 25 - lecia powstania Ruchu AA w Polsce. Na 
ostatniej Konferencji w Warszawie organizację międzynarodowego mityngu powierzono naszemu 
regionowi i powołano 6-cio osobowy Komitet Koordynacyjny w skład którego weszli Jędrek i Marek – 
redaktor "Warty" z naszego Regionu. O przygotowaniach do tego ogromnego przedsięwzięcia 
organizacyjnego i finansowego (pod egidą Konferencji Krajowej) będziemy na bieżąco informować. 

Na tym Konwencja Regionu zakończyła swoje obrady wspólną modlitwą. 

Po modlitwie wszyscy chętni spotkali się na mityngu, którego tematem był "kapelusz" jako miejsce, 
gdzie duchowość łączy się z odpowiedzialnością. 

A już zupełnie na zakończenie odbyło się ognisko, pieczenie kiełbasek i zabawa. 

Ryszard Józef Sekretarz Regionu "WARTA" 
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RAPORT Z III KONWENCJI REGIONU „WARTA” 

  

Kazimierz Biskupi 23 maja 1998r  

  

Konwencję tradycyjnie rozpoczęliśmy "Modlitwą o Pogodę Ducha". Całość naszego spotkania 
prowadził Darek - rzecznik naszego Regionu.  

Do najważniejszych spraw poruszanych na Konwencji należały:  sprawozdania z działalności 
Komisji i delegatów do Służby Krajowej,  sprawozdanie ustępującego powiernika do Służby 
Krajowej naszego Regionu,  wybory nowego powiernika naszego Regionu,  wolne głosy i wnioski. 

Z konieczności krótko o najważniejszych sprawach w punktach:   

Komisja finansowa Służby Krajowej nie ma wpływu na działalność finansową BSK. Ciągle aktualna 
sprawa kapelusza (sugestia 60-30-10) i planu urodzinowego. 

Komisja ds. współpracy z Zakładami Karnymi - Jacek zrezygnował z pełnienia służby delegata  
w tej Komisji, na następnej Konwencji konieczny jest wybór jego następcy. 

Komisja literatury - tzw. "Mała książeczka" jest gotowa do druku.  

Komisja organizacyjna - gotowy plan Konferencji w Warszawie na temat sponsorowania.   

Powiernik Służby Krajowej stwierdził, że nie dograne są na linii Konferencja - BSK - Rada 
Powierników. 

Nowy redaktor "Warty" - Przemek (zarazem powiernik Telefonu Zaufania) prosi  o nowe materiały 
do "Warty" i solidarność w służbie Telefonu Zaufania. 

Wybory miały wyrównany przebieg: Ryszard Józef uzyskał tylko jeden głos więcej  od Tomasza  
i dlatego (zgodnie z Kartą Konwencji) zarządzono losowanie, w wyniku którego nowym 
powiernikiem do służby Radzie Krajowej został Ryszard Józef z Intergrupy Wielkopolskiej. Nasz 
nowy powiernik podziękował za zaufanie i obiecał solidnie pracować w czasie trwania jego służby. 
Jednocześnie Tomek (Intergrupa "Jedność" Konin) został "cieniem" Ryszarda.  Nowym zastępcą 
rzecznika naszego Regionu wybrano Władka z Intergrupy Gorzowskiej. 

W wolnych głosach i wnioskach wiodącym tematem były sprawy finansowe. Zobowiązano 
skarbnika Regionu do większej elastyczności w gospodarowaniu naszymi funduszami, aby nie 
dochodziło do takich "zgrzytów" w przyszłości, jak to miało miejsce. Marek - skarbnik Regionu 
zaapelował o regularne wpłaty do kasy regionalnej. 

Przegłosowano wiele spraw i sumienie Konwencji postanowiło:  Rada Regionu odbędzie się 25 
Lipca w Licheniu,  Konwencja Regionu 17 października w Poznaniu. 

Przemek - nowym redaktorem miesięcznika "Warta" - Wydrukować ulotkę informacyjną - 1000 
sztuk. 

Wystąpiono z sugestią, aby służby wszystkich komisji z Intergrup czynnie włączyły się w pracę 
Komisji Regionu.  

Na zakończenie obrad Konwencji Jędrek w imieniu Komitetu Organizacyjnego obchodów 25-lecia 
AA w Polsce przedstawił stan przygotowań do tych uroczystości.  

Po obradach przy ognisku i kiełbaskach był czas na luźną rozmowę przyjaciół. Bardziej 
szczegółowe sprawozdanie będzie przesłane na Intergrupy.   

Służba Sekretariatu Regionu 
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IV KONWENCJA REGIONU „WARTA” 

IV Konwencja Regionu na swym spotkaniu, które odbyło się 17.10.98  w Poznaniu  

omówiła wyniki 27 Konferencji Służby Krajowej i zapoznała się z pracą Komisji Służby Krajowej. 

Ryszard - nowy członek Rady Powierników przedstawił przebieg  27 Konferencji, która połączona 
była z warsztatami dla nowo wybranych służb, które podjęły działanie zgodnie z III Legatem AA. 
Nowi powiernicy otrzymali przydział  do poszczególnych komisji. Nasz powiernik - Ryszard - 
współpracować będzie z Komisją Finansową SK. Liczymy na ożywienie pracy tejże Komisji. 
Konwencja potwierdziła, że "cieniem" Ryśka jest Tomek z Intergrupy „Jedność” Konin.  

Marian, dotychczasowy przewodniczący Służby Krajowej, a obecnie jej sekretarz, uzasadnił 
decyzję Komisji d/s zakładów karnych oraz Komisji Informacyjnej. Przemawiają  za tym względy 
merytoryczne, jak i finansowe. Jego zdaniem połączenie Komisji celowe byłoby na szczeblu 
Regionów. Nie oznacza to konieczności łączenia służb  w grupach i intergrupach. Wniosek Mariana 
przeszedł większością głosów przy 5 przeciwnych i 3 wstrzymujących.   

Marlena - delegat do Komisji Literatury Służby Krajowej poinformowała,  że podjęto następujące 
decyzje: - zaprzestano wydawania tzw. "Małych książeczek;  - z okazji XXV-lecia AA ukaże się 
okazjonalne wydawnictwo o zbliżonym charakterze;  - po wyczerpaniu nakładu nie będzie wznowień 
powszechnie znanej książki "Dzień po dniu";  - rozważane jest wycofanie się z wydawania książki 
"24 godziny";  - ukaże się "Poradnik Służb", termin ukazania się: grudzień 98. 

Podczas Konwencji obradowały komisje Regionu. W sprawozdaniu Komisji Literatury (Przemek) 
zawarto między innymi punkt dotyczący miesięcznika "Warta". "Warta" zachowuje charakter 
otwartego mityngu i będzie publikowała wszelkie materiały od członków Wspólnoty, poza 
przedrukami z literatury poza aowskiej. "Warta" sprzedawana jest w ilości 520 egzemplarzy, z czego 
- określona przez Radę Regionu część przekazywana jest nieodpłatnie na rzecz zakładów karnych, 
ośrodków dla bezdomnych itp. Na święta ukaże się specjalny numer  w zwiększonej objętości, ale 
bez zmiany ceny. 

Komisja Informacyjna (Marek) - uznała, że niezbędnym jest stworzenie sieci informacji i łączności 
obejmującej swoim zasięgiem zakłady karne oraz usprawnienie kolportażu ulotek AA zgodnie  
z przyjętymi decyzjami Intergrup  i Regionu. Komisja wnioskowała, aby w ramach V Konwencji 
Regionu odbył się mityng pod roboczym hasłem: "AA a Kościół i inne instytucje". Po dyskusji  za 
wnioskiem głosowała większość uczestników. Komisja Informacyjna spotka się, podobnie jak 
pozostałe komisje, 28.11.98 o godz. 11.00. Komisja Informacyjna na swoim posiedzeniu omówiła 
zaawansowanie prac służb w Intergrupach. Wnioskowała, aby podczas Konwencji prawo głosu mieli 
tylko mandatariusze grup  i przedstawiciele Intergrup.  W dyskusji i głosowaniu rozstrzygnięto, że 
służby Regionu tworzą: rzecznik, kolporter, redaktor naczelny "Warty", delegaci do służb regionu.  
Ustalono to większością głosów.   

Komisja Organizacyjna wnioskowała także o: - konwencje powinny odbywać się  
w poszczególnych Intergrupach; - konwencja powinna dokonać wyboru gospodarza następnego 
spotkania;  - każdą Konwencję powinien prowadzić Rzecznik Intergrupy lub osoba wskazana przez 
Intergrupę;  - Intergrupa Gorzowska gotowa jest przyjąć organizację następnej Konwencji   
w kwietniu 1999 r.;  - K. O. apeluje o ograniczenie - w miarę możliwości - wydatków delegatów  do 
służby krajowej.   

Komisja oczekuje pełnego sprawozdania z pracy Powiernika oraz informacji  o zakresie i działaniu 
Komisji Finansowej Służby Krajowej. W głosowaniu mandatariusze odrzucili wniosek o przeniesienie 
kosztów wyjazdów delegatów do SK do Intergrup.  Komisja Finansowa (Marek) apeluje  
o terminowość wpłat do Kasy Regionu przez poszczególne Intergrupy. Potrzeby finansowe dla 
utrzymania punktu Regionu wynoszą około 700 - 800 zł miesięcznie. Marek przedstawił bilans 
wydatków i wpływów za okres od stycznia do końca września. Marek poinformował,  że podczas  
27. Konferencji Służby Krajowej zatwierdzono skład Komitetu Organizacyjnego  XXV-lecia AA  
w Polsce, którego będziemy gospodarzami. Daleko zaawansowany jest stan prawny przygotowań.  
Grupy AA otrzymają zwiastun dotyczący jubileuszu.   

Następne spotkanie Komisji Regionu odbędzie się 28.11.98, godz. 11.00,  a Rady Regionu - 
28.11.98, godz. 13.00.   

- brak podpisu protokolanta - 
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V KONWENCJA REGIONU „WARTA” 

 

RAPORT z posiedzenia V Konwencji Regionu "Warta"  Gorzów, 1999.04.24.  

  

Zgodnie z ustaleniami posiedzenie Konwencji zorganizowała Intergrupa Gorzowska. Członkom 
Wspólnoty z tej Intergrupy należą się słowa uznania  za przygotowanie i sprawną organizację. 

Program przewidywał: 

- sprawozdanie z działalności Komisji, 

- zmiany w Karcie Konwencji, 

- wybór Rzecznika, Skarbnika oraz Delegatów do Służby Krajowej, 

- obrady w komisjach, 

- raport z przygotowań do Zlotu XXV-lecia AA w Polsce, 

- mityng poświęcony IV Tradycji. 

Ryszard AA - Powiernik z Regionu - w BSK trwają prace nad przygotowaniem Konferencji 
Krajowej. Zarząd Fundacji uzyskał absolutorium. Trwają nadal prace nad "Poradnikiem Służb". 

Marian AA - Komisja Organizacyjna SK - prace komisji skupione są na przygotowaniach do 
Konferencji Krajowej i Zlotu XXV-lecia AA w Polsce. Komisja Organizacyjna SK planuje mityng służb 
z Europy Wschodniej  w 2000 roku. 

Włodek AA - Komisja Finansowa - kończy służbę. Stwierdził, że po dwóch latach widzi, czym 
powinna zajmować się komisja. Z funkcji czysto kontrolnej należy przejść do etapu współdziałania  
z Radą Fundacji, służbami finansowymi Regionów  i Intergrup. Włodek uważa, że w zbyt małym 
stopniu zdajemy sobie sprawę z wartości "planu urodzinowego". Delegat do Komisji Finansowej SK 
powinien utrzymywać osobisty kontakt ze służbami Intergrup.  Pieniądze ze sprzedaży literatury  
w bardzo dużym stopniu pozwoliły zrealizować Zlot XXV-lecia AA w Polsce. Wpłat z grup jest mało.  
Stan finansów BSK jest z punktu widzenia formalno-prawnego w porządku. Środki, które wrzucamy 
do kapelusza, służą AA i są wydawane celowo.  Włodek ze spokojem zdaje służbę. Za niedostatek 
w swojej pracy uważa zbyt mały swój udział w modelowaniu gospodarki finansowej w grupach  
i Intergrupach.  Bywa, że grupy wydatkują znaczne środki na imprezy grup, nie realizując 
zobowiązań wobec Intergrupy. 

Marlena - AA delegat do Komisji Literatury SK - zaprezentowała nową ulotkę "To jest AA". Jest 
dostępnie napisana i z pewnością zyska popularność  w grupach. Nie wiadomo jeszcze, kiedy 
ukaże się "Poradnik Służb" i "Uwierzyliśmy".   

Jędrek AA - Komitet Organizacyjny Zlotu XXV-lecia AA w Polsce poinformował,  że Komitet 
zabezpieczył część logistyczną imprezy. Podpisano umowy ze szkołą  na Golęcinie, gospodarzami 
stadionu Olimpii i kierownictwem akademików. To pozwoli zabezpieczyć miejsca zakwaterowania  
w internatach, akademikach i na polu namiotowym. Do sprawnego przebiegu Zlotu potrzeba jest 
udziału 350 osób  w służbach Zlotu. Przewidywany koszt organizacji uległ zwiększeniu ze względu 
na wymogi Ustawy o zgromadzeniach. Od 1 kwietnia działa Biuro Zlotu. Informacje można uzyskać 
pod numerem telefonu /061/843-40-30. Biuro znajduje się na terenie Zespołu Szkół na Golęcinie  
i czynne jest: w poniedziałki, środy i piątki w godz. 11-14, we wtorki 17- 20, czwartki 16-19.  Do 30 
maja należy dokonywać akredytacji wraz z wpłatą 20 złotych.  Osoby, które dokonają wpłaty w tym 
terminie, mają zagwarantowane zakwaterowanie i wyżywienie. Z okazji Zlotu ukaże się specjalny 
numer "Warty". 

Uczestnicy Konwencji dokonali zmian w Karcie Konwencji co pozwoli  na sprawniejszą pracę.  
Dotychczasowe zapisy w Karcie oparte były na Karcie Konferencji i nie przystają  do warunków 
pracy Regionu. Szczegółowy opis zmian zawarty zostanie  w znowelizowanej Karcie i przesłany do 
Intergrup. 

Ważnym wydarzeniem Konwencji były wybory nowych służebnych. Dobiegła końca służba DARKA 
AA - Rzecznika Regionu, MARKA AA - Skarbnika Regionu, WŁODKA AA - Delegata do Komisji 
Finansowej SK. Wszystkim im serdecznie dziękujemy  za służbę. Ze swym doświadczeniem będą 
pomocni Wspólnocie.   
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Rzecznika Regionu wyłoniono zgodnie z Kartą Konwencji droga losowania,  przy nie uzyskaniu 
przez żadnego z kandydatów wymaganej liczby głosów.  W szranki stanęli:  Tomek AA - Intergrupa 
Płd. Wielkopolska,  Wiesiek AA - Intergrupa „Jedność” Konin, Mirek AA - Intergrupa Gorzowska.  
Służbę Rzecznika Regionu objął Wiesiek AA Intergrupa Jedność Konin. Gratulujemy!!!  

Delegata do Kom. Finansowej SK wyłoniło losowanie spośród  dwóch kandydatów:  Mariana AA - 
Int. Płd. Wielkopolska  Tadeusza AA - Int. „Jedność” Konin  Delegatem został Marian AA  
z Intergrupy Płd. Wielkopolska. 

Konwencja w głosowaniu jawnym powierzyła Wieśkowi AA - Int. Wielkopolska - służbę Skarbnika 
Regionu.   

W związku z tym Wiesiek zdał służbę Przew. Komisji Organizacyjnej. Na jego miejsce Komisja 
Organizacyjna wybrała Tomka AA - Int. „Jedność” Konin. Jego prace wspierać będzie Marian AA Int. 
Ziel. Góra.  Konwencja powierzyła służbę powiernika ds. zakładów karnych i informacji oraz służbę 
delegata ds. zakładów karnych i Informacji SK Mirkowi AA - Intergrupa Gorzowska.  Sprawozdanie 
Komisji Regionu  Komisja Organizacyjna:  Komisja uznaje, że głosowanie dotyczące prawa wyboru 
podczas Konwencji spełnia warunki określone w Karcie Konwencji.   

Następne posiedzenie Rady Regionu odbędzie się 19.06.1999 r. o godz. 13.00.  Spotkania komisji 
- godz. 11.00.  Konwencja Regionu odbędzie się 20.11.1999 r w Zielonej Górze.  Komisja powierza 
przewodniczenie swoim pracom Tomkowi AA Int. Jedność Konin.  Kom. Literatury i Kolp.  Komisja 
nie jest w stanie określić terminu wydania "Poradnika Służb"  i „Uwierzyliśmy".  Wydana została 
ulotka "To jest AA". Komisja prosi o upowszechnienie jej  we Wspólnocie. Komisja informuje, że 
planowane jest wydanie "Wielkiej Księgi AA"  w zmniejszonym formacie.  Komisja apeluje w imieniu 
redaktorów "Zdroju" i "Warty" o nadsyłanie materiałów prasowych.  Służby Intergrup i grup proszone 
są o czynny udział w kolportowaniu  i propagowaniu "Warty". Komisja prosi, aby w obradach komisji 
brał udział przedstawiciel "Warty".  Sugestie Komisji Finansowej oraz sprawozdanie Skarbnika 
Regionu załączone zostaną w dokumentach przesłanych do Intergrup.   

  

Raport przygotował Franek AA Sekretarz Regionu 
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VI KONWENCJA REGIONU „WARTA” 

Raport z VI Konwencji Regionu "Warta"  Zielona Góra 20. 11.1999 r.  

Obrady Konwencji prowadzi! Marian AA - Rzecznik lntergrupy Zielonogórskiej.  Program Konwencji 
znajduje się w posiadaniu mandatariuszy i służb Intergrup.  Spotkanie tradycyjnie rozpoczęliśmy 
odmówieniem modlitwy „O Pogodę Ducha”.  Po tradycyjnych elementach spotkań AA przystąpiliśmy 
do sprawozdania Komisji.  

    Ryszard AA - Powiernik Regionu omówił przebieg Konferencji Służby Krajowej.  Podczas 
Konferencji doszło do rotacji służby Powierników. Zmiana dotyczyła siedmiu Powierników. 
Dokonany wstał również wybór nowego szefa Rady Powierników,  Konferencja postanowiła, że  
w 2000 roku ukażą się nowe wydawnictwa i kolejne wznowienia literatury AA. W ocenie BSK 
Intergrupy zróżnicowanie podchodzą do wpłat na rzecz BSK.  Są takie lntergrupy, które nie 
dokonały żadnej wpłaty. Środki gromadzone w BSK przeznaczane  są na niesienie posłania tym, 
którzy wciąż jeszcze cierpią. Wspólnota AA w Polsce niesie posłanie alkoholikom w krajach Europy 
Wschodniej. Powstały już dwie grupy polskojęzyczne  w Rosji. Apelujemy więc do Intergrup  
o rzetelne wypełnianie swoich zobowiązań.  Rada Powierników postanowiła, że Mityng Służb 
Europy Wschodniej odbędzie się w 2001 roku, a nie jak planowano - w 2000 r.  Kolejne spotkanie 
Rady Powierników planowane jest na 12.12.1999r.    

    Jędrek AA - szef Komitetu Organizacyjnego Zlotu Radości w Poznaniu poinformował,  że 
sprawozdanie K. O. zostało przedstawione na Konferencji SK. Zostało przyjęte jednogłośnie  
i z aplauzem. Wszelkie rozliczenia Zlotu prowadzone było przez BSK. Wspólnota dopłaciła do Zlotu, 
ale tez nikt nie zakładał osiągnięcia zysku. Pojawiali się ewentualni sponsorzy, ale zachowane 
zostały zasady wynikające z 7 Tradycji. Obserwujemy przychylność gospodarzy obiektów, w których 
przebiegały spotkania zlotowe, wyrażają gotowość udostępnienia ich w razie potrzeby. Pełne 
sprawozdanie Komitetu Organizacyjnego zamieszcza miesięcznik "Warta".   

    Marlena AA - delegat do Kom. Literatury SK:  - Komisja apeluje do kolporterów, aby nie 
prowadzili sprzedaży innej literatury niż AA, - małe wydanie "Wielkiej Księgi” będzie miało tłoczone, 
ale nie złocone,  "Poradnik Służb” nadal sprawa zawieszona.  - wydane będą następujące pozycje: 
"Jak to działa” i "Dla Ciebie”.  W spisie mityngów AA będzie zamieszczona informacja, gdzie 
spotyka się grupa AA, aby mogli na nią trafić np. korespondenci.  

    Rafał AA poinformował o sprawach związanych z uzyskaniem licencji oraz o planach 
wydawniczych. Zwrócił uwagę, że wydawanie literatury musi być koordynowane  z Amerykanami, 
którzy są bardzo skrupulatni w zakresie detali wydawnictw: kolorów, formatu, objętości.   

    Marian AA - Delegat do Komisji Finansowej SK:  Najtrudniejszą rzeczą w pracy Komisji były 
sprawy związane ze Zlotem i jawnością gospodarki finansowej Fundacji. Komisja ustaliła, że 
sprawozdanie finansowe zostanie opublikowane w Skrytce Nr 2 w zakresie, który Rada Powierników 
uzna za stosowne. Komisja spotka się 19.12.1999 r.   

    Edward AA - kandydat do Komisji Organizacyjnej SK:  Komisja opracuje plan swego działania. 
Powstanie zespól, który zaprogramuje pracę Komisji. Konferencja podtrzymała dotychczasowe 
zasady pełnienia służby - kadencja trwa dwa lata. Komisja Organizacyjna i Komisja Literatury 
spotkają się, by zaplanować wspólne działania.  Komisja spotka się 23.01.2000 r. Podejmie decyzje 
w sprawach dotychczas  nie rozstrzygniętych.   

    Ryszard AA - wpłynęło dotychczas 8 projektów reorganizacji BSK. Rada Powierników nie będzie 
opiniowała tych propozycji, argumentując to zbyt krótkim okresem działania dotychczasowych 
struktur. Jedna z propozycji dotyczyła powołania tzw. Powierników klasy A. Byliby to służebni nie 
będący członkami Wspólnoty.  Na przełomie kwietnia i maja w Gdańsku odbędzie się Zlot – Święto  
Wspólnoty i Zdroju.   

    Marian AA - Delegat do Komisji Organizacyjnej SK  - zwrócił się z prośbą aby Konwencja 
wyraziła zgodę na to, by Edward AA do końca kadencji zastępował go w służbie delegata do Kom. 
Organizacyjnej. Wiesiek AA - Rzecznik Regionu odesłał wniosek do rozpatrzenia przez komisję 
organizacyjną Konwencji. 
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Sprawozdania Komisji Konwencji.   

Komisja Organizacyjna  1. Komisja Organizacyjna wnioskuje o kontynuowanie służby w Komisji 
Organizacyjnej SK przez Edwarda AA w zastępstwie Mariana AA. Zastępstwo trwać będzie do 
momentu wyboru służb w Kom. Organizacyjnej SK /wniosek przyjęto 36 głosami/  2. Komisja 
apeluje, aby kolporterzy - zgodnie z zasadami AA - w  pierwszej kolejności prowadzili sprzedaż 
wydawnictw ujętych w wykazie literatury AA.  Literatura i inne wydawnictwa wydawane poza AA nie 
powinny być podstawową ofertą.  3. Komisja wnioskuje do BSK o przedstawienie harmonogramu 
wyjazdów  Powiernika Regionu do BSK. Ułatwi to planowanie wydatków Regionu.  4. Kom. 
Organizacyjna wnosi o ponowne opracowanie poprawek do Karty Konwencji w par. IX, pkt. 10-15.  
5. Gospodarzem następnej Konwencji będzie lntergrupa Pd. Wielkopolska. Spotkanie odbędzie się 
20.05.2000 r. w Kowalewie. Program zostanie przedstawiony na posiedzeniu Rady Regionu   
6. Posiedzenie Rady Regionu odbędzie się 22.01.2000 r. w Poznaniu.  

Komisja Literatury 1. Zdaniem Komisji grupa odpowiada za kolportaż wydawnictw i obsadzenie 
służby kolportera.  2. Komisja zwraca się z wnioskiem do BSK, poprzez Powiernika, o zwiększenie 
upustu  na literaturę do 20 %. /za wnioskiem głosowało 25 osób/  3. Komisja zwraca się do grup  
i Intergrup o pobieranie plakatów informacyjnych o AA  u Kolportera Regionu.  4. Komisja zwraca się 
do Intergrup z prośbą o rozeznanie potrzeb na wydawnictwo  „Posłanie do więźnia, który może być 
alkoholikiem” /cena ok. 2 zł./  

Komisja Informacji Publicznej i Zakładów Karnych 1. Ryszard AA - Powiernik - omówił sposób 
dostępu do "Zdroju” i BSK w Internecie.  2. Komisja prosi, ażeby na najbliższych spotkaniach 
Intergrup został podjęty temat braku przepływu informacji od BSK poprzez Region, intergrupy do 
pojedynczych grup AA.  3. Komisja omówiła pracę grup w aresztach i zakładach karnych.   
4. Komisja informuje, że z internetowej strony Regionu, poprzez adres e-mail istnieje możliwość 
dostania się na tzw. „listę dyskusyjną” /mityng AA non stop w Internecie/   5. Służba zajmująca się  
w Regionie kontaktami z zakładami karnymi i aresztami śledczymi wyraża następujące opinie:   -
obserwowany jest brak zainteresowania skazanych i zatrzymanych uczestnictwem w mityngach. 
Jest to wynikiem niewielkiego uczestnictwa AA z zewnątrz,  - zauważamy, że służby ZK nie 
rozumieją posłania AA,  - AA biorący udział w obradach Komisji zobowiązują się do 
przeprowadzenia rozmów ze służbami więziennymi.    

Komisja Finansowa  1. Komisja sugeruje zmianę nazwy Komisji na "komisję 7 Tradycji" /30 
głosujących poparło sugestię/ 2. Komisja sugeruje, ażeby emisariusze z Intergrup zostali wyczuleni 
na sprawę 7 Tradycji.  3. Komisja przygotuje artykuł w "Warcie" o 7 Tradycji i programie 
urodzinowym.   

Koleżankom i Kolegom ze Wspólnoty AA z Intergrupy Zielonogórskiej dziękujemy za rzetelne 
przygotowanie obrad Konwencji.   

  

Raport sporządził Franek AA - Sekretarz Regionu.   
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Raport z posiedzenia VII Konwencji Regionu 'Warta" 
Kępno, 20.05.2000r. 
Otwarcia Konwencji dokonał Wiktor AA - rzecznik Intergrupy Płd. Wielkopolskiej. 
Po modlitwie głos zabrał Wiesiek AA - Rzecznik Regionu. Przedstawił program Konwencji 
zaproponowany na posiedzeniu Rady Regionu. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag do programu.  
W Konwencji nie wzięli udziału przedstawiciele Intergrupy „Gorzowskiej”, redaktor naczelny „Warty", 
powiernik Telefonu Zaufania. Zgodnie z programem Konwencja rozpoczęła się mityngiem, który  
w pierwszej części poświęcony był VI Tradycji, a w drugiej - VII Tradycji. 
Po zakończeniu mityngu nastąpiło sprawozdanie Powiernika Regionu i delegatów do służb: 
Ryszard AA - Powiernik Regionu kończący swoja służbę: poinformował, że jako przedstawiciel 
Regionu uczestniczył we wszystkich posiedzeniach Rady Powierników. Doprowadził do powołania 
Komisji Finansowo - Budżetowej. Przewodniczy Radzie Fundacji. Uczestniczył czynnie  
w przygotowaniach i przebiegu Zlotu XXV lecia AA w Polsce. W BSK większość prac wykonywana 
jest na podstawie umów-zlecenia i umów o dzieło. W BSK opłacani są pracownicy w wymiarze 3,5 
etatu. W BSK funkcjonują już stosowne programy komputerowe pozwalające na bieżące 
informowanie o stanie i sprzedaży poszczególnych tytułów wydawnictw. „Zdrój" jest pozycją 
samofinansującą. 
Marian AA - Komisja Finansowa SK: na ostatnim posiedzeniu komisji omawiano stan wpłat z grup, 
intergrup, regionów, planu urodzinowego i wpłat nieokreślonych. 35 % pieniędzy w BSK to środki  
„z kapelusza" i innych wpłat. Wyraźnie widać, że Wspólnota samofinansuje się. Wprowadzony 
system ewidencjonowania wpłat zapobiegnie nieścisłościom z ich klasyfikowaniem. Następne 
posiedzenie komisji odbędzie się 17.09.2000 r. 
Marlena AA- Komisja Literatury: ukazało się zapowiadane „12 Tradycji Ilustrowane", Komisja 
powołała zespół, który dopracuje ulotkę „Wrastanie w służbę". Nastąpi dodruk 3 tys. Sztuk „Posłania 
do więźnia ... ". BSK otrzymało licencje na wydanie „Jak współpracują członkowie AA  
z profesjonalistami" oraz "Młodzi i AA". Trwają aktualnie prace nad tłumaczeniem „Poradnik służb" - 
nadal w zawieszeniu. Spotkanie komisji zaplanowano na 28.05 2000 r. 
Edek AA - Komisja Organizacyjna SK: komisja zwraca się do regionów o sugestie dotyczące 
przebiegu Konferencji SK. W komisji pojawiła się sugestia, aby w procesie decyzyjnym stosować 
wyłącznie formułę "tak" lub "nie" bez możliwości wstrzymywania się od głosu. Edward opowiada się 
za wyczerpującym wyjaśnianiem proponowanej decyzji, by uzyskiwać taka formułę - W związku  
z zaplanowanym na 2001 rok spotkaniem służb z Europy Wschodniej komisja zwraca się z prośbą  
o sponsorowanie delegatów z Mołdawii, Kirgizji i Bułgarii.  
W trakcie sprawozdania Edka, Marek AA zgłosił wniosek, aby Konferencja odbyła się przemiennie  
w poszczególnych miastach Polski, gdzie funkcjonują Regiony. Za powrotem do zwyczajów sprzed 
1995 roku opowiedział się Jędrek AA. Odbywanie konferencji w Regionach pozwoli na szerszy 
udział zainteresowanych członków Wspólnoty. 
Po sprawozdaniach służb i dyskusji nad nimi przystąpiliśmy do wyboru służb. 
Komisja wyborcza, powołana na ostatnim posiedzeniu rady Regionu przystąpiła do przyjmowania 
kandydatur. Andrzej AA - Int. „Płd. Wielkopolska” poinformował, że na podstawie list obecności 
uprawnionych do głosowania jest 48 mandatariuszy. 
Służba Powiernika Regionu: 
Konwencja 45 głosami zdecydowała, że służbę ta przejmuje Tomek AA Int. „Jedność” Konin, który 
do tej pory pełnił rolę „cienia" Ryszarda AA. W sytuacji rezygnacji Marleny AA z kandydowania do 
tej służby, rolę "cienia" Tomka AA pełnić będzie Marian AA Int. „Zielonogórska”. /38 głosów/. 
Delegat do Komisji Literatury: 
Zgłoszono trzy kandydatury: Janusza AA - Int. Płd. Wielkopolska, Ryszarda AA - Int. „Wielkopolska”, 
Krzysztofa AA Int. „Jedność” Konin. W sytuacji rezygnacji Ryszarda i Krzysztofa Konwencja 42 
głosami służbę tę powierzyła Januszowi AA. 
Służbę Delegata do Komisji Organizacyjnej powierzyliśmy Edkowi AA – Int „Zielonogórska” (38 gł. 
Za). Edek do czasu Konwencji zastępował w tej służbie Mariana AA. 
W związku z upływem kadencji Ryszarda AA - Kolportera Regionu, służbę powierzono 
Remigiuszowi AA Int. „Jedność” Konin, który zgłosił gotowość do jej pełnienia /43 gł. za/ 
Sprawozdanie Komisji Konwencji. Franek AA - komisja Organizacyjna: 
1. Komisja przyjmuje sprawozdanie powiernika Punktu Kontaktowego dotyczące realizacji zadań 
postawionych przez Radę Regionu. 
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2. Zgodnie z wnioskami uczestników Konwencji komisja wnioskuje o przekazanie do BSK wniosku 
dotyczącego powrotu do otwartych posiedzeń Konferencji i zmieniania miejsc jej odbywania. 
3. Komisja uznaje, że przebieg wyborów odbył się zgodnie z Kartą Konwencji. 
4. Następna Konwencja odbędzie się na terenie Intergrupy „Jedność” Konin jesienią br. Termin  
i miejsce odbycia zostanie przedstawiony na Radzie Regionu. 
5. Następne posiedzenie Rady Regionu odbędzie się 15 lipca 2000 r. w siedzibie Regionu,  
o godz.13,00. Spotkanie komisji o godz.11 ,00. 
Komisja Literatury oraz Komisja ds. Zakładów Karnych i Informacji na swych spotkaniach wymieniły 
swoje doświadczenia. 
Wiesiek AA -Skarbnik Regionu poinformował, że w kasie Regionu znajduje się 556 zł, „z kapelusza" 
na Konwencji zebrano 116 zł. Skarbnik poinformował, że służby Regionu nie otrzymują zwrotu 
kosztów przejazdu na posiedzenia wyjazdowe. Wnioskuje również, aby zebrać początkowa sumę 
dla nowego Kolportera. 
Ryszard AA postawił pytanie o sprawę służby redaktora naczelnego 'Warty". Omówił jednocześnie 
sprawy związane z kolportażem. 
Wiesiek AA - Rzecznik Regionu - w związku z brakiem w programie Konwencji punktu dotyczącego 
wyboru Delegata na Europejski Mityng Służb zwołał w przerwie posiedzenie służb Regionu, na 
którym postanowiono, że w najbliższym czasie odbędzie się posiedzenie Rady Regionu, która 
otrzymała upoważnienie Konwencji do wyboru kandydata. 
Zakończyliśmy nasze spotkanie zgodnie z naszą tradycją. 
Wszystkim wybranym służebnym życzymy pogody ducha i powodzenia. Tym, którzy zakończyli 
określony etap służb składamy podziękowania. Koleżankom i Kolegom z Intergrupy „Płd. 
Wielkopolska” serdeczne podziękowania za przygotowanie i sprawny przebieg Konwencji. 
Raport przygotował Franek AA - sekretarz regionu. 
Myśl: Religia jest potrzebna tym, którzy boją się piekła. Duchowość jest potrzebna tym, którzy już 
tam byli. 
Zgodnie z decyzja Konwencji  1.06.00 w Poznaniu spotkała się Rada Regionu. 
Celem spotkania było wyłonienie kandydatów na delegatów na Europejski i Światowy Mityng Służb. 
Uczestnicy zgłosili kandydaturę Ryszarda AA - powiernika Regionu, Przewodniczącego Rady 
Fundacji oraz Jędrka AA - byłego Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego XXV lecia AA  
w Polsce. 

Spotkanie prowadził Wiesław AA - Rzecznik Regionu. 
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Raport z posiedzenia VIII Konwencji Regionu "Warta" 
Kazimierz Biskupi - 12.05.2001 r. 
Gospodarzem VIII Konwencji Regionu „Warta" była Intergrupa „Jedność" Konin. 
Zgodnie z naszymi ustaleniami spotkanie prowadził Rzecznik Intergrupy - Krzysztof AA.  
W Konwencji wzięło udział 66 członków Wspólnoty, w tym 40 mandatariuszy grup z prawem głosu. 
Nie uczestniczyli przedstawiciele Intergrupy „Gorzowskiej”. 
Otwarcia dokonał Wiesiek AA - Rzecznik Regionu, który nota bene kończył swoją służbę. Po 
wspólnym odmówieniu modlitwy AA, przeczytaniu 12 Kroków i Tradycji AA przystąpiliśmy do 
zatwierdzenia wcześniej przedstawionego na posiedzeniu Rady Regionu programu Konwencji. 
Przewidywał on: - mityng VIII Tradycji, - rekomendacje przez Intergrupy kandydatów do służb,  
- sprawozdania służb, - wybory, - obrady komisji konwencji, - przyjęcie rekomendacji z komisji, - 
wolne wnioski. Uczestnicy Konwencji nie wnieśli żadnych zmian do zaproponowanego programu. 
Komisja do liczenia głosów wybrała spośród zgłoszonych kandydatur Marka AA - Int. „Wielkopolska” 
na swego przewodniczącego.  
Wybory nowych służebnych dotyczyły: służby Rzecznika Regionu, Sekretarza, Skarbnika, 
Kolportera.  
Wobec braku zgłoszonego przez Intergrupę „Wielkopolska” kandydata do Komisji ds. Zakładów 
Karnych i Informacji Służby Krajowej konwencja postanowiła nie dokonywać wyboru delegata. 
Wybór delegata do Komisji Finansowej SK zostanie dokonany podczas następnej Konwencji. 
Komisja przeprowadzająca wybory zapisała w swoim protokole jednego kandydata zgłoszonego 
przez Intergrupę „Płd. Wielkopolska” Andrzeja do służby Sekretarza Regionu. Intergrupa 
Wielkopolska - zgłasza następujące kandydatury: Jędrek AA - do służby Rzecznika Regionu, Marek 
AA - do służby Skarbnika, Marian AA - do służby Kolportera. 
Trzej kandydaci przedstawili uczestnikom Konwencji swoja drogę trzeźwienia i przebieg 
dotychczasowej służby oraz odpowiedzieli na pytania.  
Wyboru Skarbnika i Kolportera Regionu Konwencja dokonała w głosowaniu jawnym. 
Zaproponowani kandydaci: Marek i Marian uzyskali akceptacje wszystkich mandatariuszy. 
Pozostałe kandydatury zostały poddane procedurze głosowania tajnego. Po dokonaniu aktu 
głosowania komisja rozpoczęła zliczanie głosów, my przystąpiliśmy do wysłuchania sprawozdania 
Powiernika Regionu i delegatów do komisji Służby Krajowej. 
Edek AA - delegat do Komisji Organizacyjnej Służby Krajowej poinformował o przebiegu pracy 
Komisji. Komisja uważa, że konieczne są zmiany w strukturze Rady Powierników i Rady Fundacji 
idące w kierunku udziału powierników klasy A w pracach polskiej Wspólnoty AA. Fachowcy spoza 
AA odciążyliby Powierników Regionów od spraw np. finansowych, umożliwiając im skupienie się na 
problemach organizacyjnych i merytorycznych Wspólnoty. Komisja omówiła również program XXX 
Konferencji Krajowej Służb, która zaplanowana jest w dniach 12-14.10. 2001r. Regiony proszone są 
o przedstawienie swoich rekomendacji na Konferencję w terminie do końca sierpnia. Komisja 
sugeruje, aby podczas Konferencji przeznaczyć więcej czasu na prezentacje pracy Regionów. 
Sugestią jest również to, aby zapewnić sale na obrady, która umożliwiłaby udział wszystkich tych, 
którzy chcą przysłuchiwać się obradom. Zamierzeniem komisji jest odstąpienie od głosowania nad 
treścią raportów.  
Tomek AA - Powiernik Regionu poinformował, że od ostatniego posiedzenia Rady Regionu 
trzykrotnie uczestniczył w spotkaniu Rady Powierników i czterokrotnie w Radzie Fundacji. Rada 
wyłoniła ze swego grona zespoły zajmujące się szczegółowo najważniejszymi problemami 
organizacyjnymi i merytorycznymi Wspólnoty. Ważnym punktem spotkań było omówienie spraw 
finansowych w świetle przedstawionych przez Dyrektora BSK sprawozdań. Szczegółowy raport 
znajduje się „Skrytce 2/4/3”. W ramach Rady omawiany był program archiwizacji dokumentów 
AA w Polsce. Zespół ds. literatury omawiał m.in. sprawę rabatów na wydawnictwa AA. Do 30 
czerwca należy zgłosić kandydatury na "cienia" Delegata na Światowy i Europejski Mityng Służb. 
Następne spotkanie powierników zaplanowano na sierpień. 
Wszystkich zainteresowanych szczegółowym raportem Rady Powierników zachęcamy do lektury 
"Skrytki 2/4/3". 
Tuż przed przerwą obiadową Komisja do liczenia głosów zgłosiła gotowość do przedstawienia 
wyników wyborów. Kandydaci uzyskali następującą ilość głosów: 
Jędrek AA - kandydat na Rzecznika Regionu - 37 głosów na 40 oddanych, 
Andrzej AA - kandydat na Sekretarza Regionu - 38 głosów na 40 oddanych. 
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Zgodnie z Karta Konwencji wszyscy kandydaci uzyskali wymagana ilość ważnych głosów i w tym 
momencie obejmują służbę w Regionie. Gratulujemy!!! 
Jednocześnie swoją służbę zakończyli: Wiesiek - Rzecznik, Wiesiek - Skarbnik, Franek - Sekretarz. 
Po ogłoszeniu wyników nastąpiła dalsza część sprawozdań służb. Janek AA - delegat do Komisji 
Literatury - przedstawił wyniki pracy komisji, która spotkała się 18.03.2001 r. W związku  
z ukazaniem się uaktualnionego ogólnopolskiego spisu grup, komisja postanowiła pozostałość 
poprzedniego wydania (ok. 1.000 szt.) przecenić i skierować do dystrybucji w regionach. Komisja 
informuje także, że w tekście "Desiderat" pojawi się nowe zdanie. W czerwcu należy spodziewać się 
zapowiadanej pozycji pt. "Uwierzyliśmy". Do momentu ukazania się "Refleksji na każdy dzień" do 
sprzedaży proponowane są "24 godziny". W regionie pojawiło się 100 szt. "Posłania do więźnia", 
które zostało sfinansowane przez Intergrupę „Płd. Wielkopolska”. Nie została podniesiona cena na 
"12 x 12" w dużym formacie. 
Marian AA - delegat do Komisji Finansowej poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji  
z udziałem Głównej Księgowej BSK omawiano wyniki finansowe BSK. W ocenie komisji błędy  
w księgowaniu spowodowały bałagan w bilansach. Weryfikacja wpłat na poszczególne konta 
wykazuje, że datki grup to prawie 30% wpływów do BSK. Sposób księgowania dużych imprez AA 
powodował, że BSK wykazywało straty. W wyniku weryfikacji okazało się, że nie wystąpił deficyt. 
Marian stwierdził, że Wspólnocie nie brakuje środków na niesienie posłannictwa. Wspólnota nie jest 
przedsiębiorstwem nastawionym na maksymalny zysk. Dotychczasowe zamierzenia każą patrzeć 
optymistycznie na kondycję AA w Polsce. 
Andrzej AA – grupa "Centrum" - większa hojność grup we wpłatach do BSK pozwoli uniknąć 
podniesienia cen książek. Zaapelował kolejny raz o realizacje przez AA "planu urodzinowego" 
Przemek AA - Redaktor naczelny "Warty" poinformował, że nakład "Warty" systematycznie wzrastał 
i obecnie ukazuje się w nakładzie 700 egzemplarzy. Pojawia się znowu problem braku materiałów. 
Wprowadzenie kolorowego wydania "Warty" możliwe byłoby przy sprzedaży na poziomie ok.1200 
egzemplarzy. Redakcja sugeruje, aby służebni Regionu przedstawili na łamach miesięcznika swoje 
koncepcje działania. 
W trakcie obrad spotkały się komisje. Oto ich rekomendacje:  
Janek AA – Komisja Literatury. Majątek Kolportera wynosi 2321 zł. Zadłużenie wobec BSK z tytułu 
komisu książek wynosi 3500 zł. Komisja prosi Region, aby wpłaty na rzecz Kolportera miały 
charakter systematyczny. Zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami Regionu zobowiązuje się 
kolporterów Intergrup do zakupu książek i broszur przede wszystkim u Kolportera Regionu. Komisja 
zwraca uwagę na konieczność promowania literatury AA. Sugestią komisji jest zmniejszenie formatu 
broszury "Grupa AA". Kolporterzy Intergrup proszeni są o podanie swoich danych adresowych 
Kolporterowi Regionu. 
Franek AA - Komisja Organizacyjna. Następne posiedzenie Rady Regionu odbędzie 6.2001 r.  
w Poznaniu o godz.13,00. Komisje spotykają się o godz. 11,00. Komisja wnosi o zmianę nazwy 
Komisji Wyborczej na nazwę: Komisja do Liczenia Głosów. (Konwencja w głosowaniu jawnym 
dokonała takiej zmiany /28 głosów/). 
Następna Konwencja odbędzie się jesienią br. Gospodarzem będzie Intergrupa „Leszczyńska”. 
Termin i program zostanie przedstawiony na posiedzeniu Rady Regionu. 
Komisja prosi Intergrupy o przedstawienie kandydatur na Światowy i Europejski Mityng Służb. 
Kandydaci powinni odpowiadać kryteriom zawartym w ankiecie. Ostateczny termin zgłaszania 
kandydatur upływa 16.06.2001 r. Komisja sugeruje, aby służebni Regionu przygotowali koncepcje 
przedsięwzięć, w tym zmierzających do organizacji Zlotu Regionu i Warsztatów Tradycji. 
Jednocześnie prosimy o rozpoznanie i przedstawienie propozycji lokalizacji tych spotkań, biorąc pod 
uwagę atrakcyjność miejsca i cenę. Komisja sugeruje, aby służebni kończący służbę przygotowali 
"bilans otwarcia", obejmujący wykaz podjętych /zrealizowanych i niezrealizowanych/ decyzji. 
Komisja sugeruje, aby Intergrupy na bieżąco aktualizowały spisy adresowe grup i przekazywały je 
do Regionu i Redakcji "Warty". Intergrupy proszone są o aktualizacje danych dotyczących swoich 
struktur w książce znajdującej się w Punkcie Kontaktowym. 
Komisja Finansowa. 
Ustępujący Skarbnik podziękował Skarbnikom intergrup za współprace: przedłożył sprawozdanie 
finansowe wydatków Regionu Warta. Komisja finansowa na swym spotkaniu uzgodniła  
8 postulatów, które w formie sugestii przedłożył ustępujący Skarbnik. 
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1. Spłatę długu za literaturę do BSK częściowo finansować poprzez rezygnację z dawania upustów 
kolporterom grupowym, intergrup czy kolporterowi Regionu. 
2. Literaturę dowoziliby delegaci do SK wyjeżdżający do Warszawy. Sprawę technicznego jej 
odbioru uzgadnialiby zainteresowani z Kolporterem Regionu, 
3. Wyjazd Kolportera Regionu do Warszawy po literaturę byłby możliwy tylko w wyjątkowych 
wypadkach za zwrotem kosztów przez Region. Istnieje też możliwość pogodzenia wyjazdu 
Kolportera z delegatami do SK na Komisje, koszty byłyby niższe. 
4. W celu spłaty długu kolporterów Intergrup czy Regionu, skarbnicy grup mogliby odkładać po 2 zł  
z każdego spotkania. Po roku czasu czy nawet prędzej zlikwidowalibyśmy dług, a kolporterzy 
mieliby dość pieniędzy, by kupować literaturę za gotówkę, przez co otrzymaliby upust w BSK.  
W niektórych Regionach utrzymanie punktu kontaktowego w całości lub częściowo pokrywane jest  
z upustów kupowanej literatury. 
5. Sugestia aby każda grupa fundowała swoim członkom pamiątkową pocztówkę z BSK za 1 rok 
trzeźwości. Kwota 1 dolara czyli około 4 zł + opłata pocztowa nie stanowi problemu. Na rocznice 
trzeźwości swych członków kupowałaby też na prezent jakąś pozycję z literatury AA. 
6. Komisja apeluje do Intergrup i Grup o wpłaty terminowe do Kasy Regionu, gdyż rachunki stałe 
maja terminy płatności. Ponadto lepiej jest jak delegat na Komisję do SK pojedzie za pieniądze 
Regionu. Ze znanych powodów zwrot wszystkich kosztów następuje czasami po dłuższym czasie 
(kilka miesięcy). 
7. Procentowy udział wpływów i wydatków Regionu ukaże się w następnym numerze „Warty”. 
8. Przyjęcie sugestii Komisji przez głosowanie. 
Po dyskusji: p.1,2,3 został odrzucony przez Kolportera Regionu, p. 8 został odrzucony przez 
Rzecznika Regionu jako bezzasadny. 
Wolne wnioski: 
Andrzej AA - zwrócił uwagę na fakt firmowania przez AA Spotkań Jasnogórskich. Jest to niezgodne 
z Tradycjami Wspólnoty. W tej sprawie zabrał głos Tomek AA - Powiernik Regionu, informując, że 
Rada Powierników sugerowała organizatorom, by zmienić nazwę tych spotkań. Mimo tych sugestii 
Częstochowa zrobiła tak, jak to widać na plakatach. Podobne zastrzeżenia były wcześniej podczas 
spotkań „Licheńskich”. Spotkania te zmieniły formułę i nie kłócą się z Tradycjami AA. Wielu 
uczestników Konwencji zwracało uwagę na podobne fakty, sugerując, że każdy z nas ma prawo  
i nawet obowiązek mówienia o tym. Tradycje, podobnie jak i Kroki, są nie do analizowania, lecz do 
stosowania. 
Na tym zakończyliśmy spotkanie. Zebraliśmy do "kapelusza" 165,05 zł. 

Raport sporządził Franek AA - Sekretarz Regionu. 
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Raport z IX Konwencji Regionu "Warta" 
odbytej w Gostyniu, dnia 10.11.2001 r. 
Konwencja odbyła się w zabudowaniach klasztornych na Św. Górze w Gostyniu. 
Organizatorami byli nasi przyjaciele z Intergrupy Leszczyńskiej. 
Program Konwencji przewidywał: 
- akredytację uczestników, 
- przyjęcie programu obrad oraz sprawy organizacyjne, 
- mityng AA, 
- obiad, 
- praca w Komisjach Regionu, 
- wystąpienia służebnych Regionu do Służby Krajowej, 
- sprawozdania z prac w Komisjach Regionu, 
- wybory, 
- zakończenie Konwencji. 
Po akredytacji około godziny 10.00 rzecznik Intergrupy „Leszczyńskiej”, Andrzej otworzył zebranie. 
Odmówiliśmy modlitwę o Pogodę Ducha. Andrzej przedstawił porządek obrad i sprawy 
organizacyjne. Następnie Jędrek - Rzecznik naszego Regionu udzielił dodatkowych informacji. 
Przedstawił służebnych Regionu oraz osoby pełniące służbę z ramienia Regionu w służbach 
Krajowych. Poprosił również o podniesienie ręki w kolejności reprezentantów poszczególnych 
Intergrup. 
Jędrek przedstawił również sugestie odnośnie Wspólnoty AA w Regionie "Warta". Zaproponował 
prace w następujących komisjach: 
- Komisja finansowa - którą prowadzi Marek, 
- Komisja Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi - Waldek, 
- Komisja Literatury i Kolportażu – Janek, 
- Komisja Organizacyjna – Edek, 
- Komisja V Tradycji - Andrzej. 
Jędrek przedstawił formularze zgłoszenia do poszczególnych komisji. Poprosił o ustalenie składów 
(trzonów) komisji, wybranie przewodniczącego i sekretarza oraz w późniejszym terminie ustalenie 
regulaminów pracy każdej komisji. 
O godzinie 11.00 rozpoczął się mityng, który poprowadził Andrzej. Mówiliśmy o tym, jak zachęcić 
naszych kolegów z AA do dzielenia się swoimi doświadczeniami, jak uaktywnić osoby, które milczą 
na mityngach. Z wypowiedzi można było wyciągnąć następujące wnioski - należy dużo mówić o tym 
na "swoich" grupach. Nowo przybyłych przyjmować "ciepło", podejść do nich w czasie przerwy, 
mówić o sponsoringu, podać numer swojego telefonu, mówić o roli kontaktów miedzy aowcami, 
zorganizować nowa grupę, jeżeli zbyt duża ilość osób przybywa na mityngi, mówić również o tym, 
że przyjdzie czas na wszystko, nie dominować, nie mówić zbyt długo, mówić o postępie  
w zrozumieniu 12 kroków. Zacznijmy od siebie. 
O godzinie 12.50, po obiedzie, spotkaliśmy się ponownie na głównej sali.  
Jędrek przedstawił swoje sugestie, jakimi sprawami winny zajmować się poszczególne komisje. 
Następnie udaliśmy się w określone miejsca do pracy w komisjach. Oprócz wyznaczonych osób  
z "urzędu", każdy z nas upatrzył sobie uczestnictwo w jakiejś komisji. Dużo z nas wypełniło 
formularze zgłoszenia, tym samym wyraziliśmy chęć dłuższej współpracy z daną komisją. Te osoby 
będą tworzyć ich trzon. Uczestnictwo w komisjach jest dla każdego z nas otwarte. Zachęcam do 
wzięcia udziału na poszczególnych Radach Regionu. 
Około godziny 15.30 rozpoczęliśmy znowu wspólne obrady.  
Na początku prowadzący udzielił głosu Tomkowi, który pełni służbę Powiernika SK Regionu 
"Warta", jest również sekretarzem fundacji Biura Służby Krajowej AA. 
Tomek uczestniczył we wszystkich spotkaniach Rady Powierników. Regularnie bierze udział  
w spotkaniach Rady Regionu i niektórych Intergrup. Był obecny na wszystkich Konwencjach 
naszego Regionu. Poinformował o zmianie na stanowisku Dyrektora BSK AA. Został nim Andrzej 
Wójcik. 
Edek - delegat Regionu do Komisji Organizacyjnej SK, powiedział o zwiększeniu do trzech lat 
kadencji Delegatów Regionów do Rady Powierników. Mówił również o Zlocie Radości "Święto 
Zdroju" w dniach 3-5 maja 2002 r. Komisja Organizacyjna myśli już o obchodach związanych z XXX 
- leciem AA w Polsce. 
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Janek - delegat Regionu do Komisji Literatury i Kolportażu SK mówił o tym, że wiele broszur 
tematycznych jest jeszcze do opracowania i wydania. Zostanie wznowione wydanie naklejki "żyj  
i  daj żyć innym". Około połowy grudnia będą wydane "Refleksje Aowskie". Wiosną ukaże się 
pozycja związana ze stanowiskiem AA do więziennictwa oraz zapowiadane "Przekaż to dalej". 
Następnie zabrał głos delegat Regionu do Komisji Finansowej SK - Marian. Jest przekonany, że 
przyczynił się do zmian pracy i jawności Biura Służby Krajowej. Twierdzi, że Fundacja powinna 
utrzymać się sama i łożyć na utrzymanie Punktów Kontaktowych Regionów. Wywiązała się na ten 
temat dyskusja, zdania były podzielone. Przy okazji Tomek powiedział, że sprawa dotychczasowych 
nieprawidłowości w pracy BSK jest sprawdzana. 
Po tych informacjach przeszliśmy do sprawozdań poszczególnych Komisji naszego Regionu. 
Rozpoczął Marek informacjami o pracy Komisji Finansowej. Uczestniczyło w niej osiem osób. 
Przewodniczącym został Inek. Jest on również wraz z Markiem kandydatem Regionu do Komisji 
Finansowej SK. Mając zbyt małe wpływy skarbnik Regionu musi ograniczać wydatki. W skali 
półrocznej są one następujące: 
- utrzymanie punktu kontaktowego - 1410 zł 
- prąd elektryczny - 240 zł 
- telefon - 168 zł 
- opłaty pocztowe - 54 zł 
- sprzątanie - 120 zł. 
Natomiast wpływy wyniosły - 3580 zł. 
Brakuje w tej chwili na pokrycie kosztów dotychczasowych wyjazdów do Warszawy naszych 
delegatów kwoty 3500 zł. Marek apeluje o regularne wpływy z Intergrup. Przypomina, że wystarczy 
3 zł miesięcznie od każdej grupy AA naszego Regionu. Sprawa jest poważna, ale przecież nie 
trudna do zrealizowania. 
W pracach Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi wzięło udział 8 osób. Poinformował 
nas o tym Henryk. Komisja chce dotrzeć do Zakładów Karnych, gdzie nie ma grup AA. Prosi o takie 
informacje. 
Janek - przedstawiciel Komisji Literatury i Kolportażu apelował do mandatariuszy o utworzenie na 
każdej grupie kącika z literaturą. Mówił też, że nakład "Warty" spada, zachęcał do jej nabywania. 
Prosił o wpłacanie pieniędzy na fundusz literatury Regionu. W tym momencie zabrał głos Marian – 
kolporter, który powiedział, że fundusz na literaturę wzrósł do 3095 zł., jednak do zamierzonego 
stanu 7000 zł jeszcze daleko. Przy tej okazji zaproponował, żeby Region wydał broszurkę "Mój 
pierwszy mityng" i rozprowadzał ją z zyskiem. Można by ja wręczać nowicjuszom w AA. Zdania na 
ten temat były podzielone i w tej sprawie nie zapadła ostateczna decyzja. 
Sprawy związane z pracą w Komisji Organizacyjnej przedstawił Andrzej. Przewodniczącym tej 
komisji został Edek. Uczestniczyło w niej 11 osób. Mówiono o przygotowaniu poprawek w Karcie 
Konwencji Regionu "Warta", ponieważ w dotychczasowej jest wiele wątpliwości. Opracowania tego 
tematu podjęli się: Wiesiu, Romek i Andrzej. Komisja Organizacyjna apeluje do sekretarzy Intergrup 
o dostarczenia aktualnego spisu grup AA na każdą Konwencje i spotkanie Rady Regionu oraz 
wpisanie swoich służebnych do Księgi Służb Regionu. Sugerujemy również, żeby raporty  
z Konwencji czy z Rad Regionu były czytane na spotkaniach Intergrup i omawiane. Dużo mówiliśmy 
o warsztatach tradycji jakie chce zorganizować Region. Prosimy o wskazanie tanich ośrodków 
wypoczynkowych na swoich terenach, które nadawałyby się do tego celu. 
Chcemy na razie opracować graficznie logo naszego Regionu. Podjęli się tego Jarek i Tomek. 
Zorganizowanie następnej Konwencji KO proponuje Intergrupie „Zielonogórskiej”, ale ostateczna 
decyzja zapadnie na następnej Radzie. Beda tam wybory do służb delegatów Regionu do Komisji 
Literatury i Kolportażu oraz Komisji Organizacyjnej SK. Spotkanie Rady Regionu odbędzie się 
19.01.2002 r. w Poznaniu AI. Marcinkowskiego 20 (klub abstynenta). Zapraszamy. 
Następnie Andrzej z Poznania przedstawił sprawy związane z pracą w Komisji V tradycji. Jest to 
nowo powołana komisja. Przewodniczącym został właśnie Andrzej, a sekretarzem Zosia. W pracach 
wzięło aż 18 osób. Andrzej powiedział, że V Tradycja jest tradycją główną. Pozostałe tradycje są 
stworzone jakby dla niej. Komisja chciałaby zastanawiać się nad sprawami związanymi  
z przeprowadzaniem mityngów na grupie AA. Omawiałyby poszczególne elementy prowadzenia 
mityngów np. witanie nowego uczestnika itp. Jest wiele do zrobienia. 
Po sprawozdaniach komisji przeszliśmy do wyborów.  
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Komisja liczenia głosów poinformowała, że uprawnionych do głosowania jest 48 osób. Do Komisji 
Finansowej SK zgłoszono Marka z Intergrupy „Wielkopolskiej”, który w tym momencie postanowił 
nie kandydować i Inka z Intergrupy „Południowa Wlkp.”, który zgodził się kandydować. 
Natomiast do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi zgłoszono Mariana z Intergrupy 
„Wielkopolska”, który też wyraził zgodę. Komisja liczenia głosów przeprowadziła głosowanie. Za 
powierzeniem służby w/w kandydatom w tych komisjach z ramienia Regionu "Warta" było 43 
głosujących, 5 osób wstrzymało się od głosu. Kolegom tym życzymy wytrwałości i wiele radości. 
Po wyborach Tomek opowiedział nam o organizowanym w Polsce Wschodnioeuropejskim Mityngu 
Służb (kwiecień 2002 r.) Prosił o wpłaty na ten cel z grup AA (1 zł z każdego mityngu). Do tej pory 
wpłynęło 9200 zł. Szacowany koszt wyniesie ok.42.000 zł Delegaci z takich krajów jak Dania czy 
Szwecja będą płacić za siebie 300 $ od osoby. Delegatom z innych krajów polskie AA chce pokryć 
koszty. Jak również naszym delegatom narodowym, Dyrektorowi BSK i dwóm prowadzącym. Na 
zakończenie odbędzie się spotkanie, w którym będziemy mogli uczestniczyć po uiszczeniu 100 zł od 
osoby. 
Na zakończenie Jędrek - Rzecznik Regionu "Warta" podziękował serdecznie organizatorom 
Konwencji. Poparliśmy Go gromkimi oklaskami. Po czym odmówiliśmy Modlitwę o Pogodę Ducha. 
Do zobaczenia. 

Raport sporządził - Andrzej - sekretarz Regionu. 
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Raport z X Konwencji Regionu AA "Warta" 
Konwencja odbyła się 18.05.2002r. w Drzonkowie k. Zielonej Góry 
Organizatorem była Intergrupa „Zielonogórska”. 
Program Konwencji przewidywał: 
1. Akredytacje uczestników. 
2. Rozpoczęcie spotkania i wybór Komisji liczenia głosów. 
3.Prace na poszczególnych Komisjach Regionu. 
4. Obiad. 
5. Spotkanie główne Konwencji. 
ad.1. Akredytacja trwała od godz.9.00. Mandatariuszy uprawnionych do głosowania było 48. 
ad.2. Konwencję otworzył Jędrek, rzecznik Regionu. Odmówiliśmy wspólnie Modlitwę o Pogodę 
Ducha. Jędrek przywitał wszystkich przybyłych oraz zorganizował na potrzeby tej Konwencji wybory 
do Komisji liczenia głosów. Przewodniczącym tej Komisji został Wiesiek, członkami - Mirek, 
Krzysztof, Roman i Mariusz. 
ad.3. Praca w Komisjach Regionu rozpoczęła się ok. godz. 11.00 i trwała do obiadu. Były to 
następujące Komisje : organizacyjna, literatury, legatów, finansowa, informacji publicznej  
i współpracy z innymi. 
ad.4. Od godz.13.00 spożyliśmy smaczny obiad. 
ad.5. Około godz.14.00 rozpoczęło się spotkanie główne. Prowadził je Jędrek wraz  
z przedstawicielami Intergrup „Zielonogórskiej” i „Gorzowskiej”, która jest organizatorem następnej 
XI Konwencji. Rozpoczęliśmy od sprawozdań z posiedzeń Komisji. 
Sprawy Komisji Organizacyjnej przedstawił Edek, jej przewodniczący i Andrzej, sekretarz Regionu. 
Uczestniczyły 22 osoby. Ustalono, że kandydat do służb w Regionie powinien mieć rekomendację  
z grupy bądź Intergrupy - komisja stworzy specjalny formularz. Przypominamy o dostarczeniu 
aktualnych spisów grup AA poszczególnych Intergrup i uzupełnieniu danych o służebnych  
w Księdze Służb. 
Poruszono również sprawę powiernika klasy A (niealkoholika) w Radzie Powierników. Na XXXI 
Konferencji Służb Krajowych dojdzie do jego wyboru - poinformował nas o tym Tomek, delegat 
naszego Regionu do RP. Wyboru takiego dokonujemy, korzystając z doświadczeń służb innych 
krajów. Powiernik „klasy A” stoi z "boku" naszych spraw, może spojrzeć innym, "czystym" okiem. 
Jego uwagi mogą być bardzo cenne dla całej Wspólnoty AA w Polsce. Od około roku  
w posiedzeniach Rady Powierników uczestniczy dr B. Woronowicz, który od wielu lat jest wielkim 
przyjacielem AA. On właśnie zgodził się kandydować na powiernika „klasy A”. Poszukajmy, czy nie 
mamy takich kandydatów.  
Tomek mówił również o Zlotach Radości w Rosji, Czechach i Słowacji. Regiony Szczecin i Galicja 
wyraziły chęć zorganizowania XXX lecia AA w Polsce. Komisja Organizacyjna uznała Kartę 
Konwencji w wersji po Gorzowie z 1999 r. za aktualną, z dopisaniem do składu Regionu Intergrupy 
„Pilska”. Na spotkaniu komisji dużo mówiono o zwrotach kosztów służebnych związanych z ich 
służbą. KO zaproponowała spotkanie Rady Regionu na dzień 20 lipca w Poznaniu. Zostało to 
zaakceptowane. Serdecznie zapraszamy. 
Sprawozdanie z Komisji Literatury przedstawił Marian. Uczestniczyło 21 osób. Pozycja pt. "Przekaż 
dalej" wyjdzie pod koniec roku. Ukażą się broszurki "Jak współpracować z profesjonalistami"  
i "Młodzi w AA". KL nadal prosi o piciorysy do następnego wydania "Wielkiej Księgi", jak również  
o materiały do "Warty". 25 maja br. o godz. 16.00 przy ul. Litewskiej 8 odbędzie się spotkanie 
sympatyków "Warty". KL w dalszym ciągu sugeruje stworzenie kącików literatury na grupach. 
Marian prosi o wpłaty na tworzący się fundusz literatury. Wydrukował broszurkę "Mój pierwszy 
mityng" dla nowo wstępujących w ilości 100 egzemplarzy. Zdania na ten temat były podzielone. 
Sumienie Konwencji zaaprobowało jej rozprowadzanie. 
Irek przedstawił nam sprawy związane z Komisją Finansową. Uczestniczyło w niej tylko 5 osób. 
Największymi składnikami kosztów utrzymania Regionu jest czynsz i zwrot kosztów podróży. 
Skarbnik Regionu, Marek, poinformował nas, że cały czas brakuje pieniędzy na właściwe 
funkcjonowanie Regionu. Jest zawsze na minusie. 
Po tych informacjach wywiązała się burzliwa dyskusja. Zastanawiano się: czy nas stać na 
utrzymanie Regionu? jaki jest pożytek z istnienia Regionu? Mówiono o potrzebie reorganizacji. 
Zajmie się tym Komisja Organizacyjna na następnych posiedzeniach Rady Regionu. Były też głosy, 
że ta bieda jest sytuacją zbawienną dla AA i najważniejsze, że możemy się spotykać na szczeblu 
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takich struktur. Konwencja wystosowuje wielki apel do finansowego wspierania Regionu, głównie 
przez poszczególne Intergrupy. Apelujemy do skarbników o przeprowadzenie prostej kalkulacji. Do 
właściwego funkcjonowania Regionu potrzeba miesięcznie 3 zł z każdej grupy (307 grup). 
Pomnóżmy ilość grup w swoich Intergrupach przez trzy i wyjdzie nam właściwa kwota, którą 
powinniśmy przesłać Skarbnikowi Regionu. Region jest porozumieniem siedmiu w tej chwili 
Intergrup i to MY jesteśmy zobowiązani, aby go utrzymać. Wystarczy trochę chęci. Zobowiązujemy 
rzeczników i skarbników Intergrup do realizowania tej sugestii. 
Marian przedstawił nam sprawy Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi. Komisja 
namawia do organizowania mityngów informacyjnych dla różnych grup społecznych, do ścisłej 
współpracy z mediami i do współpracy z Bankiem świadectw. Komisja będzie się spotykać co 
miesiąc. 
Komisję Legatów reprezentował Jędrek. Sprawy tej komisji szczegółowo są przedstawiane na 
stronach "Warty". Komisja zaprasza 29.06. br. na godz. 14.00 do Klubu Abstynenta przy AI. 
Marcinkowskiego 20 w Poznaniu wszystkich chętnych do podzielenia się doświadczeniami 
związanymi z niesieniem posłania w trakcie mityngu. Jędrek poinformował również o warsztatach 
tradycji. Odbędą się one 13 do 15.X. br. w Stęszewku. Koszt pobytu 80 zł. od osoby. Prosimy 
przedstawicieli Intergrup o określenie ilości chętnych i wraz z 20 złotową przedpłatą i o podanie tej 
informacji na lipcową Radę Regionu. Szczegóły w późniejszym terminie. 
Następnie przeszliśmy do wyborów. Prowadził je Wiesiu - przewodniczący Komisji liczenia głosów. 
Przeczytał ordynację wyborczą z Karty Konwencji. 
Na delegata na EM służb z powodu braku chętnych Region nie przedstawi swojego kandydata. 
Delegatem Regionu do Rady Powierników Służb Krajowych został "cień" Tomka, Marian z grupy AA 
„Wanda” ze Świebodzina. "Cienia" Mariana wybierzemy na następnej Konwencji. 
Kandydatami na delegata Regionu do Komisji Organizacyjnej Służb Krajowych był Franek z grupy 
AA „Centrum” w Poznaniu i Roman z grupy AA Kwiatowa z Zielonej Góry. Przewagą głosów został 
wybrany Franek. 
Kandydatami na delegata Regionu do Komisji Literatury Służb Krajowych byli Marian z grupy AA 
„Balast” ze Śremu i Florian z grupy AA "Azymut" z Bolesławca. Przewagą głosów został wybrany 
Marian. Wybranym gratulujemy i życzymy radości z wykonywanej służby. 
Na zakończenie Jędrek podziękował wszystkim za przybycie i odmówiliśmy wspólnie modlitwę  
o Pogodę Ducha. 
Do zobaczenia na kolejnych Radach Regionu w Poznaniu i na następnej Konwencji Regionu  
w Gorzowie Wlkp. 
Pogody Ducha życzy Region AA Warta. Andrzej - sekretarz Regionu. 
 
Drzonków 18.05.2002r. X Konwencja Regionu „Warta” 
6.05. br. uczestniczyłem w X-ej jubileuszowej Konwencji Regionu Warta w Drzonkowie k. Zielonej 
Góry. Chciałbym się podzielić z Wami refleksjami, które nasunęły mi się podczas i po spotkaniu. 
Konwencję zdominowała dyskusja na temat stanu kasy Regionu, a co za tym idzie, stanu 
świadomości grup AA w kontekście VII-ej Tradycji. Większość głosów, jak to złe, nieświadome grupy 
nie chcą utrzymać Regionu i jak tu podnieść ich świadomość – czytaj: dostać kasę. 
Nie była to moja pierwsza Konwencja. Pomimo trzyletniej absencji na spotkaniach widzę, że nic się 
nie zmieniło - nie mamy środków i jak je wydobyć od grup. Chcę odwrócić punkt widzenia sprawy: 
może czas przestać doginać kasę do działań, tylko zacząć planować działania według stanu kasy. 
Przestańmy bić przysłowiową pianę! Trzeba zmieniać grupy i zacznijmy zmiany od siebie! Może 
czas przyznać, że wdrożona pięć lat temu Koncepcja Pracy Regionu po prostu nie sprawdziła się. 
Co zrobilibyśmy dla i w imieniu grup, by stale na nie utyskiwać? Jakie były nasze działania, by 
koordynować prace grup w ramach V-ej Tradycji, zamiast ciągle wytykać im VII-ą? 
W końcu, jaki jest główny cel naszego istnienia? Osobiście uważam, że wynika on z przyjętej na  
VI-ym Kongresie AA Karty Konferencji - ISTOTNE OGNIWO W ŁAŃCUCHU PRZEPŁYWU 
INFORMACJI POMIĘDZY GRUPĄ A KONFERENCJĄ SŁUŻBY AA poprzez wybór delegatów do 
tejże. Czy potrzebne do tego otoczki w postaci służby i komisji będących kalką konferencji? Nie. Czy 
Region zastępuje Intergrupy w niesieniu posłania? Nie. Intergrupy nie dość, że nie rozwiązały się po 
Kongresie, to jeszcze "pączkują". I nie są podstawowym "narzędziem" grup w niesieniu posłania. 
Tworzą je delegaci grup. Ci sami, których próbujemy zgromadzić od pięciu lat bezskutecznie, 
podczas kolejnych konwencji. Na ponad trzysta grup, średnio uczestniczy 50 delegatów, których 
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trzon stanowią wciąż ci sami ludzie. Czy naprawdę służymy grupom tak otwarcie manifestującym 
swoją absencją? Czy to grupy nie dojrzały, czy popełniliśmy sami błędu? 
Jestem głęboko przekonany, że obecna formuła pracy Regionu została odrzucona przez grupy, po 
prostu się nie przyjęła. Wierzę, iż nadszedł moment, w którym czas podjąć próbę przekształcenia 
lub nadal trwać w stagnacji i udawać, że jest fajnie. Odrzućmy upór, że nagle samo się coś odmieni, 
wbrew doświadczeniom ostatnich pięciu lat. Szczegółowy projekt zmian przekazałem do redakcji 
"Warty", Rzecznika i Sekretarza Regionu, a poprzez tego ostatniego do komisji organizacyjnej. 
Chcę tu tylko nakreślić ich główne kierunki: 
1. Ograniczenie pracy Regionu do realizacji jego głównego celu. 
2. Przejrzystość działania poprzez wprowadzenie proporcjonalnej reprezentacji grup. Delegaci grup 
spotykają się na forum Intergrupy, wybierają tam swoich delegatów do Regionu, którzy dokonują 
wyboru W IMIENIU GRUP, KTÓRE PREZENTUJĄ delegatów do Służby Krajowej. 
3. Rezygnacja z innych, kosztownych działań dublujących działania Intergrup, w tym  
z Regionalnego Punktu Kontaktowego, de facto spoczywającego na barkach Intergrupy 
Wielkopolskiej. 
Ufam, że dzięki temu Region i jego rola staną się bardziej przejrzyste w strukturze służb AA.  
Z drugiej strony redukcja kosztów utrzymania do delegacji i skrytki pocztowej pozwoli zmieścić się  
w deklarowanym przez Intergrupy budżecie i zakończyć ciągłe dyskusje o pieniądzach, których nie 
ma.  
Z niecierpliwością oczekuję Waszych opinii na ten temat, z druzgocąca krytyka włącznie. 
Podejmijmy wspólnie decyzje o przyszłości naszej struktury służb, tej "życiodajnej arterii AA”. 
Z życzeniami Pogody Ducha Rafał S. 
P.S. 
Jako jeden z "architektów" obecnego kształtu Regionu czuję się osobiście odpowiedzialny za 
zaistniały stan rzeczy. Wszystkie gorzkie pytania zadawałem samemu sobie. Zapomniałem o bardzo 
ważnych zasadach AA - Nie komplikuj i utrzymajmy to w prostocie! Dlatego wydaje mi się, że czuję 
się zobowiązany do wysunięcia, zapewne niedoskonałej, próby zmian. 
Szczegółowy projekt zmian struktury Regionu Warta. 
1. Konwencja Regionu składa się z delegatów Intergrup w ilości siedem z każdej zarejestrowanej  
w Regionie Intergrupy. 
2. Ważne kworum Konwencji stanowi połowa + 1 zarejestrowanych delegatów. 
3. Spotyka się raz do roku celem dokonania wyborów określonych Kartą Konferencji SK AA  
w Polsce. 
4. Coroczne spotkanie odbywa się za każdym razem na terenie innej Intergrupy. Całkowity koszt 
ponoszą organizatorzy i pokrywany jest z akredytacji. 
5. Konwencja wybiera niezbędne do swego działania osoby służebne tj; 
al rzecznik - przewodniczy obradom konwencji, przygotowuje program przeprowadzenia wyborów  
i porządek dnia, za który odpowiada. 
b/ skarbnik - planuje budżet Regionu, diety za przejazd II klasą pociągu, pobyt delegatów na 
Konferencji SK, koszt skrytki pocztowej i listów do Intergrup, 
cI sekretarz - sporządza każdorazowy raport, który rozsyła do Intergrup, obsługuje korespondencję 
Regionu. 
dl kolporter - zaopatruje w literaturą aprobowaną przez konferencje kolporterów i intergrup. 
Kadencja trwa dwa lata z zachowaniem rotacji, służebni są w pełni odpowiedzialni wobec 
Konwencji. 
6. Region nie podejmuje na tym etapie żadnych kosztownych działań - rezygnuje z utrzymywania 
Regionalnego Punktu Kontaktowego, spoczywającego de facto na barkach Poznania. Ogranicza się 
od strony organizacyjnej do utrzymywania skrytki pocztowej, jako adresu kontaktowego. Siedzibą 
kolportera Regionu jest jego macierzysta grupa AA, pozostaje on w ścisłym kontakcie z kolporterami 
intergrup, jak również obsługuje spotkania, na które został zaproszony na ustalonych przez siebie 
warunkach z ich organizatorami, obowiązkowo obsługuje osobiście tylko spotkania Regionu. 
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Raport Regionu z XI Konwencji Regionu AA "Warta" 
Gorzów 16.11.2002r. 
 
Konwencje otworzył Jurek przedstawiciel organizatorów z Intergrupy „Gorzowskiej” i przeczytał 
teksty stałe. Przedstawiając się, odczytaliśmy 12 kroków, 12 tradycji i 12 koncepcji Wspólnoty AA. 
Następnie Jurek przedstawił program spotkania i poinformował, w których pomieszczeniach będą 
obradowały poszczególne komisje Regionu. Wybraliśmy również Komisję liczenia głosów  
w składzie: Marian, Maryla i Mietek. Później Marylę zastąpiła Marlena. Uprawnionych do głosowania 
było 51 mandatariuszy. 
Po tych zdarzeniach początkowych Jurek oddał głos Jędrkowi – Rzecznikowi naszego Regionu, 
który dalej prowadził Konwencje. Jędrek przedstawił służebnych Regionu i swoje sugestie dla 
komisji. Mówił o rozmowach na temat zmian w Regionie, o realizacji warsztatów tradycji, o podziale 
"kapelusza". Prosił o pomoc dla Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA. Na 
temat tych spraw wywiązała się dyskusja.  
Następnie przeszliśmy do poszczególnych pomieszczeń, gdzie pracowaliśmy w komisjach Regionu. 
Spotkanie główne otworzył Jurek, później prowadził je Jędrek.  
Na wstępie Marek - Skarbnik Regionu przed puszczeniem kapelusza przeczytał ulotkę na temat 
finansów w AA, co, jak się później okazało, zwiększyło zawartość tego „kapelusza”.  
Przeszliśmy do sprawozdań służb.  
Rozpoczął Marian - Delegat powiernik Regionu do Rady Powierników Służb Krajowych. Brał udział 
po raz pierwszy w obradach tej rady. Po raz pierwszy do Rady Powierników wybrano niealkoholika - 
dr B. Woronowicza. Zabrał też głos Tomek, który był naszym powiernikiem przed Marianem. 
Przedstawił sprawy związane z dwuletnia służbą. Był w Rosji na XV - leciu AA. 
Franek - delegat Regionu do Komisji Organizacyjnej Służb Krajowych, był po raz pierwszy na 
Konferencji Służb Krajowych. W trzecim dniu pobytu minęło mu 7 lat abstynencji. Gratulujemy!  
Z ramienia komisji organizacyjnej został wytypowany do zbierania informacji z regionów na temat 
zmian. Następna Konferencja Krajowa będzie się odbywała pod hasłem „Nasz główny cel" w 2003 
roku. Region „Białystok” będzie organizatorem Święta „Zdroju". Natomiast obchody związane z XXX 
- leciem AA w Polsce w 2004 roku będzie organizował Region "Galicja" w Krakowie na terenie AWF. 
Franek stwierdził, że powoli idziemy w kierunku dopasowania naszych praktyk do światowych. 
Następne spotkanie KO 5.01.03.  
Inek - nasz delegat do Komisji Finansowej SK powiedział, że jego komisja omawiała wykonanie 
budżetu. Rekomendowany plan imprez finansowany przez BSK na 2003 rok musi być 
przedstawiony do stycznia przyszłego roku. Światowe służby oceniły Wschodnioeuropejski Mityng 
Służb organizowany przez naszą Wspólnotę za zbyt bogaty?! Jesteśmy rozrzutni i bardzo gościnni. 
Następne spotkanie KF 2.02.03 r. 
Marian - delegat Regionu do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA, cieszy 
się, że mógł uczestniczyć w XXXI Konferencji SK. Mówił o ważności służby do spraw Internetu.  
O współpracy sekretarza ze służebnym ds. Internetu, o dotarciu do mediów. Na komisji omawiano 
uczestnictwo w mityngach w ZK czy Ar. Śledczym. Jest przygotowywane ogólnopolskie forum ds. 
ZK. Następne spotkanie komisji 6.04.03.  
Marian, nasz delegat do Komisji Literatury SK prosi nadal o piciorysy do nowego wydania "Wielkiej 
Księgi". Prace nad "Poradnikiem Służb" zostały spowolnione. Rozszerzony tekst koncepcji dla służb 
jest przetłumaczony w połowie. Trwają prace nad ogólnopolskim spisem grup AA. Przygotowywane 
są wydania "Młodzi w AA", "Przekaż dalej" i „Dr Bob i dobrzy weterani". Następne spotkanie 9.02.03 r. 
Przeszliśmy do sprawozdań przewodniczących poszczególnych komisji Regionu z dzisiejszych 
obrad. 
Rozpoczął Marek - Komisja finansowa. Obradowało 12 osób. Mówił, że jego kadencja powoli się 
kończy (maj 2003r.) i prosił o zastanowienie się już nad odpowiednim kandydatem. Prosi  
o regularne wpłaty z intergrup. Namawia do częstego czytania broszurki o finansach w AA na 
swoich grupach. Daje to efekty, stajemy się bardziej świadomi i odpowiedzialni. Np. dzisiaj  
w „kapeluszu” znalazł 131,40 zł. Jest to swoisty rekord. 
Marian - Komisja literatury poinformował, że zadłużenie do BSK zostało zlikwidowane. Co 
nagrodziliśmy gromkimi oklaskami. Fundusz literatury zwiększył się do 4.995 zł. Przygotował 
identyfikatory dla kolporterów literatury AA. Namawia do stworzenia na każdej grupie kącika 
literatury i funduszu kolportera. Prosi o wpłaty na tworzony Fundusz Literatury Regionu. Chce, żeby 



25 

wynosił ok. 10 tys. zł. Z tego względu złożył wniosek o przedłużenie jego kadencji o kolejne dwa 
lata. Pomimo pełnienia wzorcowo służby Kolportera Regionu Marian nie ustrzegł się trudnych pytań 
związanych ze sprzedażą przez niego literatury nie aowskiej (AI-Anon, Al-Ateen itp.) Marian obiecał, 
że weźmie te uwagi poważnie.  
Franek - Komisja organizacyjna. W spotkaniu wzięło udział 22 mandatariuszy. Mówiono dużo  
o zmianach w karcie konwencji, o zmianach w Regionie, o określeniu zadań Regionu. Ustalono, że 
sprawy te będą wypracowane poprzez intergrupy. Komisja organizacyjna sugeruje, żeby następne 
Rady Regionu rozpoczynały się od informacji z intergrup o realizacji V tradycji. Zostało to 
zaakceptowane. Warsztaty tradycji będą organizowane dwa razy do roku przez Intergrupę 
"Wielkopolską", jeżeli inna intergrupa nie wyjdzie od siebie z taką propozycją.  
Następna XII Konwencja będzie organizowana przez Intergrupę "Południowa Wlkp." w trzecią 
sobotę maja 2003 r. Szczegóły w odpowiednim czasie. 
Wszystkich chętnych, a szczególnie służebnych naszych intergrup, zapraszamy na spotkanie Rady 
Regionu dnia 18.01.03 r. do Poznania Al. Marcinkowskiego 24 na godzinę 11,00 - praca  
w komisjach, o godz. 13,00 spotkanie główne. 
Po tych informacjach Andrzej -  Sekretarz Regionu przeczytał wniosek o konwencji Tomka z Konina, 
który składa się z ośmiu punktów i dotyczy ważnych spraw związanych z Regionem. Bedzie on 
omawiany na następnych Radach Regionu. 
Namawiamy sekretarzy intergrup do czytania raportów z regionu i omawiania spraw poruszanych na 
radach czy konwencjach, celem wypracowania swojego stanowiska w poszczególnych kwestiach  
i przedstawienia ich na Regionie. 
Na tym Jędrek - nasz Rzecznik przystąpił do zakończenia Konwencji. Podziękował organizatorom  
i wszystkim za przybycie. Jurek przeczytał teksty końcowe i odmówiliśmy Modlitwę o Pogodę 
Ducha. 
Do zobaczenia na następnej XII Konwencji Regionu AA "Warta" na terenie Intergrupy AA 
"Południowa Wlkp." 
Pogody Ducha życzy Region AA „Warta” 
Raport sporządził: Andrzej, Sekretarz Regionu 
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Raport z XII Konwencji Regionu "Warta”, która odbyła się w Jarocinie 17.05.2003r.  na 
terenie Intergrupy Południowa Wlkp.  

  

Po akredytacji uczestników ok. godz. 10 spotkanie otworzył Janusz  - Rzecznik Intergrupy 
„Południowa Wlkp.” Następnie Jędrek - Rzecznik Regionu przedstawił program Konwencji, który 
został jednogłośnie przyjęty.  

1. Sprawozdanie ustępujących służebnych Regionu.   

2. Przedstawienie Komisji Liczenia Głosów.   

3. Praca w Komisjach Regionu.   

4. Obiad.   

5. Przedstawienie zmian w Karcie Konwencji Regionu.   

6. Wystąpienie Delegata Powiernika Regionu do Rady Powierników Służb Krajowych. 

7. Sprawozdania z Komisji Regionu.   

8. Wybory.  

9. Inne sprawy. 

10. Mityng AA - "Czy Region jest potrzebny w myśl V i VII tradycji?"   

Jędrek Rzecznik Regionu, Andrzej Sekretarz, Marek Skarbnik i Marian Kolporter podzielili się 
swoimi doświadczeniami z pełnienia służby w Regionie. Dziękujemy im za trud poniesiony na rzecz 
naszego Regionu. Zapraszamy do uczestniczenia  w spotkaniach.   

Komisję Liczenia Głosów wybraliśmy na marcowej radzie Regionu. Poinformowano, że jej 
przewodniczącym został Inek z "Południowej Wlkp.", członkami natomiast: Janusz "Jedność", 
Krzysztof "Zielonogórska", Kaziu "Leszczyńska", Janusz "Wielkopolska". Komisja przyjęła 
formularze służb kandydatów do wyborów na poszczególne służby.   

Następnie przeszliśmy do pracy w Komisjach Regionu, które trwały do godz. 13.00.   

Po smacznym obiedzie, ok.14.00 rozpoczął się dalszy ciąg spotkania głównego.  

Wysłuchaliśmy Mariana Powiernika Regionu do Rady Powierników Służb Krajowych. Mówił  
o wynagrodzeniu Dyrektora BSK, o Mityngu Wschodnioeuropejskim Służb,  o spotkaniu służb 
więziennych, o zmianie miejsca na Konferencję SK, o bezpłatnych "Zdrojach" z roku 2001  
i raportach ze światowego i europejskiego mityngu służb.   

Następnie Andrzej i Franek przedstawili propozycje zmian w Karcie Konwencji Regionu. Dotyczyły 
one wyłączenia służby Kolportera Regionu z zasad Karty Konwencji. Decyzje w sprawie kolportera 
powierza się Radzie Regionu. W punkcie III podpunkt 4 czterech delegatów i wybrani na 
rezerwowego powiernika. W punkcie IX podpunkt 7 delegatów do SK i ich rezerwowych oraz 
jednego z delegatów (obecnych lub byłych) na rezerwowego powiernika.  Propozycje te po dyskusji 
i głosowaniu zostały przyjęte. W dalszym ciągu sprawozdania Komisji Organizacyjnej sugerowano, 
ażeby na następnej Konwencji dokonać wyboru zastępców delegatów Regionu do Komisji SK, 
ażeby gospodarzami XIII Konwencji była Intergrupa ,,Pilska", a w przypadku rezygnacji gotowość 
zorganizowania jej wyraziła Intergrupa "Jedność”. K.O. proponuje Radzie Regionu doprowadzenie 
do spotkania ogólnopolskich służb na terenie naszego Regionu. K.O. sugeruje o nie powoływanie 
podkomisji literatury ds. miesięcznika "Warta". Następne spotkanie Rady Regionu odbędzie się 19 
lipca br. w Poznaniu.   

Komisja Liczenia Głosów poinformowała, że jest przygotowana do przeprowadzenia wyborów do 
poszczególnych służb. Uprawnionych do głosowania było 52 mandatariuszy. Przedstawiono 
kandydatów, którzy się krótko zaprezentowali.   

W wyniku przeprowadzonych wyborów Rzecznikiem Regionu został Jurek Intergrupa "Południowa 
Wlkp.", Sekretarzem - Roman Intergrupa "Wielkopolska", Marek skarbnik dotychczasowy pozostaje 
do następnej Konwencji, Marian kolporter pozostaje. "Cieniem" powiernika Regionu do Rady 
Powierników SK została Marlena z Intergrupy "Południowa Wlkp.”. Florian z tej samej Intergrupy 
został delegatem Regionu do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA SK. 
Delegatem ds. Internetu został Grzegorz z Intergrupy "Zielonogórskiej".  Gratulujemy i życzymy 
radości z pełnienia służby.  
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Podczas wyborów, gdy Komisja liczyła głosy, swoje sprawozdania przedstawili nam 
przedstawiciele Komisji Regionu.  

Marian  przedstawił sprawy związane z Komisją Literatury. Mówił o streszczeniach literatury AA  
w "Warcie”, o kolportażu, zapraszał na spotkania Komisji Literatury. Powstała grupa inicjatywna 
tworzenia materiałów do warsztatów tradycji.  

Marian przedstawił sprawy poruszane na Komisji Inf. Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA. 
Mówił o stronie internetowej Regionu, o mityngach informacyjnych, o łącznikach  z ZK, o mityngach 
spikerskich. Komisja sugerowała, żeby dotychczasowy telefon zaufania Regionu był telefonem 
Intergrupy Wielkopolskiej. Poprzez głosowanie zostało to zaakceptowane. Zaakceptowaliśmy 
również propozycję strony internetowej Regionu.   

Marek opowiedział o sugestiach Komisji Finansowej. Komisja zwraca uwagę na gromadzenie 
funduszy na XXX-lecie AA w Polsce (z każdego mityngu po 1 zł). Utrzymujemy się sami. 
Przypominamy o ulotce o finansach w AA.   

Po informacjach z prac w Komisjach przeszliśmy do spraw różnych. Mówiono  o czystości tekstów 
do prowadzenia mityngów, o artykułach zawartych w "Warcie". Grzegorz poinformował nas, że 
opłata za stronę internetową jest mała i wynosi 20 zł.  Jest prowadzona akredytacja uczestników 
Warsztatów Tradycji Stęszewko w dniach 20-22.06.03r. Następne jesienne Warsztaty Tradycji 
zobowiązała się zorganizować Intergrupa "Zielonogórska”.  

Na tym spotkanie główne zakończono.  O godz. 17.00 rozpoczął się mityng AA.  Pogody Ducha 
życzy Region AA "Warta"   

  

Raport sporządził Andrzej - były Sekretarz Regionu. 
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Raport z XIII Konwencji AA Regionu "Warta", 
która odbyła się 15 listopada 2003r. w Kramsku. 
 
Rozpoczynając pisanie tego raportu, nie mogę się powstrzymać od napisania laurki dla wszystkich 
uczestników Konwencji. Zdarzyło coś nieprawdopodobnego dla mnie. Biorę udział w Konwencjach  
i spotkaniach Regionu od przeszło czterech lat, a po raz pierwszy byłem świadkiem 
konstruktywnego spotkania, również bez sprzeczek i kłótni o finanse. Drodzy Przyjaciele, tylko tak 
dalej, a ustana dyskusje o potrzebie Regionu. 
XIII Konwencję otworzył Rzecznik Intergrupy "Jedność" - Marian. Odczytano 12 Kroków i 12 
Tradycji, a także 12 Koncepcji. Następnie poprosił Franka o prowadzenie Konwencji. 
Franek na początku przywitał Barbarę - red. nacz. "Zdroju", dyrektora BSK – Bogdana oraz 
przedstawicieli Regionów "Warszawa" i "Galicja" i poprosił przybyłych gości o parę słów, z którego 
goście skwapliwie skorzystali i podzielili się swoim doświadczeniem. Franek przypomniał także, że 
w roku bieżącym przypada XX rocznica powstania Intergrupy „Wielkopolskiej” - pierwszej na terenie 
Polski. 
Następnie wybrano Komisję Liczenia Głosów, w skład której weszli: Halina Intergrupa „Jedność”, 
Grzegorz Intergrupa „Zielonogórska”, Krzysztof Intergrupa „Południowa Wielkopolska”, Janusz 
Intergrupa „Wielkopolska”, Jurek Intergrupa „Leszczyńska”. 
Po wyborze komisji uczestnicy przeszli do pracy w komisjach. 
O godzinie 14-tej po dyskusjach w komisjach i bardzo dobrym obiedzie rozpoczęło się spotkanie 
plenarne. 
Marian Komisja Literatury. Na Konwencji nie zjawili kolporterzy Intergrup „Gorzowskiej”, „Pilskiej”  
i „Zielonogórskiej”. Literatura dociera do grup w ciągu dwóch dni od momentu zgłoszenia 
zapotrzebowania. Zaapelował o teksty do "Zdroju". Ostatnio BSK wydał scenariusz prowadzenia 
mityngów jest to oczywiście sugestią, nad którą pracowano na ostatnich spotkaniach Komisji 
Literatury w Warszawie. Jednocześnie poprosił o zgłoszenie ewentualnych błędów. Przedstawił 
także informacje Naczelnego Redaktora "Warty" z działalności biuletynu w ostatnim okresie, 
jednocześnie zgłaszając jego gotowość do ustąpienia wraz z całym zespołem redakcyjnym.  
w przypadku takiej woli zebranych na Konwencji. Żaden z uczestników Konwencji nie wniósł 
zastrzeżeń do pracy Redaktora Naczelnego i nie było głosu domagającego się odwołania lub 
zmiany w zespole redakcyjnym. 
Marek - Skarbnik Regionu, który zabrał głos jako następny, podziękował za zaufanie i przeszło 
dwuletnią służbę. Na zakończenie swojej działalności przeczytał ulotkę nawiązującą do siódmej 
tradycji a mówiącą o samofinansowaniu się Wspólnoty. Życzył następcy mniej kłopotów i większych 
wpływów. 
Jędrek - Komisja ds. Informacji zasygnalizował, że największa niedogodność, z jaka boryka się 
komisja, to niestabilność składu. Co spotkanie jest inny zespół uczestników. Komisja zajmuje się  
w tej chwili współpracą w intergrupach poprzez Internet. Omawiano także sprawy telefonu zaufania, 
mityngów spikerskich i banku świadectw. Zaapelował, aby w każdej Intergrupie poszukać kogoś, kto 
zajmowałby się Internetem. Zobowiązać wszystkie intergrupy, aby na spotkania Regionu przywoziły 
aktualne spisy grup z datą wystawienia i podpisem osoby odpowiedzialnej za ułożenie tego spisu,  
a także zaznaczyć grupy, co do których istnieją wątpliwości, czy w ogóle działają. Prowadzić 
kalendarium wydarzeń w Intergrupach. Wyszukać w swoich intergrupach i przekazać do komisji 
grupy istniejące przy ośrodkach odwykowych. Stworzyć także grupę wolontariatu ludzi ze 
znajomością języków obcych. 
Franek przedstawił prace Komisji Organizacyjnej. Uczestnicy komisji nie odrzucili sugestii zmian 
pracy Regionu, zmian w Karcie Konwencji, opracowania zasad pracy Regionu, które mają mieć 
charakter wymiany doświadczeń. Na komisji została powołana grupa robocza ds. zmian w Karcie 
Konwencji z uwzględnieniem proponowanych zmian, które wpłynęły do komisji. W skład tego 
zespołu weszli Franek, Janusz z „Zielonogórskiej”, Marian – „Jedność”, Hirek – „Leszczyńska”, 
Janusz – „Południowa Wielkopolska”, Marek „Wielkopolska”. Zadaniem tego zespołu będzie 
opracowanie projektu Karty Konwencji. Zaproponował także, aby przesunąć termin wyborów cieni 
tak, aby mogli oni wziąć udział w Konferencji Krajowej razem z delegatami Regionu. 
Grzegorz przedstawiciel ds. Internetu omówił sprawy łączności.  
Następnie Franek poprosił o zabranie głosu Jolantę z AI-Anon - u, która jest przedstawicielem ds. 
Kontaktów ZK. Zaprosiła wszystkich na 25Iecie AI-Anon - u, która to rocznica przypadnie w 2005 
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roku. Region Wielkopolski zbiera się cztery razy w roku. Zapraszają wszystkich aowców na 
spotkania otwarte. 
13 grudnia o godzinie 10.00 odbędzie się Rada Regionu. 
Następnym punktem Konwencji były wybory. Przyjęto wymaganą większością głosów wniosek 
głosowania jawnego w przypadku jednego kandydata. Skarbnikiem Regionu większością głosów 
wybrano Janusza z Grupy "Magma 6". Do Komisji Literatury cieniem został wybrany Janusz  
z Intergrupy „Jedność” Konin. „Cień” do Komisji Informacji został wyłoniony w głosowaniu tajnym; 
wyboru dokonano pomiędzy Sławkiem "Przyjaciele Billa W" z Wielkopolski, a Kazimierzem  
z Intergrupy „Leszczyńskiej” z grupy "Przystań". Większością głosów wybrano Kazimierza.  
W głosowaniu na „cienia” do Komisji Finansowej z dwojga kandydatów Andrzej - "Semafor" 
„Południowa Wielkopolska” i Grzegorz "Ster" „Wielkopolska”, w tajnym głosowaniu wybrano 
Andrzeja. Cieniem delegata do Komisji Organizacyjnej został wybrany Marek – Rzecznik Intergrupy 
"Wielkopolskiej". Zastępcą Rzecznika Regionu po tajnym głosowaniu został Janusz z „Południowej 
Wielkopolski”, drugim kandydatem był Marian z Intergrupy "Jedność". 
Podczas Konwencji do „kapelusza” zebrano 156,11 zł. Następna Konwencja powinna być 
organizowana przez Intergrupę ”Pilską”. Decyzja zapadnie na następnej Radzie Regionu 17 
stycznia 2004 na która zapraszamy wszystkich mandatariuszy i służebnych. 
 
Raport sporządził: Roman AA Sekretarz Regionu. 
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RAPORT Z XIV KONWENCJI REGIONU "WARTA" 
Z DNIA 15.05.2004 R. – LESZNO 
Gospodarzem Konwencji była Intergrupa „Leszczyńska”. Hirek AA Rzecznik Intergrupy dokonał 
otwarcia Konwencji. Po modlitwie ,,0 Pogodę Ducha" Czesław AA z Intergrupy Zielonogórskiej 
zachęcił nas do wspólnego zaśpiewania "Hymnu AA" przy akompaniamencie gitary. Następnie 
odczytaliśmy 12 Kroków, Tradycji i Koncepcji. Hirek przekazał prowadzenie obrad Jurkowi AA 
Rzecznikowi Regionu i Januszowi AA Zastępcy Rzecznika. Janusz AA podzielił się z zebranymi 
swoimi doświadczeniami z poprzednich Konwencji. 
Uczestnicy Konwencji przyjęli porządek obrad.  
Przed spotkaniami komisji i zespołów informacje o swojej służbie złożył Marian AA - Powiernik 
Regionu. Rada Powierników nie ma jednoznacznego stanowiska w sprawie "restrukturyzacji" służb 
AA w Polsce. Dyskusja nad tymi propozycjami trwa i nie należy pomijać w niej sugestii grup, 
intergrup, regionów i komisji Służby Krajowej. Biuro Służby Krajowej ma nowego Dyrektora. Jest nim 
Witold AA. Dokonane zostały podwyżki cen literatury AA. Nowa umowa z drukarnią gwarantuje 
jednak, że do 2008 r. ceny literatury nie ulegną zmianie. Marian apeluje o jeszcze sprawniejszy 
przepływ informacji miedzy służbami w całej strukturze. 
Po informacji Mariana zebrani udali się na spotkania zespołów i komisji. 
Po wznowieniu obrad sprawozdania złożyli delegaci Regionu do Służby Krajowej. 
Inek AA - delegat do Komisji Finansowej poinformował, że bilans finansowy BSK za ubiegły rok jest 
dodatni. Gospodarka finansowa Wspólnoty jest przejrzysta i klarowna. Kuleje realizacja tzw. "planu 
urodzinowego" zarówno przez AA i grupy. Wpływy do BSK z tego tytułu zmniejszają się. Podwyżka 
literatury stała się faktem. Była to sytuacja nieunikniona. Komisja Finansowa SK omawiała również 
realizację VII Tradycji we Wspólnocie AA w Polsce. Bywa, że grupy AA pomijają zasady podziału 
"kapelusza" przez co kurczą się środki finansowe w intergrupach, regionach i BSK. Kwestie podziału 
datków omawiała również Komisja Finansowa podczas Konwencji. Komisja przygotuje ulotkę 
dotyczącą finansów Regionu. Następne posiedzenie Komisji Finansowej SK odbędzie się 6.06. 
Marian AA - delegat do Komisji Literatury poinformował, że w najbliższym czasie ukażą się kasety 
video i audio z treścią literatury AA dla osób z wadami wzroku i słuchu. Komisja doprowadziła do 
wydania dwóch nowych broszur. „Scenariusz prowadzenia mityngu" zostanie dodrukowany, 
ponieważ pierwszy nakład jest praktycznie wyczerpany. Trwa oczekiwanie na kasety-matki „Historii 
Billa W". Są one niezbędne do wykonania kopii. Po uzyskaniu akceptacji GSO wydany zostanie 
tekst 12 Koncepcji. Marian apeluje do osób znających język angielski do pomocy w tłumaczeniu 
literatury. W przygotowaniu jest tłumaczenie „Wielkiej Księgi” z piciorysami polskich AA.  
W sprawozdaniu z działalności Komisji Literatury Regionu Marian poinformował, że fundusz 
literatury wynosi 7324 zł. Zamierzeniem Mariana jest zgromadzenie kwoty 14 tys. Intergrupy 
proszone są o podanie aktualnych spisów grup do końca czerwca, tak, aby mogły by ujęte  
w kolejnym wydaniu "Ogólnopolskiego spisu grup". 
Florian AA - delegat do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi prosi o podanie danych 
adresowych osób, które pomagały w powstaniu Wspólnoty AA w Polsce. BSK prosi również  
o podanie danych adresowych osób w gminach i miastach zajmujących się uzależnieniami. 
Informacje te posłużą do przesłania ofert literatury. Komisja poszukuje chętnych do służby łączności 
internetowej. 
Franek AA - delegat do Komisji Organizacyjnej SK poinformował, że gotowy jest program 
Konferencji Służby Krajowej. Przewiduje przeprowadzenie kilku warsztatów tradycji. Franek, 
wspólnie z delegatem Regionu „Pomorsko-Kujawskiego” przygotował „scenariusz przekazania 
służby Powiernika”. Komisja zbiera kandydatury regionów chętnych do organizacji Zlotu Radości  
w 2006 r., kandydatury na Z-cę Przewodniczącego Konferencji oraz kandydatury regionów 
gotowych podjęcia się organizacji Konferencji SK. Odniósł się do informacji zawartej w „Skrytce", 
dotyczącej stanowiska KO w sprawie „restrukturyzacji" służb AA po spotkaniu Rady Powierników. 
Zapisy zawarte w "Skrytce" są rozbieżne z przebiegiem dyskusji podczas Komisji Organizacyjnej. 
Przedstawił przebieg przygotowań do obchodów XXX lecia AA w Polsce. Podziękował pozostałym 
delegatom do SK za ich owocną pracę w komisjach i Konferencji Służby Krajowej. Prezentując 
dorobek zespołu organizacyjnego Regionu, zarekomendował Konwencji tekst Karty Konwencji 
wypracowany miedzy Konwencjami. Karta Konwencji jest wynikiem pracy służebnych z 5 intergrup. 
Zespół proponuje, aby na następnej Radzie Regionu (z upoważnienia Konwencji) przyjąć 
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Regulamin Służby Regionu. Zespół uzgodnił, że gospodarzem następnej Konwencji będzie 
Intergrupa „Wielkopolska”, a następne spotkanie Rady Regionu odbędzie się we wrześniu. 
Jędrek AA - Komisja Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi. Komisja wyraża swój niepokój 
związany z nieobecnością Grzegorza AA - Łącznika ds. Internetu oraz nie funkcjonowaniem strony 
internetowej Regionu. Komisja podjęła działania zmierzające do stworzenia regionalnej grupy 
internautów. Są już zgłoszenia z intergrup: „Gorzowskiej”, „Jedności” Konin, „Płd. Wielkopolski”  
i „Zielonogórskiej”. Opieka objęte są wszystkie Zakłady Karne na terenie Regionu. Komisja prosi  
o sygnalizowanie problemów związanych z funkcjonowaniem tych grup oraz o mobilizowaniem AA 
do współpracy z tymi grupami. Komisja sugeruje, aby poszerzyć zakres informacji o AA skierowanej 
do osób zajmujących się profesjonalnie problematyką uzależnień. 
Po sprawozdaniach służb Konwencja w głosowaniu jawnym przyjęła rekomendowany tekst Karty 
Konwencji. 31 osób było za przyjęciem, 3 przeciw i 2 wstrzymało się od głosu. Konwencja 
wysłuchała głosów mniejszości. 
Uczestnicy Konwencji poparli kandydaturę Franka AA jako osoby ubiegającej się o mandat 
Delegata Narodowego. 
 
„Brak podpisu protokolanta” 
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Raport z XV Konwencji AA Regionu "Warta",  

która odbyła się 21 maja 2005 r. w Poznaniu  

  

Konwencję rozpoczął Rzecznik Intergrupy „Wielkopolskiej” - Marek, który przywitał wszystkich 
obecnych i oddał głos Rzecznikowi Regionu "Warta"- Jurkowi. 

Jurek rozpoczął Konwencję od Modlitwy o Pogodę Ducha, a następnie minutą ciszy uczczono 
zmarłą 17 maja mgr Marię Grabowską, prekursorkę ruchu AA w Polsce.   

Program Konwencji:   
9.00 - 11.00 Akredytacja delegatów i uczestników Konwencji   
11.00 -11.20 Uroczyste powitanie i otwarcie Konwencji, oraz powołanie Komisji Wyborczej  
11.20 - 12.00 Prezentacja i przyjęcie rekomendacji zespołów i komisji   
12.00 -13.00 Praca w komisjach Regionu   
13.00 - 14.00 Przedstawienie kandydatów oraz wybory  
14.00-15.00 Przerwa obiadowa   
15.00 -17.00 Obrady Konwencji Regionu 
17.00 Zakończenie Konwencji Regionu. 
Janusz - Zastępca Rzecznika Regionu zaproponował zmianę programu w związku  z prośbą 
uczestników, którzy z różnych powodów nie mogli zostać na drugiej części. Zmiana została 
zaakceptowana i Konwencja rozpoczęła się od wyborów.  

Wybrano Komisję Liczenia Głosów w skład której weszli: - Marek Intergrupa „Wielkopolska”  - 
Janusz „Jedność” Konin  - Marek „Płd. Wielkopolska”  - Janek „Leszczyńska”  - Jadwiga 
„Zielonogórska”  - Grzegorz „Gorzowska”  Komisja ukonstytuowała się i wybrano przewodniczącego, 
którym został Marek  z Inter. „Wielkopolskiej”. Przystąpiono do wyborów.   

Cieniem powiernika Rady Powierników wybrano Franka z Inter. „Wielkopolskiej”.  Z dwóch 
kandydatów na cienia do Komisji Informacji Publicznej Michała z „Jedności”  i Sławka  
z „Wielkopolskiej” wybrano Michała.  Cieniem do Komisji Organizacyjnej został Grzegorz  
z „Leszczyńskiej”. Dwóch kandydatów było także do Komisji Finansowej: Florian z „Płd. 
Wielkopolski” i Janusz  z „Wielkopolskiej”, większością głosów wybrany został ten ostatni. Cieniem 
do Komisji Literatury został Olek z „Płd. Wielkopolski”.  

Następnie przystąpiono do wyboru służebnych do Regionu. Kandydatami na Rzecznika Regionu 
byli Janusz z „Płd. Wielkopolski” i Marek z „Wielkopolskiej”. Po dwukrotnym głosowaniu żaden  
z kandydatów nie uzyskał wymaganej większości głosów i drogą losowania Rzecznikiem Regionu 
został wybrany Marek. Losowanie nie było potrzebne przy wyborze Sekretarza Regionu. Z dwójki 
kandydatów: Ignac z „Płd. Wielkopolski” i Olek z „Wielkopolskiej” większość uzyskał Olek.  Z braku 
kontrkandydatów kolporterem Regionu pozostał Marian. Naczelnym Redaktorem "Warty" pozostał 
Przemek, gdyż jedyny kandydat do tej służby - Roman  z „Wielkopolskiej” wycofał się.  

Po wyborach uczestnicy Konwencji przystąpili do pracy  w komisjach, a po przerwie obiadowej 
powrócono do obrad wspólnych. Przedstawiono na nich sprawozdania poszczególnych służebnych  
i komisji.   

Powiernik Rady Powierników Marlena - Rada Fundacji zobowiązała Zarząd  do przekazywania 
corocznie na rzecz Europejskiego Mityngu Służb kwoty stanowiącej równowartość 1 zł od każdej 
grupy. Poinformowała również, że Zarząd Fundacji został zobowiązany do przygotowania w terminie 
do Konferencji propozycji korzystania przez regiony z formy depozytu finansowego.   

W celu uniknięcia w przyszłości różnych ocen kontrowersji i opinii związanych  z przygotowaniami 
ogólnopolskich spotkań AA uznaliśmy, by sprawami organizacyjno-technicznymi tych spotkań 
zajmowało się BSK. Wiele dyskusji wzbudziło oświadczenie Marleny o podwyżkach, jakie otrzymali 
pracownicy BSK (kwoty podwyżek 500 zł wydawały się zbyt wysokie). Udzielono absolutorium 
członkom Zarządu, zatwierdzono sprawozdanie z działalności za rok 2004 wraz z bilansem. W tym 
momencie Andrzej - członek Komisji Finansowej podważył celowość tej komisji, bo komisja, która 
ma posiedzenie w dniu 22 maja, a więc jutro będzie zastanawiała się nad zatwierdzonym 
sprawozdaniem. 50.000 zł zaoszczędzone podczas Zlotu XXX-lecia zostało przekazane na 
działalność fundacji.  Marek - delegat do Służby Krajowej przedstawił sprawozdanie ze spotkania  
z 13.03,  na którym omawiano program XXXIV Konferencji Krajowej i projekty zmiany zapisów. 
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Andrzej - Komisja Finansowa - jego wątpliwości przedstawiłem wyżej. W Warszawie na posiedzeniu 
komisji mają omawiać VII tradycję.  

Roman zwrócił się z prośbą  o wyjaśnienie, dlaczego na Konferencję Światową pojechało do  
N. Yorku aż dwóch delegatów.  

Janusz – Komisja Literatury - komisja pracuje nad dalszymi napływającymi piciorysami.  

Kazimierz - Informacja Publiczna - opracowywany jest jednoznaczny, trwały plakat informacyjny  
o AA.  Marek, Marian i Franek pojadą do Szczypiorna ze świadectwami na Naradę Służb 
Więziennych.   

Roman - ustępujący Sekretarz Regionu przypomniał o konieczności głosowania nad Regulaminem 
Służb. Regulamin przeszedł większością głosów. Regulamin w całości jest publikowany w "Warcie" 
zaraz po sprawozdaniu z Konwencji.  

Janusz z Komisji Finansowej przedstawił sytuację finansową Regionu, w ciągu półtora roku 
wyszliśmy z długów.  

Roman z Komisji Organizacyjnej - na komisji skrytykowano Spis Ogólnopolski jako bubel.  

Franek złożył propozycję zorganizowania Zlotu Radości Regionu.  

Ustalono terminy: XVI Konwencja Regionu 4 maja 2006 r., gospodarzem lnter. „Gorzowska”. Rada 
Regionu 17 września br.  

Ryszard z „Zielonogórskiej” przypomniał o VI Warsztatach Tradycji w Kunicach Żarskich,  które 
odbędą się 24 i 25 września.  Andrzej - Komisja Finansowa podziękował za poprawę w zwracaniu 
kosztów  za delegacje. Marian - Komisja Literatury przedstawił sprawozdanie z kolportażu  i podał, 
że stan funduszu regionu wynosi 9.288 zł.  Kazimierz - Komisja Informacji podał, że wreszcie 
zebrano 6 chętnych do prowadzenia Internetu w poszczególnych intergrupach i podał celem 
przypomnienia, że adres Regionu brzmi: warta@aa.org.pl  Janusz podziękował ustępującym 
służebnym i pogratulował nowo wybranym.   

Zainteresowanych poinformowano, że pogrzeb pani mgr Marii Grabowskiej odbędzie się 24 maja br. 
na cmentarzu przy ulicy Lutyckiej o godzinie 11.00. 

  

Sprawozdanie sporządził ustępujący sekretarz Regionu Roman.   

  

Ps. Składam jednocześnie podziękowania za dwuletnią współpracę wszystkim służebnym  
z poszczególnych intergrup wchodzących w skład Regionu "Warta”. 
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Sprawozdanie z XVI Konwencja Regionu „WARTA”   

Gorzów Wlkp. 20.05.2006r.  

  

      Zacznę od początku. Godz. 6:00 wyjeżdżam z Poznania wraz z Rzecznikiem Regionu Markiem, 
kandydatem na Skarbnika Regionu Pawłem i delegatem do Komisji Organizacyjnej Służby Krajowej 
Markiem. Po ponad dwóch godzinach mityngu  w samochodzie, pozwolę tak to sobie nazwać, 
jesteśmy w Gorzowie. Zdając się  na pamięć obu Marków, którzy już dawniej byli na Konwencji  
w Gorzowie, poszukujemy miejsca spotkania. Poszukiwania nie trwały długo. Po dokonaniu 
akredytacji obejrzałem miejsce, w którym odbywać się będzie Konwencja. Było już wielu przyjaciół  
z Regionu, wielu dokonywało akredytacji, inni byli jeszcze w drodze.  

Nadszedł czas rozpoczęcia XVI Konwencji Regionu „WARTA”.  

Rzecznik - Marek „Modlitwą o pogodę ducha” rozpoczął spotkanie. Po przeczytaniu 12 Kroków, 12 
Tradycji oraz 12 Koncepcji służb światowych przedstawił plan organizacyjny Konwencji.  

W pierwszej kolejności przystąpiono do wyboru nowego Skarbnika Regionu oraz „cienia” delegata 
do Komisji Literatury Służby Krajowej. Powołano Komisję wyborczą, w której skład wg sugestii 
zapisu w Karcie Regionu wchodzi po jednym przedstawicielu z każdej z intergrup. W skład komisji 
weszli: Janusz Int. „Wielkopolska”, Zenek Int. „Płd. Wielkopolska”, Krzysztof Int. „Gorzowska”, Paweł 
Int. „Leszczyńska”, Ela Int. „Zielonogórska”. Przewodniczącym komisji wybrany został Krzysztof. 

Nadszedł czas na przedstawienie kandydatów do służb. Rzecznik int. „Wielkopolska” - Czesław 
przedstawił kandydaturę Pawła z grupy „Krokus” z Poznania do służby Skarbnika Regionu. Więcej 
kandydatur do tej służby nie zgłoszono. Przedstawiono również kandydaturę Janusza z grupy 
„Bartek” Kowalew na cienia delegata  do Komisji Literatury Służby Krajowej, więcej kandydatur do 
tej służby nie zgłoszono. Paweł i Janusz przedstawili w kilku słowach swoją drogę w służbach AA  
i po ich wypowiedziach przystąpiono do głosowania. Uprawnionych do głosowania było 47 osób. 
Jak mówi Karta Konwencji Regionu mogli to być tylko mandatariusze grup, służebni intergrup, 
służebni Regionu oraz powiernicy i delegaci do Służby Krajowej. Po tajnym głosowaniu komisja 
przeliczyła głosy i podała wyniki głosowania. Paweł - kandydat do służby Skarbnika Regionu został 
wybrany większością głosów. Janusz kandydat na „cienia” delegata do Komisji Literatury Służby 
Krajowej został wybrany większością głosów.  

Marek - rzecznik poprosił o sprawozdania powiernika Marlenę, delegatów do komisji Służby 
Krajowej, oraz służebnych Regionu.  

Marlena powiernik Regionu: Służbę swoja rozpoczęłam podczas XXXIII Konferencji Służb 
Krajowych w październiku 2004r. Zostałam przydzielona do zespołu zajmującego się finansami czyli 
do Komisji Finansowej Służby Krajowej, natomiast  w Radzie Fundacji pełnię funkcję sekretarza. Od 
ostatniej konwencji w 2005r. uczestniczyłam w 5 radach powierniczych, 5 radach fundacji  
i 3 Komisjach Finansowych. Na ostatnich spotkaniach w grudniu i kwietniu Rada Powierników  
i Rada Fundacji podjęły uchwały i decyzje. 1) Rada Fundacji podjęła uchwałę o powołanie biegłego 
rewidenta. Rewident przedstawił zadania i czas trwania rewizji. Celem jest zbadanie sprawozdania 
finansowego BSK AA za rok 2005r. 2) Zapoznaliśmy się ze stanem wdrażania polityki prywatności 
stron internetowych w domenie aa.org.pl. 3) Rada fundacji zobowiązała dyr. BSK AA do poczynienia 
kroków w celu pozyskania elektronicznej wersji publikacji BSK AA, co ułatwiłoby wznowienia  
i zmniejszyło koszty tychże publikacji. 4) W obecnej chwili trwają prace nad archiwizacją zasobów 
wspólnoty AA w Polsce. Zatrudnione są 2 profesjonalistki, które zakończenie prac przewidują do 
końca sierpnia 2006r. Apel do wszystkich którzy posiadają jakiekolwiek pamiątki związane  
z początkami Wspólnoty AA w Polsce, aby, jeśli zechcą, przesłały je do BSK. Zostaną one 
zabezpieczone w sposób formalno-prawny. 5) Dyrektor BSK przedstawił Radzie Powierników 
projekt usprawnienia współpracy BSK z Radą Powierników i Komisjami Służby Krajowej. Ma to na 
celu zapewnić efektywną i profesjonalną obsługę Rady Powierników i Komisji Służby Krajowej.  
6) Rada Powierników i BSK AA dostały zaproszenie na Konferencję Służby Krajowej do Yorku 
20.04.2006r. Zostały wydelegowane dwie osoby: delegat narodowy - Jacek i powiernik Służby 
Krajowej - Krystyna. 7) Rada Powierników zwraca się do regionów o zgłaszanie kandydatur na 
zastępcę prowadzącego XXXVI Konferencję Służby Krajowej. 8) Rada Powierników prosi  
o zgłaszanie regionów do organizacji Zlotu Radości w 2008r. oraz do organizacji XXXV-lecia AA  
w Polsce w 2009r. 9) Do 30 maja 2006r. jest prośba o przesłanie informacji dotyczących ważnych 
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wydarzeń w 2007r., np. regionalne zloty, konwencje, warsztaty, ważne rocznice. Te informacje mają 
być umieszczone w projektowanym kalendarzu na rok 2007.  

Andrzej - delegat do Komisji Finansowej Służby Krajowej poinformował o rozpatrzeniu projektu 
wzoru formularza „ślepego kosztorysu” Zlotów Radości polegającego na wyliczeniu wszystkich 
kosztów organizacji zlotu tak, aby inne regiony, mające w przyszłości organizować zlot, miały do 
tego kosztorysu dostęp i orientacyjnie wiedziały, jaki będzie koszt organizacji. Informuje, że 
sugerowany podział kapelusza jest stosowany.  

Marek - delegat do Komisji Organizacyjnej Służby Krajowej poinformował, że na najbliższe 
spotkanie Komisji Organizacyjnej pojedzie jego cień - Grzegorz z Int. „Leszczyńskiej”. Przedstawił 
propozycje tematów sesji warsztatowych podczas XXXV Komisji Służby Krajowej. 1) Sumienie 
grupy. 2) Wspólne dobro. 3) Granice niezależności. 4) Przynależność.  

Olek - delegat do Komisji Literatury Służby Krajowej: Biblioteczka „Zdroju” powiększyła się o drugą 
pozycję: „Kobiety w AA”. Prośba do osób, które były w Zakładach Karnych, a teraz są na wolności  
i trzeźwieją, o dzielenie się swoim doświadczeniem. Pisząc do „Zdroju”, przyczynią się do powstania 
kolejnej pozycji z serii biblioteczka „Zdroju”. Prośba także do profesjonalistów o dzielenie się swoim 
doświadczeniem ze współpracy z AA i kontakcie z alkoholikami. Oddano do druku pozycje „Dr. Bob  
i dobrzy weterani”.  

Kazimierz - delegat do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA: Koordynator 
ds. tel. informacyjno-kontaktowego przedstawił informacje dotyczące: - warsztatów tel. informacyjno-
kontaktowego, - propozycji warsztatów służb 12 kroku, - spotkania z profesjonalistą. Koordynator 
zaproponował opracowanie broszury „Poradnik dla dyżurnego w punkcie informacyjno-kontaktowym 
i w Internecie”. Po wymianie doświadczeń zaproponowano, aby podjąć prace nad uaktualnieniem 
broszury „Wspólnota Anonimowych Alkoholików w Zakładach Karnych” – Gorzyce 1995.  

Marian - Kolporter Regionu Literatury AA: Przedstawił szczegółowy raport za okres od 22.05.2005r. 
do 20.05.2006r.  Faktyczny stan funduszu literatury Kolportera Regionu na 20.05.2006r. wynosi 
10.096,00zł. Przypomina, że górna nieprzekraczalna granica ma wynosić 15.000.00zł.  Wydano 
dwie nowe broszurki: „Problemy inne niż alkohol” cena 0,50zł oraz „O lekach i narkotykach dla 
uczestnika AA” cena 2,00zł. Szczegółowy raport do wglądu u mnie i u Sekretarza Regionu.  

Ryszard - kwestor biuletynu „WARTA”: Mimo trudności finansowych i niejednokrotnie braku 
materiału do druku biuletyn żyje. Ryszard zachęca do pisania, dzielenia się tym, co dla piszącego 
jest istotne w jego trzeźwieniu. Zachęca również do systematycznego zakupu biuletynu. Powiedział 
także o gotowości zmian w redakcji, zmianę redaktora, sekretarza, kwestora, gdy tylko znajdą się 
chętni do pracy w redakcji i będą gotowi przejąć obowiązki, poświęcając swój czas i energię dla 
tych, którym „WARTA” bliska jest sercu.  

Olek - Sekretarz Regionu: Poinformowałem o wysłaniu aktualizacji adresu i skrytki pocztowej 
Regionu „WARTA” do GSO do Nowego Yorku. Zainteresowanym podałem swój adres domowy  
i e-mail, dla tych którzy nie mają mojego adresu e-mail, podaję: oluwa@icpnet.pl  

Franek - prowadzący Konferencję Służby Krajowej: zasugerował wybranie zastępcy prowadzącego 
XXXVI Konferencję oraz kandydata do Komisji liczenia głosów i sekretariatu Komisji Służby 
Krajowej, przedstawiając zarazem kandydaturę Mariana na zastępcę prowadzącego XXXVI 
Konferencję. Przedstawiono też kandydaturę Grzegorza do komisji liczenia głosów i sekretariatu 
Komisji Służby Krajowej, innych kandydatur nie było.  Obaj kandydaci zostali wybrani większością 
głosów.  

Janusz - Skarbnik Regionu: Zdając swoją służbę, podziękował za współpracę ze wszystkimi,  
z którymi przyszło mu pracować. Powiedział, że, przejmując tę służbę,  w kasie miał 4,20zł  
i 800,00zł długu po poprzednim skarbniku. Teraz swojemu następcy przekazuje około 400,00zł. 

Marek - Rzecznik Regionu: na wstępie serdecznie podziękował Januszowi za służbę skarbnika, 
podsumował wszystkie sprawozdania oraz poinformował o zlocie  w Łagowie. Ustalono już datę 
Zlotu Radości i Święta „Zdroju” na 1-3 maja 2007r. Dzięki przychylności władz będzie możliwość 
przedłużenia indywidualnie pobytu do końca tygodnia.   

W ostatniej części spotkania podjęto dyskusję na temat „Podział kapelusza”.  Po burzliwej dyskusji  
i wymianie cennych doświadczeń zbliżaliśmy się do końca Konwencji. Na zakończenie Sławek 
zasugerował organizację warsztatów związanych z niesieniem posłania w zakładach karnych  
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i aresztach śledczych. Sugestia ta będzie rozpatrywana na najbliższej Radzie Regionu. Sugestia 
Marka - Rzecznika Regionu aby połączyć przyszłą konwencje regionu ze Zlotem Radości  
w Łagowie. Po krótkiej dyskusji przyjęto większością głosów sugestię Marka. XVII Konwencja 
Regionu odbędzie się w dniach 1-3 maja 2007r. w Łagowie. Kolejne warsztaty „Służyć po Służbie” 
odbędą się w trzecią sobotę listopada 2007r. w Poznaniu.  

Na najbliższej Radzie Regionu powołany zostanie zespół, który opracuje program warsztatów. 
Przyjęto również większością głosów sugestię Marka – Rzecznika, aby Konwencje Regionu trwały 
dwa dni. Na najbliższej Radzie Regionu podejmiemy dyskusję nad poradnikiem służb AA.  

Kończąc Konwencję, Marek - Rzecznik Regionu podziękował organizatorom -  Int. „Gorzowskiej” za 
wspaniałe przyjęcie, miłą atmosferę, dobrą organizacje i pyszną zupę ogórkową.  

Najbliższa Rada Regionu odbędzie się w Ostrowie Wlkp. Gospodarzem będzie  Int. „Południowa 
Wielkopolska” w trzecią sobotę września na ul. Raszkowskiej 39 przy kościele św. Antoniego  
o godzinie 11:00.  

Do spotkania w Ostrowie, z pozdrowieniami pogody ducha   

  

Olek - Sekretarz Regionu ‘WARTA” 
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SPRAWOZDANIE z XVII Konwencji Regionu „WARTA”  

30.04.2007r. Sieraków  

  

 Modlitwą o pogodę ducha Rzecznik Regionu Marek rozpoczął spotkanie, po przeczytaniu 12  
Kroków, 12 Tradycji i 12 Koncepcji Marek Rzecznik przedstawił plan XVII Konwencji Regionu  
„Warta”. Sprawozdania służebnych z pełnienia służby. Powołanie komisji liczenia głosów. Wybory 
służb Regionu i cieni Delegatów do komisji Służby Krajowej.  

 Marlena - Powiernik Regionu przedstawiła obszerne sprawozdanie ze służby Powiernika, 
przypominając, że po Konferencji w listopadzie kończy się jej kadencja Powiernika  do Rady 
Powierników. Służbę tą przejmuje automatycznie Franek jako cień obecnego Powiernika. 
(Sprawozdanie Marleny do wglądu u Sekretarza Regionu)  

 Paweł - Skarbnik Regionu przedstawił roczne rozliczenie, informując jednocześnie,  że rezygnuje  
z dalszego pełnienia służby skarbnika. (Rozliczenie do wglądu  u Sekretarza Regionu)  

 Olek - Sekretarz Regionu podziękował wszystkim za współpracę, podkreślając, że pełnienie tej 
służby umocniło go w dalszej drodze ku trzeźwości.  

Marian - Kolporter Regionu przedstawił obszerne sprawozdanie z kolportażu literatury AA.  
(Sprawozdanie do wglądu u Sekretarza Regionu)  

Marek - Rzecznik Regionu podziękował wszystkim służebnym Regionu oraz tym, którzy przyczynili 
się do organizacji Zlotu Radości. Poinformował również, że wszyscy którzy kończą służbę, 
otrzymają upominek w postaci literatury AA.  

Przystępując do wyborów, Marek - Rzecznik powołał Komisję liczenia głosów, w której skład weszli 
przedstawiciele wszystkich Intergrup tworzących Region:  Czesław, Kaziu, Darek, Józek, Krysia, 
Paweł. Przewodniczącym komisji został Paweł.  

Marek - Rzecznik przypomniał, kto jest upoważniony do głosowania.  Głosować mogą: 
Mandatariusze Grup, Służby Intergrup, Służby Regionu, Powiernik Regionu oraz Delegaci do 
Komisji Służby Krajowej.  Po przeliczeniu osób upoważnionych do głosowania (30), Marek 
przypomniał, że wybory są tajne, a kandydat powinien otrzymać 2/3 głosów.  Zanim przystąpiono do 
przedstawiania kandydatur, Region jednogłośnie zatwierdził Janusza jako  Delegata do Komisji 
Informacji Publicznej Służby Krajowej.  

Redaktor Naczelny miesięcznika „Warta” - Przemek był nieobecny z powodu choroby. Krótki list, 
który napisał, przeczytał Ryszard - Kwestor miesięcznika „Warta”(do wglądu u Sekretarza Regionu). 
Brak kandydatur do służby Redaktora naczelnego „Warty” przedłuża automatycznie kadencję 
Przemka. Ryszard Kwestor - „Warty” przekazał datek do kasy Regionu od Redakcji „Warty”.  

Brak kandydatur do służby Kolportera Literatury AA automatycznie przedłuża kadencję Marianowi - 
obecnemu Kolporterowi Regionu.   

Brak kandydatur do służby Łącznika Internetowego Regionu.  

Skarbnik Regionu - jedna kandydatura: Tadeusz Int. „Wielkopolska” – wybrany większością głosów.  

Sekretarz Regionu - jedna kandydatura: Zbyszek Int. „Wielkopolska” – wybrany większością głosów.  

Rzecznik Regionu - dwie kandydatury: Tadeusz Int. „Płd. Wielkopolska”, Zbyszek Int. „Jedność”.  
Większością głosów wybrany został Zbyszek Int. „Jedność”, zastępca Rzecznika Tadeusz Int. „Płd. 
Wielkopolska”.  

Brak kandydatur na „cienia” Delegata do Komisji Organizacyjnej Służby Krajowej.  Brak kandydatur 
na „cienia” Delegata do Komisji Informacji Publicznej Służby Krajowej.  Brak kandydatur na „cienia” 
Delegata do Komisji Literatury Służby Krajowej.  

„Cień” Delegata do Komisji Finansowej Służby Krajowej: dwie kandydatury Sylwek Int. „Jedność”,  
Andrzej Int. „Leszczyńska”. Wybrany większościową głosów został Andrzej Int. „Leszczyńska”.  

„Cień” Powiernika do Rady Powierników: jedna kandydatura Andrzej Int. „Płd. Wielkopolska”, 
wybrany większością głosów. 

Region przyjął  sugestię, aby datki z kapelusza zebrane na Mityngu „Zdroju” przekazać następnym 
organizatorom Zlotu Radości.  
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 Spotkanie Rady Regionu 16.06.2007r. godz.  12.00,  Stowarzyszenie „Dom Trzeźwości”  Al. 
Marcinkowskiego 24,   Poznań  

 

 Z pozdrowieniami Pogody Ducha Olek  Sekretarz Regionu. 
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SPRAWOZDANIE z XVIII Konwencji Regionu „WARTA”  

17.05.2008r. Jarocin  

  

    Rzecznik Regionu – Zbyszek, witając zebranych, podziękował organizatorom – Intergrupie 
„Południowa Wielkopolska” i jej koordynatorowi organizacyjnemu - Januszowi, za możliwość 
spotkania i gościnę. Wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha” Rzecznik rozpoczął spotkanie. Po 
przeczytaniu 12  Kroków, 12 Tradycji i 12 Koncepcji Zbyszek przedstawił plan XVIII Konwencji 
Regionu  „Warta”.  

Program: - Sprawozdania służebnych Rady Regionu  i SK z pełnienia służby, - Projekt zmian  
w Karcie Konwencji i Regulaminie Służb, - Wybory uzupełniające służb Regionu i cieni Delegatów 
do Komisji Służby Krajowej, - Warsztaty I, V i VII Tradycji, - Warsztaty – spotkanie kolporterów  
i osób zainteresowanych, - PIK, - Wolne głosy.  

W spotkaniu udział wzięło 40 uczestników reprezentujących wszystkie intergrupy naszego Regionu, 
w tym 34 uprawnionych do głosowania. Sprawozdania z pełnienia swych służb złożyli delegaci do 
SK: Janusz – Komisja Finansowa, Grzegorz – Komisja Organizacyjna, Janusz – Komisja Literatury                                              
oraz służebni Regionu: Marian – kolporter, Tadeusz – Skarbnik. Rzecznik odczytał list Franka - 
Powiernika Regionu, nieobecnego na spotkaniu.  

W trakcie przedstawiania przez sekretarza RR projektu zmian w Karcie Konwencji i Regulaminie 
Pracy Służb Regionu „Warta” wyłoniła się potrzeba utworzenia Zespołu do opracowania 
ostatecznego projektu zmian (przedstawiony zostanie na wrześniowym spotkaniu RR  
w Szamotułach). W skład Zespołu sumienie Konwencji wybrało: Waldemara – Inter. „Gorzowska”, 
Antoniego – Inter. „Jedność” Konin, Grzegorza – Inter. „Leszczyńska”, Mariana – Inter. „Płd. Wlkp”, 
Witolda – Inter. „Wielkopolska”, Mariana – Inter. „Zielonogórska”.  

Sekretarz - Zbigniew powiedział o rozmowie telefonicznej z dotychczasowym zastępcą Rzecznika - 
Tadeuszem, który poinformował go o rezygnacji ze swej służby.  

Po wyłonieniu rekomendowanych kandydatów do poszczególnych służb  i ich przedstawieniu się 
przystąpiono do głosowania. Komisja wyborcza składająca się z przedstawicieli wszystkich intergrup  
po przeprowadzeniu wyborów podała jej wyniki.  Większością głosów wybrano:   

- z-ca Rzecznika Regionu: Marlena – Inter. „Południowa Wlkp”, - „cień” delegata Komisji 
Organizacyjnej SK: Hieronim – Inter. „Leszczyńska”, - „cień” delegata Komisji Informacji Publicznej: 
Zenon – Inter. „Południowa Wlkp”, - „cień” delegata Komisji Literatury: Olek – Inter. „Wielkopolska”.  

Drugą część spotkania – Warsztaty Tradycji - rozpoczął Olek (Inter. „Wielkopolska”), przedstawiając 
I tradycję naszego Programu.  V Tradycję przedstawił Czesław (Inter. „Jedność”) i VII Tradycję 
Marian (Inter. „Zielonogórska”). W każdej części Warsztatów głos zabrało wielu uczestników, dzieląc 
się doświadczeniem własnym i grup z pracy nad omawianymi tradycjami.  

Rzecznik Inter. „Wielkopolskiej” zgłosił kandydaturę - panią kierownik Aresztu Śledczego   
w Szamotułach na Powiernika klasy A, niealkoholika. Kandydatka weźmie udział  w spotkaniu RR 
„Warta” we wrześniu na spotkaniu w Szamotułach.  

Olek, „cień” delegata Komisji Literatury SK przyjął służbę utworzenia Zespołu Organizacyjnego d/s 
Zlotów Radości naszego Regionu od 2009r.  Olek proponuje, aby cykliczne Zloty Radości naszego 
Regionu odbywały się  w II lub III weekend czerwca. W skład Zespołu wejdą delegowani 
przedstawiciele wszystkich intergrup naszego Regionu, którzy proszeni są o przybycie na spotkanie 
do Szamotuł (Rada Regionu – 20.09.2008r.) o godz. 10.00.  

W sali obok odbyły się warsztaty – spotkanie kolporterów i osób zainteresowanych kolportażem 
naszej literatury, prowadzone przez kolportera Regionu - Mariana. 

Sekretarz Regionu - Zbigniew przedstawił ideę tworzenia niezależnych Punktów Informacyjno-
Kontaktowych Anonimowych Alkoholików – PIK. Przykłady takich PIK-ów w oparciu o Statut BSK 
AA w Polsce - § 20 pkt.7-  czynne są w ramach intergrup i regionów w paru ośrodkach w kraju. PIK, 
administrowany przez przedstawicieli AA, to miejsce, gdzie działa: kolportaż literatury, telefon 
zaufania, infolinia, dyżur on-line, Grupa 12 kroku. Odbywają się  lub mogą odbywać się spotkania 
„aowców”, grup, intergrup, regionów itp.  To miejsce gdzie człowiek z problemem alkoholowym i nie 
tylko, wchodząc bezpośrednio z ulicy, spotka się z Anonimowym Alkoholikiem i naszym Programem.    
Uczestnicy Konwencji otrzymali szczegółowe materiały informujące o zasadach i warunkach 
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powstania PIK-u. Sekretarz zadał też pytanie do zebranych o statut organizacyjny miesięcznika 
„Warta”. Czy „Warta” jest „organem” Regionu? Czy jego formą jest zasada mityngu otwartego? Jaki 
wpływ na zamieszczane w nim treści ma kolegium redakcyjne?  

Te, jak i szereg sygnalizowanych przez uczestników Konwencji tematów zostaną omówione szerzej 
na spotkaniu Rady Regionu „WARTA” we wrześniu br.  

Rzecznik Regionu - Zbyszek podziękował przedstawicielom Intergrup za udział w XVIII Konwencji 
Regionu „Warta”, kończąc spotkanie wspólną Modlitwą o Pogodę Ducha.  

Do zobaczenia w trakcie spotkania Rady Regionu „WARTA” w Szamotułach  na zaproszenie 
tamtejszych grup AA. Spotkanie w dniu 20.09.2008r. o godz. 12.00 Klub Abstynenta „Czas” ul. 
Franciszkańska 5 Szamotuły  

 

Z pozdrowieniami, Pogody Ducha,  Zbigniew - sekretarz 
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Sprawozdanie z XIX Konwencji Regionu „WARTA”  

16.05.2009r. Zielona Góra  

  

    Marian, z-ca Rzecznika Intergrupy Zielonogórskiej - organizatorów Konwencji, powitał zebranych, 
życząc owocnego spotkania i przekazał prowadzenie Zbyszkowi, Rzecznikowi  Regionu,  który 
podziękował organizatorom, za oprawę spotkania i gościnę.        

Wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha” Rzecznik rozpoczął spotkanie. Po przeczytaniu 12 Tradycji, 
12 Koncepcji i 12  Kroków Zbyszek przedstawił projekt planu XIX Konwencji Regionu  „Warta”.  

Po przyjęciu uzupełnień do planu spotkania, przystąpiono do obrad:  − projekt zmian w Karcie 
Konwencji, − sprawozdania Powiernika, służebnych SK i Rady Regionu z pełnienia służby,  
− sprawozdanie z przygotowań do I Zlotu Radości Regionu „Warta” w Zaniemyślu k/Kórnika  
w dniach 22-24 maja 2009r.,  − wybór Komisji liczenia głosów,  − wybory służb Regionu, delegatów  
i „cieni” do komisji Służby Krajowej, − Warsztaty II, VI i VIII Tradycji, − Warsztaty – spotkanie 
kolporterów i osób zainteresowanych, − wolne głosy.       

W spotkaniu udział wzięło 71 uczestników reprezentujących wszystkie intergrupy naszego Regionu, 
w tym 62 delegatów, uprawnionych do głosowania. Większością głosów przyjęto zmiany w Karcie 
Konwencji Regionu „Warta”.         

Sprawozdania z pełnienia swych służb złożyli:  

Powiernik - Franek, Maria Matuszewska – kandydatka na Powiernika klasy A, niealkoholika; 
delegaci do SK: Andrzej – Komisja Finansowa, Waldemar – Informacji Publicznej, Janusz – Komisja 
Literatury, Hieronim – Komisja Organizacyjna; służebni Regionu: Marlena – z-ca Rzecznika, 
Tadeusz – Skarbnik, Marian – Kolporter, Zbigniew – Sekretarz. 

Główne tematy to: stan przygotowań do Zlotu Radości Święta „Zdroju” we Wrocławiu  z okazji 
XXXV-lecia Wspólnoty AA w Polsce w dniach 21-23 sierpnia br.; pomoc grupom AA  z państw 
„bloku wschodniego” i wymiana doświadczeń z AA z krajów ościennych; „kulejący” ‘plan urodzinowy’ 
i fundusze naszej Wspólnoty co ma wpływ na cenę literatury AA. Otwartość więzień, aresztów 
śledczych, poradni i innych instytucji na współpracę z uczestnikami naszej Wspólnoty oraz 
podporządkowaniu się uczestników spotkań Sumieniu Grupy. 

Olek – Koordynator przygotowań do I Zlotu Radości naszego Regionu poinformował   o „dopięciu na 
ostatni guzik” wszystkich spraw. Poprosił o delegowanie kandydatów z wszystkich Intergrup do prac 
porządkowo - organizacyjnych w trakcie Zlotu i po jego zakończeniu. 

Dokonano wyboru Komisji liczenia głosów w składzie:  Przewodniczący – Kazimierz „Płd. Wlkp.”, 
Walerian ”Leszczyńska”, Zbyszek „Jedność” Konin, Zbyszek „Zielonogórska”,  Ryszard 
„Gorzowska”, Tomek „Wielkopolska”. 

Swe służby zdali, Marlena – z-ca Rzecznika i Janusz delegat do Komisji Literatury SK. 

Przedstawiciel Regionu „Zachodniopomorskiego” poprosił o wsparcie – podzielenie się  
doświadczeniem łączników z ZK i AŚ naszego Regionu w trakcie trwania XIV Regionalnej 
Konferencji  „Zachodniopomorskiego” Regionu AA  odbywającej się  22-24 maja br. W Szczecinie.  

      Po wyłonieniu rekomendowanych kandydatów do poszczególnych służb i ich przedstawieniu się 
przystąpiono do głosowań, oddzielnie do każdej służby. Komisja wyborcza składająca się  
z przedstawicieli wszystkich intergrup i po przeprowadzeniu wyborów podawała jej wyniki. W wyniku 
nie rozstrzygnięcia przez głosowanie, Komisja przeprowadziła losowanie kandydatów do służby:  
Rzecznika Regionu, którym został Kazimierz, Intergrupa „Leszczyńska”.  

Większością głosów, zgodnie z Kartą Konwencji Regionu wybrano służebnych:  

z-cę Powiernika – Tadeusz, Inter. „Wielkopolska”; delegat Komisji Informacji Publicznej SK – 
Waldemar, Inter. „Gorzowska”,  „cień” delegata – Rostek, Inter. „Zielonogórska”,  delegat Komisji 
Literatury – Olek, Inter. „Wielkopolska”, z-cę Rzecznika – Marlena, Inter. „Południowa 
Wielkopolska”, Skarbnik – Andrzej, Inter. „Wielkopolska”, Regionalny Łącznik do ZK i AŚ – Leszek, 
Inter. „Zielonogórska”, Regionalny Łącznik ds. Internetu – Marek, Inter. „Południowa Wielkopolska”.     
Z braku kandydatów, za zgodą i gotowością obecnego służebnego służbę Kolportera przez kolejne  
2 lata, pełni Marian, Inter. „Wielkopolska”.    
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Franek, na zgłoszoną z sali swą kandydaturę na Redaktora naczelnego miesięcznika „Warta”, 
poinformował zebranych o pracy całego Kolegium Redakcyjnego w osobach: Olek, Adam, Marian, 
Karina i własnym, Franka. Innych kandydatur do tej służby nie było. Ignac, Inter. „Południowa 
Wielkopolska” jedyny kandydat do służby sekretarza nie uzyskał wymaganej liczby głosów.      
Sumienie Grupy Konwencji Regionu w wyniku głosowania podjęło decyzję wyboru kandydata do 
służby sekretarza na najbliższym spotkaniu Rady Regionu „Warta”. Dotychczasowy sekretarz pełni 
swe obowiązki wynikające ze służby, do tego czasu. 

W dalszej części odbyły się warsztaty Tradycji prowadzone przez: II Tradycja – Czesław, „Jedność” 
Konin, VI Tradycja – Marian, „Zielonogórska”, VIII Tradycja – Marian, „Wielkopolska”.      
Równocześnie odbyły się warsztaty Kolporterów i osób zainteresowanych prowadzone przez 
Kolportera, Mariana. 

Nowo wybrany Rzecznik Kazimierz, w imieniu Przyjaciół z Regionu, wręczając upominki w postaci 
literatury AA, podziękował ustępującym służebnym Regionu, życząc Pogody Ducha na drodze 
trzeźwości. 

Maria Matuszewska – kandydatka Regionu „Warta” na Powiernika klasy A, niealkoholika, podzieliła 
się doświadczeniem z wprowadzenia zasad na początku powstawania grup AA w Polsce. Mówiła  
o uczciwości i prawdomówności, które oczyszczają atmosferę w pracy grupy  z Programem 12/12. 
Rotacja służb jest dla grup AA pomocna w poprawnym działaniu. Przyznanie się do błędu jest 
osobistym otwarciem na grupę. 

Franek dodał, że „JESTEŚMY ANONIMOWI, NIE NIEWIDZIALNI”.  Anonimowość to ucieczka od 
pychy i arogancji.  

W wolnych głosach powrócił do omówienia przez intergrupy i rozpatrzenia na Radzie Regionu 
projekt dwudniowych spotkań Konwencji Regionu „Warta” z podziałem:  1 dzień – warsztaty,  
2 dzień - wybory i sprawy organizacyjne. 

Warsztaty IV Tradycji przygotuje Inter. „Wielkopolska”. 

Te, jak i szereg sygnalizowanych przez uczestników Konwencji tematów, zostaną omówione szerzej 
na spotkaniu Rady Regionu „WARTA” we wrześniu br. 

Rzecznik Regionu, Kazimierz podziękował przedstawicielom intergrup i grup  oraz gościom za 
udział w XIX Konwencji Regionu „Warta”, kończąc spotkanie wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”.  

Do zobaczenia w trakcie spotkania Rady Regionu „Warta”  w dniu 19.09.2009. o godz. 12.00  
w Poznaniu Al. Marcinkowskiego 24, Stowarzyszenie „Dom Trzeźwości”. 

  

Zbigniew – sekretarz 602 555 016  e-mail: zzzir@telvinet.pl 
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SPRAWOZDANIE Z XX KONWENCJI REGIONU „WARTA”  

w dniu 29.05.2010 roku w Lesznie  

XX Konwencja Regionu AA „Warta” odbyła się na zaproszenie Intergrupy „Leszczyńskiej”. 
Obecnych było: 61 mandatariuszy z grup AA, oraz służebni intergrup i Regionu „Warta”. Zaproszeni 
goście: pani Maria Matuszewska, służebni Regionu AA ,,Dolnośląskiego”: Piotr - Rzecznik Regionu, 
Mariusz „Cień” Rzecznika, Krzysztof - Powiernik Służby Krajowej. Brak było przedstawicieli 
Intergrupy „Jedność” Konin. Mirek - Rzecznik Intergrupy AA ,,Leszczyńskiej” powitał wszystkich 
przybyłych na Konwencje i przekazał dalsze prowadzenie Rzecznikowi naszego Regionu – 
Kazimierzowi, który przeczytał ,,Preambułę AA” , a my przeczytaliśmy 12 Kroków AA, 12 Tradycji  
i 12 Koncepcji dla Służb Światowych. Po przeczytaniu tekstów stałych Kazimierz - Rzecznik 
naszego Regionu przestawił program XX Konwencji Regionu AA ,,WARTA”: 1- Powitanie, 2- Teksty 
stałe: (Preambuła AA, 12 Kroków AA, 12 Tradycji  AA, oraz 12 Koncepcji dla Służb Światowych AA), 
3- Przedstawienie i przyjęcie Programu XX Konwencji Regionu AA ,,Warta", 4- Informacje 
Służebnych: - Rzecznika Rady Powierników Służby Krajowej, - Delegatów Regionu do Służby 
Krajowej AA (komisja Organizacyjna, Komisja Finansowa, Komisja informacji Publicznej , Komisja 
Literatury), 5- Wybory: - Komisji Liczenia Głosów, - Kandydatów na kandydatów Powiernika Służby 
Krajowej AA, - Delegatów do Komisji Służby Krajowej (Organizacyjnej, Finansowej), - Redaktora 
Naczelnego Miesięcznika ,,WARTA”, - „Cieni” Delegatów do Komisji Służby Krajowej 
(Organizacyjnej, Finansowej), 6- informacje służebnych Rady Regionu ,,Warta" i Rzeczników 
Intergrup naszego Regionu, 7- Obiad, 8- Spotkanie Zespołów Tematycznych Regionu (wg potrzeb), 
9- Podziękowanie ustępującym służebnym, 10- Wolne wnioski i głosy, 11- Odmówienie „Modlitwy  
o Pogodę Ducha” i zakończenie Konwencji.  

Po przyjęciu programu Konwencji przystąpiliśmy do: INFORMACJI SŁUŻEBNYCH  

Franek - Rzecznik Rady Powierników Służby Krajowej. Wyjaśnił sposób wyboru Powierników 
,,Wyboru Powierników dokonuje Rada Powierników, następnie przestawia do akceptacji Konferencji 
Służb Krajowych, która akceptuje lub nie”. Poinformował nas o spotkaniu byłych Powierników 
Służby Krajowej AA, które odbyto się w Sielpi. Przypomniał o rocznicy 15-lecia miesięcznika 
,,WARTA”, która będzie w przyszytym roku.  

Hirek -  Komisja Organizacyjna. Był nieobecny.  

Andrzej - Komisja Finansowa SK. Był na spotkaniu Komisji Finansowej Służby Krajowej AA, na 
którym było przestawione rozliczenie Zlotu Radości Wrocław 2009 oraz zabezpieczenie funduszy na 
dalszą działalność w Polsce. Przekazał podziękowanie dla grup i intergrup za wkład finansowy  
w organizację Zlotu Radości z okazji XXXV-lecia we Wrocławiu w 2009 roku. Przekazał również 
prośbę do grup i członków wspólnoty AA wpłacających na konto BSK o określenie celu (tytuł wpłaty) 
na jaki jest dokonywana wpłata (np. fundusz urodzinowy).  

Waldek - Komisja informacji Publicznej i Kontaktów z Innymi. Przekazał sugestie o koordynacji 
terminu spotkań i warsztatów.  

Olek - Komisja Literatury. Sprawozdanie z posiedzenia z Komisji Literatury i innych Komisji oraz 
inne informacje z pracy Służb Krajowych w Polsce są drukowane w Biuletynie Biura Służb 
Krajowych w Polsce ,,SKRYTKA2/4/3".  

Po tych sprawozdaniach Kazimierz - nasz Rzecznik ogłosił 10 minutową przerwę na dotlenienie się. 
Po przerwie przystąpiliśmy do wyborów. 

Do komisji Liczenia Głosów zostali zgłoszeni: Ela - Intergrupa  „Zielonogórska”, Walerian - 
Intergrupa AA ,,Leszczyńska”, Kazimierz - Intergrupa ,,Południowa Wielkopolska”, Jurek - Intergrupa 
AA ,,Wielkopolska”, Antoni - Intergrupa ,,Gorzowska”. Po krótkiej naradzie Komisja wybrała 
przewodniczącego – Kazimierza. Następnie przystąpiliśmy dalszej części wyborów:  

KANDYDACI NA POWIERNIKA SŁUŻBY KRAJOWEJ Do tej służby zostali zgłoszeni: Tadeusz  
z Intergrupy AA ,,Wielkopolskiej”, Andrzej z Intergrupy AA ,,Leszczyńskiej”, Janusz z Intergrupy 
,,Południowa Wielkopolska”. Po otrzymaniu akceptacji zgłoszonych kandydatów przystąpiliśmy do 
głosowania, wybieraliśmy dwóch kandydatów, w pierwszej turze wybraliśmy większością 2/3 głosów 
Tadeusza, do wyboru drugiego kandydata potrzebowaliśmy następnych dwóch tur głosowanie, po 
których większość 2/3 głosów otrzymał Janusz.  
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KOMISJA ORGANIZACYJNA Do służby w tej Komisji zgłoszeni zostali: Tomasz - Intergrupa 
,,Zielonogórska”, Paweł- Intergrupa ,,Leszczyńska", Zbyszek Intergrupa ,,Wielkopolska”. Po 
potwierdzeniu chęci pełnienia tej służby przystąpiliśmy do wyboru. Głosowaliśmy na jednego 
służebnego. W pierwszej turze żaden z kandydatów nie otrzymał wymaganej większości głosów, do 
drugiej tury przeszli Tomasz i Zbyszek. Dwukrotne głosowanie nie przyniosło rezultatu, wiec 
oddaliśmy sprawę wyboru w ręce losu, losowania dokonała pani Maria - Powiernik KL. ,,A".  
W drodze losowania służbę te powierzono Tomaszowi AA.  

KOMISJA FINANSOWA Do tej służby został zgłoszony tytko jeden kandydat: Wiesław - Intergrupa 
AA ,,Wielkopolska", który został wybrany w pierwszym głosowaniu większością 2/3 głosów. 

REDAKTOR NACZELNY MIESIĘCZNIKA ,,WARTA” Na Redaktora Naczelnego była tylko jedna 
kandydatura: Franek- Intergrupa ,,Wielkopolska". Franek, zanim wyraził zgodę, zapytał obecnych na 
konwencji ,,czy faktycznie Region widzi potrzebę służby Redaktora Naczelnego". Po kilku 
wypowiedziach potwierdzających, że ta służba ma rację bytu, zgodził się kandydować, zaznaczając, 
że tę służbę obejmie po skończeniu służby Rzecznika Rady Powierników Służby Krajowej. Został 
wybrany większością 2/3 głosów.  

KOMISJA ORGANIZACYJNA Na ,,cienia” tej Komisji został zgłoszony Zbyszek - Intergrupa AA 
,,Wielkopolska". został wybrany wymaganą większością głosów. 

KOMISJA FINANSOWA Na ,,cienia” tej Komisji zgłoszono Jerzego - Intergrupa ,,Wielkopolska", 
którego wybraliśmy większością 2/3 głosów.  

W czasie liczenia głosów, realizowaliśmy następny punkt programu Konwencji:  

INFORMACJE SŁUŻEBNYCH RADY REGONU I RZECZNIKÓW INTERGRUP AA ,,WARTA” 

SŁUŻEBNI RADY REGIONU  

Marian - Kolporter Literatury przestawił sprawozdanie kolportera Regionu za okres od 2009.05.17 
do 2010.05.29: fundusz literatury na dzień 2010.05.29 wynosi 14873,00 zł,. W okresie 
sprawozdawczym wpłata do Regionu wyniosła 2337,00 zł, koszty poniesione przez Kolportera w/w 
okresie 1630,00 zł. l rozliczenie z zakupu literatury w BSK AA. Dla zainteresowanych szczegółowe 
sprawozdanie jest do wglądu u Kolportera Regionu - Mariana lub u sekretarza - lgnaca. Zachęca do 
pisania artykułów do naszego miesięcznika ,,WARTA”. PROSI O ZNALEZIENIE ZASTĘPCY DO 
SŁUŻBY KOLPORTERA REGIONU NA NASTĘPNĄ KADENCJĘ. Andrzej - Skarbnik przedstawił 
raport finansowy za okres od dn. 01.06.2009 do dn. 28.05.2010: przychody 11038.00 zł, rozchody 
9867.00 zł, saldo na dzień 1171.00zł, Dla zainteresowanych szczegółami raport do wglądu  
u skarbnika lub sekretarza naszego Regionu. 

Krysia - Łącznik ds. Internetu, była nieobecna (zagrożenie powodzią).  

Marlena - Zastępca Rzecznika Regionu przeczytała sprawozdanie z pełnionej służby, które 
otrzymała e-mailem. Krysia prosi służebnych intergrup o przekazanie następującej informacji 
grupom: ,,Mamy możliwość umieszczenia przy adresie mityngu mapki sytuacyjnej, ułatwiającej 
dotarcie na mityng [mapka]. Współrzędne odszukuje się w GOOGLE MAPS, a następnie umieszcza 
się w danych adresowych mityngu. DO UMIESZCZENIA DODATKU WYMAGANA JEST ZGODA 
GRUPY, PRZEKAZANA  ZA POŚREDNICTWEM INTERGRUPY.  

Olek - organizator Drugiego Złotu Radości naszego Regionu, który się odbył w dniach 21-
23.05,2010 roku w Zaniemyślu. Jest zadowolony z organizacji tego Zlotu, uczestniczyło w nim 90 
osób.  

RZECZNICY INTERGRUP  

Marian - Intergrupa AA ,,Wielkopolska''. Wprowadziła trzygodzinne spotkania Intergrupy: (1sza 
godz. Warsztaty Tradycji, 2ga godz. Warsztaty Służb, 3cia godz. Sprawozdania Służebnych 
Intergrupy). Planuje wprowadzić jednodniowe Warsztaty Tradycji.  

Zenek - Intergrupa AA ,,Południowa Wielkopolska". W zakładzie Karnym w Ostrowie Wlkp. po 
długiej przerwie nastąpiła reaktywacja grupy, obecnie mityngi odbywają się raz w miesiącu, a po 
okresie wakacyjnym (urlopowym) będą się odbywać dwa razy w miesiącu.  

Marian- Zastępca Rzecznika Intergrupy AA ,,Zielonogórskiej". Powołała Komisję Informacji 
Publicznej i Kontaktów z Innymi, prowadzi mityngi informacyjne.  

Po tych sprawozdaniach przystąpimy do pracy w: ZESPOŁY TEMATYCZNE.  
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WOLNE GŁOSY I WNIOSKI ZESPOŁY TEMATYCZNE  

Na wniosek Kolportera Literatury - Mariana zebrał się Zespół ds. literatury. Po spotkaniu tego 
zespołu Marian jest zasmucony brakiem zainteresowania w naszym Regionie ,,Warta” kolportażem 
literatury. Zachęca grupy do zakładania Kącików Literatury AA, KOLPORTER LITERATURA JEST 
POTRZEBNA NA GRUPIE. Apeluje DO CZŁONKÓW NASZEGO REGIONU O PRZYJMOWANIE 
SŁUŻBY KOLPORTERA.  

Darek z Intergrupy ,,Zielonogórskiej” zaprosił na spotkanie Zespołu ds. Informacji Publicznej  
i Kontaktów z innymi, po spotkaniu tego Zespołu nie otrzymaliśmy żadnej informacji.  

WOLNE GŁOSY I WNIOSKI  

Pani Maria Matuszewska - Powiernik KL. „A”  apeluje do aowców o napisanie listu w formie 
wypowiedzi do alkoholika, który wciąż jeszcze cierpi. Zasugerowała zmianę Konwencji Regionu na 
Konferencje Regionu. Poruszona została sprawy Punktu Informacyjno - Kontaktowego naszego 
Regionu. Odpowiedzialny za utworzenie tego punktu jest Zbyszek z Intergrupy ,,Wielkopolska". 
Marian poruszył sprawę Konwencji Regionu, która trwałaby dwa dni. PROŚBA RADY REGIONU DO 
INTERGRUP O OPINIE W TEJ SPRAWIE.  

Następne spotkanie Rady Regionu odbędzie się dnia 2010.09.18 o godz. 12.00 w siedzibie  
Regionu Dom Trzeźwości przy Al. Marcinkowskiego 24 w Poznaniu. Zapraszamy służebnych 
intergrup naszego Regionu. Kazimierz - Rzecznik Rady Regionu AA ,,Warta”, kończąc Konwencję, 
podziękował wszystkim przybyłym za udział, zapraszając na następne spotkanie Rady Regionu. 
Następnie odmówiliśmy wspólnie „Modlitwę o Pogodę Ducha".  

Sprawozdanie sporządził lgnac M - Sekretarz Regionu M „Warta” 
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Sprawozdanie z XXI Konwencji wyborczej Regionu „WARTA”  

Śrem, 21.05.2011 r. 

Marian - Rzecznik Intergrupy „Wielkopolska” - organizatorów Konwencji, powitał zebranych, życząc 
owocnego spotkania i przekazał prowadzenie Kazimierzowi - Rzecznikowi  Regionu,  który 
podziękował organizatorom za gościnę i oprawę spotkania. 

Wspólną modlitwą o Pogodę Ducha Rzecznik rozpoczął spotkanie. Po przeczytaniu 12  Kroków ,12 
Tradycji i 12 Koncepcji Kazimierz przedstawił projekt programu XXI Konwencji Wyborczej Regionu  
„Warta”. Po przyjęciu programu spotkania wraz uzupełnieniami przystąpiono do obrad. W spotkaniu 
udział wzięło 67 uczestników reprezentujących wszystkie intergrupy naszego Regionu, w tym 58 
delegatów uprawnionych do głosowania. Wybrano Komisję liczenia głosów z przewodniczącym - 
Kazimierzem z Inter. „Południowa Wlkp.” 

Sprawozdania z pełnienia swych służb złożyli w kolejności:  

Tomasz [Int. „Zielonogórska”] - Komisja Organizacyjna SK, Wiesław [Int. „Wielkopolska”] - Komisja 
Finansowa SK, Waldemar [Int. „Gorzowska”] -  Komisja Informacji Publicznej SK, Tadeusz -  
Powiernik SK, Maria Matuszewska – Powiernik Klasy A – Niealkoholik, Janusz – Komisja Literatury 

Marian [Int. „Wielkopolska”] - Kolporter Regionu i Rzecznik Int. „Wielkopolska”, Ignacy [Int. 
„Południowa Wlkp.”] -  Sekretarz Regionu. Odczytano sprawozdanie Krystyny [Int. „Zielonogórska”] - 
Regionalnego łącznika ds. Internetu, Franek „Wielkopolska – Redaktor Naczelny biuletynu Warta, 
Marlena [Int. Południowa Wlkp.”] – z-ca Rzecznika, Tadeusz – Skarbnik, Marian – Kolporter, 
Zbigniew – Sekretarz. 

Antoni [Int. „Gorzowska”] -III Zlot Radości Regionu „Warta”, 25 - lecie AA na Ziemi Lubuskiej i 15 - 
lecie biuletynu „Warta” m. Długie Gm. Strzelce Krajeńskie w dniach 27 – 29 maja 2011r. 
Współorganizatorem jest Intergrupa „Zielonogórska”.   

Rzecznicy Intergrup: Ryszard - „Gorzowska”,  Paweł - „Jedność” Konin,  Marek – „Południowa 
Wlkp.”,  Kazimierz „Leszczyńska” (w imieniu Rzecznika),  Grzegorz „Zielonogórska”, Franek, 
delegaci do SK: Andrzej – Waldemar –, Hieronim. 

Główne tematy to: stan przygotowań do Zlotu Radości Święta „Zdroju” we Wrocławiu z okazji 35-
lecia Wspólnoty AA w Polsce w dniach 21-23 sierpnia br., pomoc Grupom AA z państw „bloku 
wschodniego” i wymiana doświadczeń z AA z krajów ościennych, „kulejący „plan urodzinowy”  
i fundusze naszej Wspólnoty, co ma wpływ na cenę literatury AA. Otwartość więzień, aresztów 
śledczych, poradni i innych instytucji na współpracę z uczestnikami naszej Wspólnoty oraz 
podporządkowaniu się uczestników spotkań Sumieniu Grupy.    

Olek – Koordynator przygotowań do I Zlotu Radości naszego Regionu poinformował  o „dopięciu na 
ostatni guzik” wszystkich spraw. Poprosił o delegowanie kandydatów z wszystkich intergrup do prac 
porządkowo - organizacyjnych w trakcie Zlotu i po jego zakończeniu.      

Dokonano wyboru Komisji liczenia głosów w składzie: Przewodniczący – Kazimierz - „Płd. Wlkp.”,  
Walerian - „Leszczyńska”, Zbyszek – „Jedność” Konin, Zbyszek – „Zielonogórska”,  Ryszard – 
„Gorzowska”, Tomek – „Wielkopolska”.  

Swe służby zdali, Marlena – z-ca Rzecznika i Janusz delegat do Komisji Literatury SK. 

Przedstawiciel Regionu „Zachodniopomorskiego” poprosił o wsparcie – podzielenie się 
doświadczeniem Łączników z ZK i AŚ naszego Regionu w trakcie trwania XIV Regionalnej 
„Zachodniopomorskiego” Regionu AA odbywającej się 22-24 maja br. w Szczecinie. 

Po wyłonieniu rekomendowanych kandydatów do poszczególnych służb i ich przedstawieniu się 
przystąpiono do głosowań, oddzielnie do każdej służby. Komisja wyborcza składająca się  
z przedstawicieli wszystkich intergrup po przeprowadzeniu wyborów podawała jej wyniki. W przypadku nie 
rozstrzygnięcia przez głosowanie Komisja przeprowadziła losowanie kandydatów do służby:  

 Rzecznika Regionu, którym został Kazimierz, Intergrupa Leszczyńska. 

Większością głosów, zgodnie z Kartą Konwencji Regionu wybrano służebnych :  

 Z-ca Powiernika – Tadeusz Inter. „Wielkopolska”,  

 z-ca Rzecznika – Marlena Inter. „Południowa Wielkopolska”,  

 Skarbnik – Andrzej, Inter. „Wielkopolska”,  
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 Regionalny łącznik do ZK i AŚ – Leszek, Inter. „Zielonogórska”,  

 Regionalny łącznik ds. Internetu – Marek, Inter. Południowa Wielkopolska,  

 delegat Komisji Informacji Publicznej SK – Waldemar, Inter. „Gorzowska”, „cień” delegata – 
Rostek, Inter. Zielonogórska,  

 delegat Komisji Literatury – Olek, Inter. „Wielkopolska”. 

Z braku kandydatów, za zgodą i gotowością obecnego służebnego, służbę Kolportera przez kolejne  
2 lata, pełni Marian, Inter. „Wielkopolska”.   

Franek, na zgłoszoną z sali swą kandydaturę na Redaktora Naczelnego miesięcznika „Warta” 
poinformował zebranych o pracy całego Kolegium Redakcyjnego w osobach: Olek, Adam, Marian, 
Karina i własnym. Innych kandydatur do tej służby nie było.  

Ignac, Inter. „Południowa Wielkopolska” jedyny kandydat do służby sekretarza nie uzyskał 
wymaganej liczby głosów. Sumienie Konwencji Regionu w wyniku głosowania podjęło decyzję 
wyboru kandydata do służby Sekretarza na najbliższym spotkaniu Rady Regionu „Warta”. 
Dotychczasowy sekretarz pełni swe obowiązki wynikające ze służby do tego czasu. 

W dalszej części odbyły się warsztaty Tradycji prowadzone przez: II Tradycja – Czesław [„Jedność” 
Konin], VI Tradycja – Marian [„Zielonogórska”], VIII Tradycja – Marian [„Wielkopolska’]. 

Równocześnie odbyły się warsztaty Kolporterów i osób zainteresowanych prowadzone przez 
Kolportera - Mariana. 

Nowo wybrany Rzecznik - Kazimierz w imieniu Przyjaciół z Regionu, wręczając upominki w postaci 
literatury AA, podziękował ustępującym służebnym Regionu, życząc Pogody Ducha na drodze 
trzeźwości. 

Maria Matuszewska – kandydatka Regionu „Warta” na Powiernika klasy A - niealkoholika, podzieliła 
się doświadczeniem z wprowadzenia zasad na początku powstawania Grup AA w Polsce. Mówiła  
o uczciwości i prawdomówności, które oczyszczają atmosferę w pracy grupy z Programem 12/12. 
Rotacja służb jest dla Grup AA pomocna w poprawnym działaniu. Przyznanie się do błędu jest 
osobistym otwarciem na grupę. Franek dodał, że „JESTEŚMY ANONIMOWI, NIE NIEWIDZIALNI”. 
Anonimowość to ucieczka od pychy i arogancji. W wolnych głosach powrócił do omówienia przez 
intergrupy i rozpatrzenia na Radzie Regionu projektu dwudniowych spotkań Konwencji Regionu 
„Warta” z podziałem: 1 dzień – warsztaty, 2 dzień - wybory i sprawy organizacyjne. Warsztaty IV 
Tradycji przygotuje Inter. „Wielkopolska”. Te, jak i szereg sygnalizowanych przez uczestników 
Konwencji tematów zostaną omówione szerzej na spotkaniu Rady Regionu „WARTA” we wrześniu 
br.      

Rzecznik Regionu - Kazimierz podziękował przedstawicielom intergrup i grup oraz gościom za 
udział w XXI Konwencji Regionu „Warta”, kończąc spotkanie wspólną Modlitwą o Pogodę Ducha. 

Do zobaczenia w trakcie spotkania Rady Regionu „Warta” w dniu 19.09.2009. o godz. 12.00  
w Poznaniu Al. Marcinkowskiego 24, Stowarzyszenie „Dom Trzeźwości”. 
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SPRAWOZDANlE z XXll Konferencia Regionu AA,,WARTA"  

Jarocin, 21.04.2012 r. 

Spotkanie odbyło się w dniu 21 kwietnia 2012 roku, w Jarocinie w budynku SP nr 4, przy ulicy Marii 
Curie Skłodowskiej 4. Gospodarzem naszych regionalnych obrad była lntergrupa „Południowa 
Wielkopolska”.  

W spotkaniu uczestniczyło 58 osób, w tym 55 delegatów uprawnionych do głosowania. Rzecznik 
intergrupy Marek - [lnt. „Płd. Wielkopolska”] - przywitał przybyłych na spotkanie, przypominając, iż to 
już kolejna Konferencja, która odbywa się w Jarocinie. Następnie prowadzenie obrad przekazał 
Marlenie [lnt. „Płd. Wielkopolska”] - Rzecznikowi Regionu AA ,,Warta”. Tradycyjnie rozpoczęliśmy 
wspólną ,,Modlitwą o Pogodę Ducha". Następnie odczytano Preambułę AA oraz odczytaliśmy: 12 
Kroków, 12 Tradycji oraz 12 Koncepcji Służb AA w Polsce.  

Konferencja rozpoczęła się od wyboru Komisji Liczenia Głosów, w skład której weszli delegaci  
z intergrup naszego regionu, przewodniczącym został wybrany Kazimierz - [lnt. „Płd. Wielkopolska”]. 
Po powołaniu dwuosobowego sekretariatu, Irek - [lnt. „Zielonogórska”] oraz Sekretarz Regionu, 
przedstawiony pod akceptację delegatów, program Konferencji - zaakceptowano jednogłośnie 
poniższy porządek Konferencji: 10.00-10.30 - Otwarcia Konferencji, powitanie uczestników, wybór 
Komisji Liczenia Głosów i sekretariatu, zatwierdzenie programu Konferencji, sprawozdanie Komisji 
Liczenia Głosów; 10.00-11.30 - Przyjęcie Karty Konferencji Regionu AA ,,Warta" oraz Regulaminu 
Pracy Służb Regionu AA ,,Warta" - według Karty wydłużenie służby o rok - 2 służebnym (sekretarz, 
koordynator d/s kontaktów z lnspektorami Służby Więziennej); 11.30-13.15 - Warsztat nt. ,,Grupa 
AA fundamentem Trzech Legatów”; 13.15-14.00 - Przerwa obiadowa; -14.00-15.00 - wybór do służb 
Regionu i do Służy Krajowej AA: 14.00-15.00 15.00-16.00 - łącznika ds. Internetu, - delegata do 
Komisji Organizacyjnej SK, - delegata do Komisji Finansowej SK, - zastępcy (cienia) Łącznika ds. 
Internetu, - zastępcy (cienia) delegata do KO SK, - zastępcy (cienia) delegata do KF SK, - zastępcy 
(cienia)koordynatora ds. PlK-u (jednocześnie koordynator Zespołu Dyżurnych PlK-u), - redaktora 
naczelnego biuletynu „Warta" - ewentualnie kandydata na delegata narodowego i powiernika klasy 
,,A" (spośród grup zawodowych wymienionych w komunikacie Rady Powierników zamieszczonym  
w lutowej ,,Skrytce 2l4l3" z 2012 r.), - Podziękowanie osobom kończącym służbę - W przerwach 
pomiędzy głosowaniami sprawozdania służb Regionu (nie czytamy) - Dalszy ciąg sprawozdań: 
służby Regionu, Powierników i Delegatów do Służby Krajowej - Informacje Rzeczników lntergrup  
- Przygotowania do lV Regionalnego Zlotu Radości (nie czytamy). 16.00-16.15 Przerwa 16.15- 
17.15 Przyjęcie rekomendacji zgłoszonch przez Radę Regionu: a/ dot. Powołania Komisji ds. PlK - 
zgłoszonych przez Radę Regionu i lntergrupy, b/ dot. tematu wiodącego Konferencji ,,Grupa 
fundamentem Trzech Legatów”, - zgłoszonych przez Radę Regionu i intergrupy dot. pytań  
i problemów, którymi zdaniem wnioskodawców winna zająć się 41 KSK. - inne rekomendacje. 17.15 
-18.00 Wolne głosy i wnioski - odczytanie wniosków które wpłynęły do Sekretariatu - odczytanie  
i zatwierdzenie wersji roboczej sprawozdania z XXll Konferencji - zakończenie XXll Konferencji 
Regionu AA „Warta".  

PRZYJĘCLE KARTY KONFERENCJI REGIONU AA ,,WARTA" oraz REGULAMINU PRACY 
SŁUŻB REGIONU AA,,WARTA":  

Tu spotkała się nasza odpowiedzialność i jedność, jaką wyrazili delegaci poprzez zastosowane 
Tradycje i Koncepcje w praktycznym działaniu, w duchu zgody i demokracji Wspólnoty. Karta  
i Regulamin w przedstawionym kształcie zostały opracowane przez zespół pod przewodnictwem 
Tadeusza - [lnt. „Wielkopolska”], w skład którego czynny udział wzięli przedstawiciele wszystkich 
siedmiu intergrup naszego Regionu. Wprowadzenie do dyskusji nad Kartą i Regulaminem, 
przedstawiając najistotniejsze zmiany, jakie niesie za sobą przyjęcie w/w dokumentów przez 
Konferencję. Zmiany wynikają między innymi ze zmieniających się czasów, potrzebą 
doprecyzowania zapisów oraz rozbudowania do aktualnych potrzeb. Zmiana w składzie Konferencji 
jest jedną z zasadniczych zmian, zasugerowano, aby czynne prawo głosu, było równomiernie 
rozłożone na intergrupy Regionu. Pięciu przedstawicieli, przechodząc weryfikację mandatu na 
szczeblu grupy AA i intergrup, powinno znacznie wzmocnić głos, jaki będzie wybrzmiewał na 
Konferencjach. Ponadto sprecyzowano skład Rady Regionu, opisano działania zespołów i komisji. 
Dyskusja nad przedstawionymi dokumentami była krótka i bardzo merytoryczna. Karta i Regulamin 
to opis rzeczywistości, które już były i są stosowane w praktyce. Karta nie ogranicza, a wręcz 
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przeciwnie wzmacnia głos grup AA, poprzez swoich zaufanych służebnych. Dokładnie określone 
kworum powinno być czynnikiem mobilizującym aktywność grup i intergrup. Przesłanie jakie 
wypłynęło z wypowiedzi delegatów można zawrzeć w sugestii „Region powinien wspierać intergrupy 
i grupy AA. lntergrupy powinny większą opieką otoczyć swoje grupy AA, grupy AA, gdzie wszystko 
się zaczyna powinny, wspierać swoich uczestników poprzez realizację głównego celu, w myśl 
Tradycji. Seria kilku jawnych głosowań przebiegała jednomyślnie. Karta i Regulamin zostały 
jednomyślnie przyjęte przez delegatów na XXll Konferencję Regionu AA „Warta". Brawo! Możemy 
sobie pogratulować, wykonaliśmy ,,kawał dobrej roboty", miejmy nadzieję, że przyjęcie dokumentów 
w tej formie pozwoli na jeszcze lepszą realizację naszego głównego celu, będzie doświadczeniem 
pracy w duchu jedności Wspólnoty AA. Nie musimy myśleć tak samo, możemy się pięknie różnic, co 
nie przeszkadza nam realizować nasze wspólne cele, razem dla wspólnego dobra działać.  
W głosowaniach tajnych delegaci wymaganą ilością głosów, postanowili wydłużyć o jeden rok 
służbę n/w służebnym: - sekretarz Regionu /Romek - lnt. „Wielkopolska”/; - regionalny koordynator 
ds. kontaktów z lnspektorami Służby Więziennej /Krzysztof - lnt. „Zielonogórska”/. Wydłużenie 
służby pozwoli na zachowanie zgodności zapisu z Kartą Konferencji, mówiącym o sugestii, aby co 
roku wybierać połowę składu Rady Regionu.  

WARSZTATY: GRUPA FUNDAMENTEM TRZECH LEGATOW ANONIMOWYCH ALKOHOLIKÓW: 

Sesję warsztatową poprowadził Andrzej - [lnt. „Wielkopolska”], który, wprowadzając w zagadnienia, 
inicjował dyskusję i wymianę doświadczeń uczestników. Trudno nie zgodzić się z tokiem myślenia, 
że: - zdrowienie to 12 Kroków - jedność to 12 Tradycji - służba to 12 koncepcji. W większości 
wypowiedzi przebijał się taki tok myślenia i takie są doświadczenia uczestników Wspólnoty. O ile  
w realizacji programu 12 Kroków w procesie indywidualnego zdrowienia jest w miarę dobrze, to 
jednak pojawiają się trudności w stosowaniu Kroków ,,we wszystkich naszych poczynaniach", 
zwłaszcza poza wspólnotą, w życiu codziennym, tym rodzinnym, społecznym i zawodowym. 
Tradycje są do stosowania a nie do analizowania. Niestety zdarza się, że jak już są Tradycje na 
mityngach, deklarując pracę grupy w duchu Tradycji, nie znajduje to odzwierciedlenia  
w praktycznym działaniu, Czyli coś w rodzaju: Tradycje znamy i dyskutujemy, ale bardzo chętnie 
pomijamy te mniej wygodne, te trudniejsze, idziemy na skróty. Postępowania we Wspólnocie dobrze 
uczyć się od ludzi, którzy coś robią, pełniąc służby, dzielą się swoim doświadczeniem, czasami 
dobrze skorzystać a nawet udoskonalić sprawdzone w praktyce działania innych, niż wymyślać, 
narażając się na niepowodzenia i rozczarowania. Rolą służebnych jest informować i zachęcać ludzi 
na grupach, aby korzystali z literatury, Być może to przyczyni się do większego zainteresowania 
Koncepcjami przez grupy AA. Dobrze zorganizowana grupa AA (nie organizacja) posiadająca 
służby już stanowi fundament, na którym Wspólnota może budować swoje bezpieczeństwo  
i przyszłość. Fundament może być mocny lub słaby. Podział na MY i WY nie sprzyja cementowaniu 
struktur Wspólnoty. Osobista postawa wobec przestrzegania Tradycji i Koncepcji, sponsorowanie 
również w służbie, nie tylko to osobiste, ale również grupa - grupie, intergrupa drugiej intergrupie, 
współpraca między regionami. Tradycje i Koncepcje relatywnie działają ze sobą. Wskazane, aby 
przestrzegać ich równocześnie. Warto powrócić do źródeł i na mityngach roboczych, inwenturach 
odpowiedzieć sobie na zasadnicze pytanie: jak grupa niesie posłanie i jak mogłaby robić to jeszcze 
lepiej.  

„RZĄDZIC NIE MUSZĘ, ALE MOGĘ BYĆ W RZĄDZIE" WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU l DO 
SŁUŻBY KRAJOWEJ AA:  

Po przerwie obiadowej przystąpiliśmy do wyboru służb, a w przerwach pomiędzy głosowaniami 
wysłuchaliśmy sprawozdań służebnych Regionu, które stanowią załączniki do sprawozdania. W serii 
tajnych głosowań wymaganą ilością głosów delegaci postanowili powołać do służby, 
rekomendowanych kandydatów intergrup: Pawła - [lnt. „Płd. Wielkopolska”] na regionalnego 
Łącznika ds. Internetu; Antoniego - [lnt. „Gorzowska”] - na delegata do Komisji Organizacyjnej (KO) 
SK, nieobsadzona pozostaje służba zastępcy („cienia”) delegata; Aleksandrę - [lnt. „Wielkopolska”] 
na delegata do Komisji Finansowej (KF) SK, nieobsadzona pozostaje służba zastępcy („cienia”) 
delegata; Zbyszka - [lnt. ,,Jedność” Konin] na zastępcę regionalnego Łącznika ds. Internetu [KR 
zaakceptowała propozycję Rady Regionu powołania w tej kadencji (do 2014 roku) służby zastępcy 
regionalnego Łącznika ds. Internetu. Podyktowane to zostało dużą ilością zadań stawianych w tym 
okresie przed Łącznika ds. Internetu. Konferencja działając na podstawie punktu 1j) rozdziału V 
Karty Konferencji wybrała do służby zastępcy regionalnego Łącznika ds. Internetu Zbyszka, którego 
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kandydaturę zgłosiła lntergrupa „Jedność” Konin. Wybrany służebny wchodzi w skład Rady 
Regionu]; Mariana - [lnt. „Wielkopolska”] na zastępcę Koordynatora ds. PlK; Franka - [lnt. 
„Wielkopolska”] na Redaktora naczelnego biuletynu AA „Warta" (wybrany na drugą kadencję); 
Pawła - [lnt. ,,Jedność" Konin] na prowadzącego XXlll Konferencję Regionu AA „Warta" (służbę 
wprowadziła nowo zaakceptowana Karta Konferencji. 

SPRAWOZDANLA SŁUŹEBNYCH RADY REGIONU AA ,,WARTA":  

Romek [lnt. Wielkopolska] - sekretarz Regionu: W ramach służby sekretarza wykonywane są 
wszelkie czynności związane, wytwarzaniem, drukowaniem, przesyłaniem i archiwizowaniem 
dokumentów powstałych w czasie prac służb Regionu. Na terenie Regionu w każdym tygodniu 
odbywa się 368 mityngów AA. Do sprawozdania dołączono szczegóły sprawozdania Sekretarza 
Regionu. Aleksandra [lnt. ”Wielkopolska”] - skarbnik Regionu: Przedstawiła bieżące rozliczenie 
finansowe Regionu. Wszystkie wpływy i wydatki są skrupulatnie dokumentowanie. Pełna 
dokumentacja jest do wglądu w siedzibie PlK AA „Warta". Przy dokonywaniu wpłat na konto 
Wspólnoty: Fundacja Biuro Służby Krajowej, ul. Chmielna 20, 00-020 Warszawa, Nr konta: 92 1500 
1777 1217 7009 9008 0000 pamiętajmy o dopiskach np. ,,darowizna Region AA Warta" lub 
,,darowizna na 4 Zlot Regionu AA Warta" w przypadku wpłat na zlot. Krzysiek [lnt. „Zielonogórska”] 
– Koordynator ds. kontaktów z lnspektorami Służby Więziennej: omówił działania, jakie podejmował 
w ramach swojej służby. Organizowane są liczne spotkania i mityngi informacyjne z pracownikami 
służby więziennej. Poprawiła się współpraca z Koordynatorem krajowym, co zaowocowało 
propozycją przeprowadzenia na naszym terenie warsztatów ogólnopolskich. Są trudności  
w kontaktach z Łącznikami ds. niesienia posłania w ZK i AŚ na naszym terenie. W Regionie 
,,Warta" funkcjonuje 17 Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych. Jest nadzieja iż w najbliższym 
czasie kontakt z łącznikami przyniesie wymierne korzyści, pozwoli na jeszcze skuteczniejsze 
niesienie posłania AA. Do sprawozdania dołączone jest sprawozdanie koordynatora. Zbyszek [lnt. 
„Wielkopolska”] - koordynator ds. PlK: powołany do służby w dniu 8.06.2011 r. funkcjonuje 
nieprzerwalnie każdego dnia w godzinach otwarcia, niosąc posłanie potrzebującym. Cyklicznie  
w siedzibie PlK-u odbywają się warsztaty dla dyżurnych i zainteresowanych tą służbą. Przedstawił 
sprawy związane z użytkowaniem pomieszczeń oraz płatnościami, jakie ponosi Region za ich 
wynajem. Omówił działania PlK-u w kontekście zbliżających się mistrzostw EURO 2012. W czasie 
trwania mistrzostw będzie czynny między innymi telefon komórkowy dla anglojęzycznych osób, pod 
którym będą mogły uzyskać potrzebne informacje. Potrzeby PlK-u są duże, każda pomoc się liczy, 
zarówno ta w postaci datków jak również w postaci rzeczowej (papier, tusz i toner do drukarek, 
środki czystości itp.). Służby Pik-u zwracają się z prośbą do grup AA oraz intergrup o aktualizacje 
danych dotyczących siedzib i funkcjonowania grup na terenie regionu. Franek [lnt. „Wielkopolska”] - 
Redaktor naczelny biuletynu „Warta": Dobrze działający zespół redakcyjny, biuletyn dobrze się 
wydaje, zwiększa się nakład wydawanego miesięcznika. Redakcja dysponuje odpowiednią ilością 
przesłanych tekstów do redakcji biuletynu. W najbliższym czasie ukażą się między innymi histonie 
osobiste, jak również z powstania grup AA. Marian - [lnt. Wielkopolska] - w zastępstwie kolportera 
Regionu: Sprawozdanie z działalności kolportera jest szczegółowo przedstawione w załącznikach,  
w których zawarte są wszelkie informacje dotyczące między innymi spraw merytoryczno-
finansowych, załączono również sprawozdanie kwestora miesięcznika „Warta" oraz cennik literatury 
z ilością i wartością kolportowanej literatury w Regionie AA „Warta". Sprawy związane  
z kolportażem literatury AA umknęły nam należytej uwadze, ale Marian się przypomniał, 
podkreślając wagę literatury AA w procesie zdrowienia i znajomości programu Wspólnoty. Na polu 
kolportowanej literatury nasz Region przoduje i jest przykładem dobrze wykonywanej służby przez 
naszych kolporterów. Paweł [lnt. „Płd. Wielkopolska”] - Regionalny Łącznik ds. Internetu: 
przedstawił zadanie jakie niesie ze sobą służba łącznika. Emitent jako wewnętrzna poczta 
docierająca do członów wspólnoty, do listy emitenta można się dopisywać i tą drogą otrzymywać 
wiadomości nie tylko z Regionu ale również z całej Polski, w każdej chwili można zrezygnować  
z otrzymywanych wiadomości. Regionalny Serwis lnformacyjny (RSl) wymaga stałej aktualizacji  
i uwagi. Przesyłanie aktualnych spisów grup oraz informowanie o wszelkich zmianach pozwoli 
łącznikowi na systematyczne wprowadzanie zmian, a wykazy będą aktualne. Strona internetowa to 
nasza wizytówka na zewnątrz, przez jej pryzmat jesteśmy postrzeganiu i tak nas widzą inni. 
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INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ:  

Komisja Finansowa (KF) - Wiesław [lnt. Wielkopolska]: W skrócie przedstawił swoje działania  
w czasie kończącej się jego kadencji Delegata do SK. Poinformował o pracach Komisji, w której brał 
czynny udział. Na marcowym spotkaniu Komisji omówione zostały między innymi tematy: plan 
finansowy na 2012 rok oraz omówiono stan przygotowań organizacyjnych Zlotu 40-lecia AA  
w Polsce z planowanymi wydatkami na ten cel. Komisja Organizacyjna (KO) - Tomasz [lnt. 
„Zielonogórska”]: Podzielił się swoim doświadczeniem z prac w Komisji w czasie trwania jego 
kadencji. Obecnie Komisja zajmuje się między innymi sprawami związanymi z organizacją zlotu 40-
lecia AA w Polsce oraz przygotowania do KSK która odbędzie się Sielpi. Komisja prosi grupy AA  
o przesyłanie do BSK AA pytań, nad którymi będzie pracować KSK. Zebrane pytania zostaną 
opublikowane w sierpniowej Skrytce 2l4l3. Komisja lnformacji Publicznej i Współpracy z Innymi 
spoza AA SK AA (KlP) - Rostek [lnt. „Zielonogórska”]: W dniu 18 marca odbyło się spotkanie 
Komisji lnformacji Publicznej SK. Na spotkaniu Dyrektor BSK podkreślił znaczenie używania pełnej 
nazwy Wspólnoty Anonimowych Alkoholików, tak abyśmy byli odróżniani na zewnątrz. Wspomniał 
także o współpracy z „niebieską linią” oraz otwarciem się na różne sposoby ze społeczeństwem. 
Komisja widzi także potrzebę wznowienia tematu informacji o AA ze środowiskiem osób 
niepełnosprawnych w szerokim tego słowa rozumieniu. Są to środowiska hermetycznie zamknięte, 
jednak mające w swoich szeregach osoby uzależnione. Prośba o dotarcie na grupy z informacją  
o Biuletynie Wieści z AA tak, aby jak największa grupa profesjonalistów otrzymywała informacje  
o Wspólnocie AA. W tym miejscu jest prośba do nas o dzielenie się swoim doświadczeniem na 
łamach Biuletynu Wieści z AA. "Moje spotkanie z profesjonalistą" jak kontakt z profesjonalistą 
pomógł mi w zdrowieniu i trafieniu do Wspólnoty Anonimowych Alkoholików. Za około 3-4 miesiące 
książka 12 Kroków, 12 Tradycji powinna być dostępna w wersji CD. Kolejnym tematem jaki 
poruszony został na komisji jest APEL, aby Delegaci pobierali pieniądze (zwrot kosztów podróży) za 
wyjazdy tak, aby nie robić sobie szkody w rotacji i pełnieniu służby. Z informacji dotyczących 
obszaru służby AA w ZK została poruszona sprawa spotkania w lnspektoracie Okręgowym 
Rzeszów, który wyraził zgodę na spotkanie ze SW Ukrainy i Słowacji. Na tym spotkaniu SW 
naszego kraju przekażą drogą doświadczenia ze współpracy z Anonimowymi Alkoholikami w Polsce 
tak, aby Służby Więzienne w tych krajach (Ukraina, Słowacja) otworzyły bramy więzienia dla 
Wspólnoty Anonimowych Alkoholików. Kolejne spotkanie KlP SK zaplanowane jest na 10 czerwca 
2012r. Komisja Literatury (KL) - Kazimierz [lnt, ,,Jedność" Konin]: Przedstawił nad czym aktualnie 
pracuje komisja. Wznowione zostaną między innymi ulotki ,,Rzut oka na AA" oraz ma być wydany 
kolejny zeszyt ,,Zdroju” – „Grupa macierzysta", Zbierane są dane do kalendarza na 2013 rok, 
dotyczące terminów organizowanych spotkań i imprez przez regiony i intergrupy. Powiernik SK 
Klasy A - pani Maria Matuszewska: Dużo ciepłych słów usłyszeliśmy pod naszym adresem od 
naszego przyjaciela wspólnoty. Pani Maria jest zafascynowane ruchem AA, co więcej, ta fascynacja 
stale wzrasta. Jest pod wrażeniem, jak głęboka przemiana, może dokonać się w człowieku, który 
otwiera się na program wspólnoty. Dziękujemy za słowa otuchy i wsparcia, dziękujemy za pomoc  
i opiekę, jesteśmy wdzięczni za poświęcony czas i złote serce, które ofiarowała nam 
bezinteresownie. Życzymy dużo zdrowia, spokoju i pomyślności. Koordynator BSK ds. Współpracy 
z lnnymi spoza AA - Franek [lnt. „Wielkopolska”]: Przedstawił działania drugiego naszego 
powiernika klasy A, pana Romana Pomianowskiego. Wspólnota wraz z przyjaciółmi AA aktywna jest 
na wielu polach, między innymi informacyjnym. Zorganizowane stoisko BSK AA na targach 
Aktywni+SO, które odbywały się w Poznaniu, było doskonałą okazją do przedstawienia oferty 
literatury AA oraz informacji o działaniach Regionalnego PlK-u. Rzecznik Rady Powierników SK – 
Tadeusz [lnt. „Wielkopolska”]: „Skrytka 2l4l3” zwłaszcza lutowe i kwietniowe na bieżąco, powinny 
być czytane przez służebnych. Tadeusz zachęcał do sięgania po biuletyny wydawane przez BSK 
AA. Poinformował o swoich działaniach oraz podejmowanych inicjatywach jako powiernik SK. 
Podkreślił, jak ważna jest współpraca pomiędzy grupami AA, intergrupami i regionami. zauważalna 
jest zmiana ważności i wartości postrzegania grupy AA. Odwrócona piramida w strukturze naszej 
wspólnoty tworzy społeczność obywatelską. Podziały na My i Wy nie powinny mieć miejsca, są 
zaprzeczeniem jedności i ducha demokracji. Podkreślił również rolę, jaką odgrywają w promowaniu 
obrazu AA nasi ambasadorowie, którymi są dziennikarze, terapeuci, księża, nasi powiernicy klasy A. 
Jest to droga dotarcia idei Wspólnoty AA do naszego społeczeństwa. Szczegółowe informacje ze 
spotkań Służb Krajowych – „SKRYTKA 2l4l3” Nr 98 luty i Nr 99 kwiecień 2012. 
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INFORMACJE RZECZNIKOW INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU:  

lntergrupa ,,Dolina Warty" - Andrzej: najmłodsza z intergrup, skupia wokół siebie 10 grup AA. 
Ambitnym dążeniem jest zachęcanie grup, które do tej pory nie brały udziału w strukturach AA. 
Intergrupa „Jedność" Konin - Paweł: dobrze działający zespół KlP, który niesie posłanie poprzez 
mityngi informacyjne, wychodzi do urzędów, organizuje spotkania z nauczycielami oraz w cyklicznie 
nadawanych audycjach radiowych lokalnego radia. W większości grupy nie odmawiają 
potwierdzania obecności na mityngach. lntergrupa będzie gospodarzem następnej Konferencji 
Regionu AA „Warta". Intergrupa „ZieIonogórska” – Grzegorz: przedstawił dobry przykład współpracy 
pomiędzy intergrupami. ,,Gorzowska" i ,,Zielonogórska" są przykładem i wskazują kierunek do 
budowania jedności Wspólnoty. Szeroko rozwijająca się informacja publiczna w rejonie działania 
intergrupy może być doskonałym doświadczeniem i sprawdzonymi formami niesienia posłania do 
zastosowania przez innych. lntergrupa „Gorzowska” - Zbyszek: mówił o problemach i sukcesach,  
w małej liczbie mandatariuszy upatrywana jest trudność w dotarciu do grup AA. Dobrze układa się 
współpraca w niesieniu posłania do ZK i AS na terenie intergrupy. lntergrupa „Leszczyńska” - 
Kazimierz: mówił o trudnościach, z jakimi od pewnego czasu boryka się intergrupa. Niestety 
zmniejsza się ilość grup AA. Brak chętnych do pełnienia służby. Pomimo, miejmy nadzieję, 
przejściowych problemów, intergrupa podejmuje inicjatywy, przygotowując mityngi informacyjne  
w ZK w Lesznie. Nie dopuśćmy do likwidacji intergrupy, pomoc wzajemna jest naszą powinnością. 
lntergrupa „Wielkopolska” - Andrzej: intergrupa dobrze stoi finansowo, zaczyna działać zespół KlP, 
cyklicznie odbywają się jednodniowe warsztaty tematyczne oraz mityngi informacyjne. Przedstawił 
również program regionalnego Zlotu w Długiem. Zachęcamy intergrupy do zapraszania na zlot 
przyjaciół AA. W programie zlotu przewidziany jest również program dla dzieci, ponadto za dzieci do 
lat 4 nie płacimy za korzystanie z noclegu. lntergrupa „Południowa Wielkopolska” - Marek: coraz 
więcej grup bierze czynny udział w pracach intergrupy, w ostatnim czasie powstały dwie nowe grupy 
AA. Organizowane są warsztaty. Wyjazdowe spotkania intergrupy zwiększają świadomość  
i zachęcają do aktywności.  

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK:  

Serdecznie i gorąco podziękowaliśmy naszym przyjaciołom: Tomkowi - [lnt. „Zielonogórska”]; 
Wiesiowi [lnt. „Wielkopolska”] oraz Frankowi [lnt. „Wielkopolska” za trud, jaki włożyli, pełniąc swoje 
służby na szczeblu krajowym jak i w Regionie. Służebni uhonorowani zostali okolicznościowymi 
podziękowaniami, które w imieniu delegatów Konferencji przekazała Rzecznik Regionu - Marlena - 
[lnt. „Płd. Wielkopolska”]. Podziękowania należą się również naszej przyjaciółce Iwonie, która 
wielokrotnie brała udział w spotkaniach naszego Regionu. Uczestniczyła w Radach i Konferencjach, 
wspierając nas duchowo, wsparcie rodzin jest dla nas ważne, dziękujemy.  

WOLNE GŁOSY I WNIOSKI:  

Konferencja ustaliła kalendarium na 2013 r, dla Regionu AA „Warta":  

- XXlll Konferencja 20 kwietnia 2013 r. – lntergrupa „Jedność" Konin  

- V Zlot Radości Regionu AA „Warta" 24-26.05.2013 r. Długie nad Jeziorem Lipie  

- spotkania Rady Regionu: styczeń, marzec, wrzesień, listopad – 3. sobota miesiąca  

Pytania do KSK, które grupy AA, jak również pojedynczy członkowie Wspólnoty AA mogą kierować 
pod obrady Konferencji prosimy kierować do Powiernika SK Tadeusza, sekretarza Regionu lub 
bezpośrednio na adres BSK SK AA w Polsce.  

Ramy czasowe i mnogość spraw do dyskusji i rozpatrzenia sprawią, iż nie wszystkie zaplanowane 
punkty Konferencji zostały należycie, bez pośpiechu zrealizowane. Dlatego też, delegaci wnioskują 
o rozpatrzenie możliwości organizacji dwudniowej Konferencji. Wydaje się, że nasz Region 
dojrzewa do przeprowadzenia w spokoju porządnych warsztatów. Można rozważyć propozycję 
układu Konferencji: pierwszy dzień warsztaty (popołudnie i noc), drugi wyłącznie sprawy dotyczące 
Konferencji.  

W dniu 26.04.1997 roku, czyli 15 lat temu powołany został do służby Region AA „Warta". 
Odpowiednim miejscem na świętowanie rocznicy będzie Zlot Radości w Długiem. A zatem do 
zobaczenia na lV Zlocie Radości Regionu AA, „Warta" 1-3.06.2012 r. Długie nad Jeziorem Lipie. 
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WNIOSKI:  

1. Prosimy o ujednolicenie danych zamieszczonych na materiałach o Regionie AA „Warta" i PlK AA. 
60-841 Poznań ul. J.H. Dąbrowskiego 28A. Skrzynka e-mail Regionu i PlK przypadku podawania nr 
tel. i infolinii podawać godziny: - Tel. 61 853 16 16 - 18.00 - 22.00 - lnfolinia 801 033 242 
poniedziałek-piątek 8.00-22.00, sobota-niedziela 16.00-22.00  

2. Prosimy służby intergrup o przekazywanie wykazów grup AA potwierdzających obecność na 
mityngu.  

3. Prosimy służby intergrup o przesłanie do PlK AA (e-mail) aktualizowanych spisów Grup AA  
- w pliku do druku na formacie A-4.  

SŁUŻBY PlK AA Zastępca Powiernika – Waldemar [lnt. „Gorzowska”] zaproponował możliwość 
wprowadzenia skrzynki pocztowej, przy pomocy której będzie można korespondować z osobami 
przebywającymi w ZK i AS, niosąc posłanie potrzebujących po drugiej stronie muru.  

Aktualizacja spisów grup w RSl, intergrupy proszone są o dołożenie starań, aby grupy, które 
widnieją w spisach nie były fikcją, ,,nie róbmy lipy".  

Na zakończenie spotkania wspólnie odmówiliśmy „Modlitwę o Pogodę Ducha”. Na tym XXll 
Konferencja Regionu AA „WARTA" zakończyła obrady. Spotkamy się za rok na gościnnej Ziemi 
Konińskiej. Pomiędzy Konferencjami też pracujemy, zwłaszcza Rada Regionu, komisje  
i zespoły. „Żniwo jest duże, a robotników mało" - zapraszamy do podejmowania służby dla dobra 
Wspólnego, Naszego, Swojego. Zapraszamy wszystkich służebnych na spotkanie Rady Regionu 
AA „WARTA", które odbędzie się w dniu 15 września 2012 r, o godzinie 11.00 w siedzibie PlK 
Regionu AA „Warta" przy ul. J.H. Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. 

Sprawozdanie sporządził z pomocą lrka : ROMAN SEKRETARZ ronlan- soiker@a2.pI 

Do sprawozdania dołączono zaakceptowane na Konferencji: 1. Karta Konferencji Regionu AA 
”Warta" 2. Regulamin Pracy Służb Regionu AA „Warta" 
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S P R A W O Z D A N I E Z XXIII KONFERENCJI REGIONU AA „WARTA”  

Ślesin, 20.04.2013 r. 

Spotkanie odbyło się w dniu 20 kwietnia 2013 roku w Ślesinie k/Konina w budynku Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury przy ulicy Młodzieżowej 11. Gospodarzem naszych regionalnych obrad 
była Intergrupa „Jedność” Konin. W spotkaniu uczestniczyło 64 osób, w tym 48 delegatów 
uprawnionych do głosowania. Rzecznik Regionu AA „Warta” Marlena [Int. „Płd. Wielkopolska”] 
przywitała przybyłych na konferencję, następnie prowadzenie obrad przekazała Pawłowi [Int. 
„Jedność” Konin] – Prowadzącemu XXIII Konferencję Regionu AA „Warta”. Tradycyjnie 
rozpoczęliśmy wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”. Następnie odczytano Preambułę AA oraz 
odczytaliśmy: 12 Kroków, 12 Tradycji oraz 12 Koncepcji dla Służb AA w Polsce. Konferencja 
rozpoczęła się od wyboru Komisji Liczenia Głosów w skład której weszli delegaci z intergrup 
naszego Regionu, a jej przewodniczącym został wybrany Przemko – [Int. „Jedność” Konin]. Do 
służby w sekretariacie konferencji powołano Leszka – [Int. „Jedność” Konin] oraz Sekretarza 
Regionu. Przedstawiony przebieg konferencji został zaakceptowany przez delegatów (załącznik do 
sprawozdania).  

P R Z E B I E G    K O F E R E N C J I:  

W czasie w którym obradowała Komisja Liczenia Głosów, Zbyszek [Int. „Dolina Warty”] przedstawił 
delegatom proponowane zmiany w Karcie i Regulaminie. Wcześniej dyskutowane zmiany mają 
znaczenie formalne oraz precyzują zapisy w dokumentach. Po sprawozdaniu Przewodniczącego 
Komisji Liczenia Głosów o wymaganym kworum potrzebnego do ważności podejmowanych decyzji 
przez Konferencję przystąpiliśmy do pracy.   

PRZYJĘCIE ZMIAN W KARCIE KONFERENCJI REGIONU AA „WARTA” ORAZ REGULAMINIE 
PRACY SŁUŻB REGIONU AA „WARTA”: W głosowaniu jawnym delegaci, jednomyślnie  przyjęli 
proponowane zmiany w Karcie i Regulaminie. (Karta i Regulamin oraz wprowadzone zmiany 
stanowią załącznik do sprawozdania). Po krótkiej przerwie na kawę przystąpiliśmy do 
zaplanowanych warsztatów.  

WARSZTATY: SPONSOROWANIE SIŁĄ WSPÓLNOTY AA: Warsztaty prowadzone były przez: 
Zbyszka, Przemko oraz Tomka [Int. „Jedność” Konin]. Zabierając kolejno głos, przedstawiali 
osobiste korzyści płynące z drogi poprzez program razem ze sponsorem. Przedstawili wzajemne 
relacje pomiędzy podopiecznym a sponsorem. Dzielili się swoim doświadczeniem z codziennej 
pracy nad programem opartym głównie na tekstach z „Wielkiej Księgi”. Przedstawili, jak zmieniło się 
ich życie, zarówno to we Wspólnocie jak również to codzienne od czasu podjęcia pracy ze 
sponsorem. Sponsor przekazuje podopiecznemu praktyczne umiejętności poruszania się po 
Programie AA, wdrażania go w codzienne życie. Przekazuje to, co sam posiada, to czego sam 
osobiście doświadczył, przeprowadza drogą, której doświadczył, będąc podopiecznym, przekazuje 
swoje doświadczenia ze sponsorem. Na rozpoczęcie sponsorowania czas zawsze jest dobry, 
najlepiej gdy zaczyna się jak najwcześniej. Prowadzący dowiedli, że poprosić o sponsorowanie 
można w każdym momencie, nawet gdy nasza bytność w AA jest długoletnia. 

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA:  

Po przerwie obiadowej wysłuchaliśmy wystąpienia Jurka - Powiernika Służby Krajowej [Region 
„Łódzki”], który towarzyszył nam w obradach konferencji. W swojej wypowiedzi podkreślił znaczenie 
sponsorowania: sponsorowanie siłą wspólnoty, sponsorowanie w służbie, sponsorowanie sobie 
nawzajem, wzajemne wspieranie się pomiędzy: grupami AA, intergrupami, regionami oraz krajami. 

Następnie przystąpiliśmy do wyboru służb, zaś w przerwach pomiędzy głosowaniami wysłuchaliśmy 
sprawozdania służebnych: Służby Krajowej, Regionu AA „Warta” oraz Rzeczników Intergrup 
(stanowią załączniki do sprawozdania). W serii tajnych głosowań wymaganą ilością głosów delegaci 
postanowili powołać do służby rekomendowanych kandydatów Intergrup:  

 Waldek [Int. „Gorzowska”] – kandydat na Powiernika SK, Grzegorz [Int. „Zielonogórska”] – 
kandydat na Powiernika SK, 

 Roman – [ Int. „Dolna Warty”] – zastępca delegata do Komisji Finansowej (KF) SK, 

 Leszek – [Int. „Jedność” Konin] – zastępca delegata do Komisji Organizacyjnej (KO) SK, 

 Grzegorz – [Int. „Zielonogórska”] – rzecznik Regionu, 

 Paweł – [Int. „Jedność” Konin] – zastępca rzecznika Regionu, 
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 Tomek – [Int. „Wielkopolska”] – skarbnik Regionu, 

 Andrzej – [Int. „Dolina Warty”] – koordynator ds. PIK  

 Rostek – [Int. „Zielonogórska”] – delegat do pracy w Komisji Nominacyjnej SK, 

 Antoni – [Int. „Gorzowska”] – prowadzący XXIV Konferencję. 

Konferencja ustaliła kalendarium na 2014 r. dla Regionu AA „Warta”:  

 XXIV Konferencja 26 kwietnia 2014 r. – Intergrupa Gorzowska, 

 VI Zlot Radości Regionu AA „Warta” 30.05. – 01.06.2014 r. Długie nad jeziorem Lipie, 

 Międzyregionalne Warsztat Tradycji 26 – 28.09.2014 r. Długie nad jeziorem Lipie, 

 Spotkania Rady Regionu: styczeń, marzec, wrzesień, listopad – III sobota miesiąca. 

Niestety nie wszystkie służby zostały obsadzone, brak kandydatów oraz nie uzyskanie wymaganej      
liczby głosów delegatów sprawił, iż w regionie pozostają wakaty:  Kandydat na powiernika klasy A, 

 Delegat do Komisji Literatury (KL) SK oraz jego zastępcy,  Kolporter Regionu. Nie wybierając 
służebnych, warto się zastanowić nad naszą odpowiedzialnością. Podczas wyborów niestety nie 
uniknęliśmy emocjom, klucząc w kwestiach proceduralnych, a rezultat jest jak wyżej. Może bieżący 
obrachunek moralny - uderzmy się w piersi. Nieobsadzone służby skutkują tym, iż nie mamy 
swojego przedstawiciela w KL SK oraz do rozwiązania sprawę kolportażu literatury w Regionie. 
Delegaci podjęli decyzję o powstaniu komisji, która w porozumieniu z dotychczasowym kolporterem 
Regionu przejmie służbę wraz ze zgromadzonym majątkiem. Bazą organizacyjną do kolportażu 
literatury AA będzie regionalny PIK. Powołano komisję w składzie:  Andrzej [Int. „Dolina Warty”],  
Zbyszek [Int. „Dolina Warty”],  Piotr [Int. „Wielkopolska”],  Marian [Int. „Wielkopolska”]. 

SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU AA „WARTA”:  

Szczegółowe sprawozdania służebnych przedstawione są w załącznikach do sprawozdania. 
Szczególną uwagę wzbudziły sprawy dotyczące: 

 Nieobecnych na konferencji. Ze względów zawodowych i osobistych nasi powiernicy klasy  
A przekazali swoje sprawozdania poprzez naszych delegatów oraz przesłali nam pozdrowienia. 
Szczególne podziękowania kierujemy w kierunku Pani Marii Matuszewskiej, której kadencja 
Powiernika dobiega końca, dziękujemy z całego serca za pracę i przychylność Wspólnocie AA  
w Polsce.  Mityngi, z których płynie siła i nadzieja. Pisana i drukowana forma mityngu przez lata 
ukazywania się regionalnego miesięcznika „Warta” sprawdziła się na tyle, iż doczekaliśmy się 200 
wydania „Warty”. Jesteśmy również coraz bardziej obecni w lokalnych mediach, co sprawia, że 
informacja o Wspólnocie AA dociera do coraz większego grona, do ludzi szukających  
i potrzebujących pomocy.  Służebni Regionu. Aktywnie uczestniczą w pracach organizacyjnych 
Służb Krajowych, szczególną aktywność wykazują w pracach informacji publicznej, związanej  
z niesieniem posłania AA do Zakładów Karnych oraz współpracą ze służbą więzienną.  

 Przygotowania do Zlotu 40-lecia AA, który odbędzie się w Warszawie. Wkraczają w decydującą 
fazę. Miejscem będzie stołeczny „Torwar”. Jako Region mamy zadanie rozpropagowania  
i zachęcenia do wzięcia udziału w Zlocie przedstawicieli naszych grup AA. Jako Region, drogą 
losowania, zostaliśmy zobowiązani do zapewnienia programu w jednym z mityngów AA. Do 
przygotowania są tematy związane z Drugim Krokiem, Drugą Tradycją i Koncepcją. Sugestią jest, 
aby do prowadzenie mityngów zachęcić weteranów, którzy uczestniczyli przy powstawaniu 
Wspólnoty AA w Polsce.  Być może nadchodzi czas na zmiany. Zastanówmy się czy taka forma  
w jakiej obecnie pracuje Region odpowiada i spełnia oczekiwania grup AA, a tym samym intergrup. 
Czy podejmowane działania sprzyjają integracji?  Sprawdza się forma niesienia posłania poprzez 
Regionalny PIK. Dyżurni pełnią służbę, niosąc posłanie przez obsługę infolinii oraz telefonu 
informacyjnego. W niedługim czasie dyżury internetowe on-line staną się faktem. W PIK-u 
prowadzone są warsztaty, odbywają się mityngi grup AA oraz pokrewnych. Można zaopatrzyć się  
w literaturę AA. Pod patronatem PIK-u działa grupa Dwunastego Kroku. Wyznaczony dyżurny na 
bieżąco aktualizuje bazę mityngów AA w naszym Regionie Jest to miejsce naszych spotkań, gdzie 
przy kawie czy herbacie możemy spokojnie porozmawiać w bezpiecznym miejscu.  

INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ:  

Szczegółowe sprawozdania służebnych przedstawione są w załącznikach do sprawozdania. 
Szczególną uwagę wzbudziły sprawy dotyczące:  Tematyka 42 KSK, której tematem wiodącym 
jest „Sponsorowanie siłą Wspólnoty AA”.  W tym miejscu warto ponownie przypomnieć, że każda 
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grupa AA, każda intergrupa i każdy region AA mają możliwość zgłoszenia pytań i problemów, 
którymi - zdaniem wnioskodawców, winna zając się 42. KSK (na adres mailowy: biuro@aa.org.pl).  

 Organizatorzy Zlotu 40-lecia AA w Polsce apelują do Grup AA o przekazywanie darowizn na 
konto organizacji Zlotu. Dotychczasowe datki nie pokrywają kosztów wynajęcia „Torwaru”. Jest 
również prośba Organizatorów: potrzebni są wolontariusze znający język obcy jak i wolontariusze  
z uprawnieniami medycznymi.  Tradycyjnie jest ogromna prośba zespołu "Wieści z AA" o dzielenie 
się swoimi doświadczeniami na łamach Biuletynu „Wieści z AA”. Tematami dla nas z AA są: "Jak 
kontakt z profesjonalistą pomógł mi w zdrowieniu i trafieniu do Wspólnoty AA?" oraz 12 Kroków/ 
12 Tradycji. Natomiast jeśli mamy w swoim otoczeniu "Przyjaciół AA", to mogą Oni dzielić się swoim 
doświadczeniem profesjonalisty w tematach: "Jak wykorzystuję program Anonimowych Alkoholików 
w swojej pracy zawodowej?", "Profesjonalista do profesjonalisty." i "Profesjonalista o Wspólnocie 
Anonimowych Alkoholików". 

INFORMACJE RZECZNIKÓW INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU:  

Rzecznicy w krótkiej formie przedstawili osiągnięcia swoich intergrup. Mówili, jak intergrupy radzą 
sobie z niesieniem posłania AA, jakie podejmują działania, aby zaktywizować grupy AA skupione  
wokół intergrup.  W intergrupach aktywna jest służba niesienia posłania w ZK i AŚ.  Intergrupy 
aktywnie uczestniczą w prowadzeniu informacji publicznej, organizują mityngi informacyjne, biorą 
udział w audycjach radiowych lokalnych rozgłośni.  Cykliczne warsztaty Tradycji i Koncepcji 
zyskują coraz większe zainteresowanie.  Obecni jesteśmy na spotkaniach z młodzieżą szkolną  
i akademicką.  W intergrupach na ogół obsadzone są służby, co nie zwalnia nas od większej troski 
o naszych następców w służbie oraz podkreślaniu roli sponsoringu w służbie.  

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK:  

Serdecznie i gorąco podziękowaliśmy naszym przyjaciołom:  

 Pani Marii Matuszewskiej za służbę Powiernika klasy A, 

 Tadeuszowi (Int. „Wielkopolska”) za służbę Powiernika SK, 

 Waldemarowi (Int. „Gorzowska”) za służbę zastępcy Powiernika SK, 

 Kazimierzowi (Int. „Jedność” Konin) za służbę Delegata do KL SK, 

 Marlenie (Int. „Płd. Wielkopolska”) za służbę Rzecznika Regionu, 

 Andrzejowi (Int. „Wielkopolska”) za służbę zastępcy Rzecznika Regionu, 

 Aleksandrze (Int. „Wielkopolska”) za służbę Skarbnika Regionu, 

 Romanowi (Int. „Wielkopolska”) za służbę Kolportera Regionu, 

 Zbyszkowi (Int. „Dolina Warty”) za służbę Koordynatora ds. PIK. 

Za trud jaki włożyli, pełniąc swoje służby na szczeblu krajowym jak i w regionie, służebni 
uhonorowani zostali okolicznościowymi podziękowaniami, które w imieniu delegatów wręczył nowo 
wybrany rzecznik Regionu. 

Na zakończenie spotkania wspólnie odmówiliśmy „Modlitwę o Pogodę Ducha”. Na tym XXIII 
Konferencja Regionu AA „WARTA” zakończyła obrady. Spotkamy się za rok na malowniczej Ziemi 
Gorzowskiej. Wcześniej już w maju w dniach 24 – 26.05.2013 r. zapraszamy do wspólnego 
świętowania na naszym regionalnym V Zlocie Regionu AA „Warta” w Długiem. Zapraszamy 
wszystkich służebnych  na  spotkanie Rady Regionu, które odbędzie się w dniu 21 września 2013 r. 
o godzinie 12.00. Rada Regionu poprzedzona będzie pracami w zespołach (komisjach) od godziny 
10.00 w siedzibie PIK Regionu AA „Warta” przy ul. J.H. Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. 
Sprawozdanie sporządził  przy udziale Leszka ROMAN;-) SEKRETARZ roman-spiker@o2.pl 

  

Do sprawozdania dołączono zaakceptowane (poprawione) na Konferencji: 1. Karta Konferencji 
Regionu AA „Warta” 2. Regulamin Pracy Służb Regionu AA „Warta” 
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S P R A W O Z D A N I E Z XXIV KONFERENCJI REGIONU AA „WARTA” 

Kostrzyn 26.04.2014 r. 

Spotkanie odbyło się w dniu 26 kwietnia 2014 roku w Kostrzynie nad Odrą w budynku 
Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych ul. Fabryczna 5. 
Gospodarzem naszych regionalnych obrad była Intergrupa „Gorzowska”. w spotkaniu uczestniczyło 
69 osób, w tym 48 delegatów uprawnionych do głosowania. Rzecznik Regionu AA „Warta” – 
Grzegorz [Inter. „Zielonogórska”] przywitał przybyłych na konferencję, następnie prowadzenie obrad 
przekazał Antoniemu [Inter. „Gorzowska”] – Prowadzącemu XXIV Konferencję Regionu AA „Warta”. 
Tradycyjnie rozpoczęliśmy wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”. Następnie odczytano Preambułę 
AA oraz odczytaliśmy: 12 Kroków, 12 Tradycji oraz 12 Koncepcji dla Służb AA w Polsce.  

P R Z E B I E G K O F E R E N C J I:  

Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników ze sprawami organizacyjnymi oraz procedurami 
wynikającymi z Karty oraz Regulaminu. Rozpoczęliśmy od wyboru Komisji Liczenia Głosów, w skład 
której weszli delegaci z intergrup naszego Regionu, a przewodniczącym został wybrany Zygmunt – 
[Inter. „Gorzowska”]. Do służby w sekretariacie konferencji powołano Irka [Inter. „Zielonogórska”] 
oraz Sekretarza Regionu. Przedstawiony przebieg konferencji został zaakceptowany przez 
delegatów (załącznik do sprawozdania). W trakcie obrad były wprowadzane drobne korekty. 
Komisja Liczenia Głosów potwierdziła ważność Konferencji oraz podejmowanych decyzji, 
wymagane kworum zostało zapewnione uczestnictwem 48 delegatów uprawnionych do głosowania. 
Następnie przystąpiliśmy do pracy zgodnie z ustalonym planem.   

PRZYJĘCIE ZMIAN W KARCIE KONFERENCJI REGIONU AA „WARTA” ORAZ REGULAMINIE 
PRACY SŁUŻB REGIONU AA „WARTA”:  

Proponowane Konferencji zmiany wynikające z nie powołania służby Kolportera Regionu, 
przedstawił Andrzej (Inter. „Dolina Warty”). Zespół powołany głosami delegatów oraz poszerzony  
o inne osoby, w tym kolporterów naszych intergrup, w okresie pomiędzy Konferencjami spotykał się 
kilka razy. W wyniku tych spotkań został wypracowany model kolportażu literatury oparty w głównej 
mierze na intergrupach oraz regionalnym PIK-u. Zebrane doświadczenia wykazują, iż system 
sprawdza się w praktyce,  a intergrupy są zainteresowane bezpośrednim zakupem literatury w BSK 
AA. Po przeprowadzonej dyskusji, w której Andrzej udzielał odpowiedzi na pytania dotyczące 
miedzy innymi zabezpieczenia majątku literatury, przystąpiliśmy do głosowania nad proponowaną 
rekomendacją Rady Regionu. W głosowaniu jawnym delegaci wymaganą ilością głosów przyjęli 
proponowaną przez Radę Regionu zmianę dotyczącą kolportażu literatury w regionie: Mając na 
uwadze korzystne zmiany w zakresie dystrybucji literatury AA w Polsce, Rada Regionu AA "Warta" 
rekomenduje Konferencji regionu "Warta" przyjęcie następujących postanowień: 1. Rezygnacja  
z potrzeby kontynuowania służby Kolportera Regionu "Warta". 2.Odpowiedzialność za dotychczas 
zgromadzony majątek literatury Regionu "Warta" powierzyć jednoosobowo koordynatorowi PIK 
Regionu "Warta". 3. Zobowiązać koordynatora PIK Regionu "Warta" do takiego dysponowania w/w 
majątkiem, aby jego wartość nie uległa zmniejszeniu. 4. W sytuacjach wyjątkowych Rada Regionu 
"Warta" może podjąć decyzję o uszczupleniu majątku literatury Regionu, ale decyzja ta wymaga 
zgody dwóch trzecich członków Rady Regionu "Warta". 5. Przyjęcie powyższej rekomendacji 
skutkuje stosownymi zmianami w „Karcie Konferencji” oraz „Regulaminie”. (Karta i Regulamin oraz 
wprowadzone zmiany stanowią załącznik do sprawozdania) Po krótkiej przerwie na kawę 
przystąpiliśmy do zaplanowanych warsztatu oraz seminarium.  

WARSZTAT: „SŁUŻBA DUCHOWYM DAREM AA”:  

Warsztat poprowadził Waldemar nasz Powiernik SK. W swojej prezentacji dowodził, iż trzeźwienie 
bez służby jest niewykonalne i nie ma racji bytu. Z całą stanowczością zachęcał, aby nie odrzucać  
i nie bać się podejmowania służby, gdyż służba to dar, który z pokorą powinniśmy przyjmować, 
pełniąc ją jak najlepiej, aby zebrane doświadczenia przekazać swoim następcom. Dyskusja po 
wypowiedzi spikera, była chwilami gorąca. Dobrze zdajemy sobie sprawę, że chętnych i gotowych 
do służby jest niewielu, niemniej wśród wieloletnich delegatów na konferencji można było dostrzec 
kilka nowych i młodych twarzy. Mówiono również o samotności w służbie. Zdarza się, iż wybrana 
osoba pozostaje z wszelkimi problemami, jakie niesie służba, bez wystarczającej pomocy. 
Sponsorowanie w służbie nie jest tak oczywiste, a zespoły, które mogłyby wesprzeć służebnego nie 
garną się do pracy. Są również obszary, gdzie radzimy sobie dobrze, wielu ludzi codzienne 
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podejmuje służbę w ciszy, bez poklasków  i zaszczytów. Robią to, co potrafią najlepiej, dając 
nadzieję, przyciągają i informują, że jest takie miejsce, które może im pomóc w powrocie do 
zdrowia. Tym miejscem może okazać się Wspólnota AA.  

SEMINARIUM: „WIELKA KSIĘGA – NOWE TŁUMACZENIE”:  

Prowadzący, Tadeusz były nasz Powiernik SK, przedstawił zebranym na Konferencji ważny dla 
Wspólnoty AA w Polsce temat, jakim jest realizacja wielokrotnie zgłaszanych zapytań i wniosków, 
przez uczestników Wspólnoty AA w Polsce, a dotyczących wierności tłumaczenia naszej „Wielkiej 
Księgi”. Dotychczasowe tłumaczenie nie jest doskonałe i prawdopodobnie nigdy takie nie będzie. 
Na obecnym tekście wyzdrowiało i nadal kroczy drogą trzeźwości wiele pokoleń Anonimowych 
Alkoholików. Niemniej temat jest tak ważny i godny poświęcenia nie tyko uwagi, że KSK upoważniła 
Powierników do powołania zespołu, który postara się udzielić odpowiedzi na zgłaszane wnioski  
i dokona przeglądu dotychczasowego tłumaczenia. W wyniku tych prac okazało się, że tych zmian 
jest tak dużo, iż postanowiono ponownie przetłumaczyć cały rozdział V WK. Prośbą i sugestią Rady 
Regionu AA „Warta”, jest, aby z próbkami nowych tłumaczeń zapoznać jak największą rzeszę 
uczestników Wspólnoty, aby poprzez intergrupy oraz grupy AA dotrzeć do pojedynczego człowieka. 
Konsultacje podpowiedzą naszym przedstawicielom, czy jako Wspólnota dostrzegamy potrzebę 
zmian i czy w takiej formie to dzieło kontynuować? Bez pośpiechu, w stosownym i spokojnym 
tempie. Przywrócić „Wielkiej Księdze” należne miejsce oraz idące za tym zgłębione zainteresowanie 
tekstem, wspólna dyskusja – bezcenne.  

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA:  

Po przerwie obiadowej, przystąpiliśmy do wyboru służb, a w przerwach pomiędzy głosowaniami 
wysłuchaliśmy sprawozdania służebnych Służby Krajowej, Regionu AA „Warta” oraz Rzeczników 
Intergrup, które stanowią załączniki do sprawozdania.   

W serii tajnych głosowań, wymaganą ilością głosów delegaci postanowili powołać do służby, 
rekomendowanych kandydatów Intergrup:   

- Renata Teodorczyk – kandydat na Powiernika klasy A SK, 

- Marian [Inter. „Dolina Warty”] – sekretarz Regionu, 

- Zbyszek [ Inter. „Jedność” Konin] – koordynator ds. Niesienia Posłania AA w ZK i AŚ, 

- Krzysztof [Inter. „Leszczyńska”] – regionalny Łącznik ds. Internetu, 

- Ania [Inter. „Dolina Warty”] – zastępca Koordynatora ds. PIK, koordynator Zespołu Dyżurnych PIK, 

- Tomek [Inter. „Pilska”] – delegat SK do Komisji Literatury i Publikacji, 

- Przemko [Inter. „Jedność” Konin] – zastępca delegata SK do KO, 

- Krzysztof [Inter. „Zielonogórska”] – delegat SK do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy   
z Innymi spoza AA (KIP), 

Tomek [Inter. „Zielonogórska”] – prowadzący XXV Konferencję. 

Nie udało się powołać służebnych przewidzianych do wyboru i tak pozostają n/w wakaty:  Zastępca 
delegata do KL SK,  Zastępca delegata do KIP SK,  Redaktor naczelny biuletynu AA „Warta”. 
Ważny problem, jaki wynika z faktu rezygnacji dotychczasowego redaktora naczelnego biuletynu 
Warta, był szczególnym zainteresowaniem uczestników Konferencji. Co prawda nasz miesięcznik 
ukazuje się, niemniej występują pewne problemy z dystrybucją, między innymi po rezygnacji 
dotychczasowego kwestora. Jak zapewniali członkowie zespołu redakcyjnego, sytuacja   
w najbliższym czasie powinna się unormować i większego zagrożenia nie widzą. W trakcie dyskusji  
i wymiany doświadczeń, pojawiła się kandydatura na Redaktora naczelnego. Przy pewnych 
wahaniach i wątpliwościach swoją kandydaturę zgłosił Piotr (Inter. „Dolina Warty”). W drodze 
głosowania, wymaganą ilością głosów delegaci postanowili przekazać uprawnienia Radzie Regionu, 
aby to ona zdecydowała i zaproponowała rozwiązanie problemu. Piotr, jako kandydat do służby, 
przy pomocy zespołu redakcyjnego zapozna się ze specyfiką pracy i obowiązkami redaktora 
naczelnego.   

Konferencja ustaliła kalendarium na 2015 r. dla Regionu AA „Warta”:   

XXV Konferencja Regionu AA „Warta” w dniu 18 kwietnia 2015 r. – Zielonogórska, 

VII Zlot Radości Regionu AA „Warta” w dniach 29.05. – 31.05.2015 r. Długie nad jeziorem Lipie, 



59 

III Międzyregionalne Warsztat Tradycji i Koncepcji – organizowane przez Region AA „Warta” przy 
udziale Regionów AA: „Zachodniopomorskiego” i „Kujawsko-Pomorskiego” w dniach  26 – 
28.09.2015 r. Długie nad jeziorem Lipie, 

Spotkania Rady Regionu: styczeń, marzec, wrzesień, listopad – III sobota miesiąca  (17.01.; 21.03.; 
19.09.; 21.11.2015 r.)  

SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU AA „WARTA”:  

Szczegółowe sprawozdania służebnych przedstawione są w załącznikach do sprawozdania. Uwagę 
zwróciły wypowiedzi dotyczące: - Funkcjonuje regionalny PIK, niosąc posłanie potrzebującym 
poprzez zespół dyżurnych, utrzymujemy go dzięki przekazywanym datkom od naszych grup AA;   
- Współpracujemy z Inspektoratami Służby Więziennej naszego Regionu, aby jeszcze lepiej   
i skuteczniej docierać do naszych przyjaciół „za murami”;  - Na tegorocznym Zlocie Radości z okazji 
40-lecia AA w Polsce nasz Region będzie prezentował się poprzez: kącik historii AA, zespoły 
prowadzące mityngi AA oraz prezentacje twórczości artystycznej;  - Służebni regionu dostrzegają 
potrzebę daleko idących zmian w funkcjonowaniu regionu AA, nowe czasy - nowe wyzwania, 
zauważamy również, iż regiony naszych bardziej doświadczonych, zagranicznych przyjaciół pracują 
na trochę innych zasadach, głosami delegatów postanowiono, aby powołany zespół, do najbliższej 
Konferencji, przedstawił wizję i propozycję zmian  w znaczeniu i funkcjonowaniu regionu. Do prac 
w zespole zgłosili się: Antoni (Inter. „Gorzowska”), Rostek (Inter. „Zielonogórska”), Waldek (Inter. 
„Gorzowska”), Aleksandra (Inter. „Dolina Warty”), Kazimierz (Inter. „Leszczyńska”), Krzysztof (Inter. 
„Zielonogórska”), Heniek (Inter. „Pilska”), Roman (Inter. „Dolina Warty”) – lista jest otwarta, 
zapraszamy do współpracy. 

INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ:  

Szczegółowe sprawozdania służebnych przedstawione są w załącznikach (o ile były przesłane) do 
sprawozdania. Szczególną uwagę wzbudziły sprawy dotyczące:  - Wspólnota ma średnie relacje  
z profesjonalistami, że na dobrą sprawę nasze kontakty ograniczają się do relacji profesjonalista-
alkoholik, stawiamy po prostu tych ludzi w pozycji ich  kompetencji zawodowo-służbowych, 
natomiast nie zwracamy uwagi na fakt, że Przyjaciel AA, to ktoś więcej niż tylko profesjonalista. 
Żeby profesjonalista wszedł w nasze środowisko i poczuł się przyjacielem wspólnoty musi mieć do 
tego stworzone warunki i te warunki musimy zapewnić mu my - Anonimowi Alkoholicy;   - W regionie 
funkcjonuje Lista Pierwszego Kontaktu dla opuszczających ZK i AŚ;  - W dniach 7-9.11.2014 r. 
odbędzie się w Konstancinie Jeziornej 43. KSK, do 30 czerwca br. można zgłaszać, również 
poprzez serwis internetowy, zapytania i tematy do powołanego zespołu, który będzie udzielał 
wyjaśnień i odpowiedzi.  

INFORMACJE RZECZNIKÓW INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU: Rzecznicy w krótkiej formie 
przedstawili osiągnięcia swoich intergrup, mówili, jak intergrupy radzą sobie  z niesieniem posłania 
AA, jakie podejmują działania, aby zaktywizować grupy AA skupione wokół intergrup.  W pracy 
sprawdzają się zespoły, które skutecznie niosą posłanie poza AA. Intergrupy organizują na swoim 
terenie cykliczne warsztaty Tradycji i Koncepcji, angażują się  w organizację regionalnych zlotów  
i warsztatów, choć w tym temacie mamy wiele do poprawienia; aby wspólnie oznaczało razem, 
wspólne dzieło cieszy oraz bardziej integruje.  Jesteśmy obecni i służymy pomocą w zakładach  
i przychodniach leczenia uzależnień. 

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK:  

Serdecznie i gorąco podziękowaliśmy naszym przyjaciołom:   

- Rostkowi (Int. „Zielonogórska”) za służbę delegata do KIP SK, 

- Marianowi (Int. „Dolina Warty”) za służbę koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK, 

- Krzysztofowi (Int. „Zielonogórska”) za służbę koordynatora ds. Niesienia Posłania AA w ZK i AŚ, 

- Romanowi (Int. „Dolina Warty”) za służbę sekretarza Regionu. 

Za trud, jaki włożyli pełniąc swoje służby na szczeblu krajowym jak i w regionie, służebni 
uhonorowani zostali okolicznościowymi podziękowaniami, które w imieniu delegatów wręczył 
rzecznik Regionu.  Dziękujemy również nieobecnym na Konferencji, a wysiłek, jaki włożyli w swoją 
służbę został przez nas dostrzeżony i doceniony:   

- Frankowi (Int. „Wielkopolska”) za służbę Redaktora naczelnego biuletynu „Warta”, 

- Pawłowi (Int. „Południowa Wielkopolska”) za służbę regionalnego Łącznika ds. Internetu. 
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PRZYJĘCIE REKOMENDACJI:  Dotyczących pytań i problemów, którymi – zdaniem 
wnioskodawców – winna zająć się 43. KSK: postanowiono skierować zapytanie do KSK dotyczące 
możliwości utworzenia ogólnopolskiej bazy sponsorów, jakie są możliwości techniczne, aby taka 
baza funkcjonowała i była udostępniona np. na oficjalnej stronie internetowej Wspólnoty? 

Na zakończenie spotkania wspólnie odmówiliśmy „Modlitwę o Pogodę Ducha”. Na tym XXIV 
Konferencja Regionu AA „WARTA” zakończyła obrady.  

Spotkamy się za rok w otoczonej lasami Zielonej Górze.  Wcześniej już w maju w dniach 30.05 – 
01.06.2014 r. zapraszamy do wspólnego świętowania na naszym regionalnym VI Zlocie Regionu AA 
w Długiem. Ponadto na rocznicowym Zlocie Radości – Święcie „Zdroju” z okazji 40-lecia AA  
w Polsce zapraszamy do Warszawy na wspólną zabawę. Daj namówić się, bądźmy razem   
w dniach 15 – 17.08.2014 r. Zapraszamy wszystkich służebnych na spotkanie Rady Regionu AA 
„WARTA”, ·które odbędzie się w dniu 20 września 2014 r. o godzinie 12.00. Rada Regionu 
poprzedzona będzie pracami w zespołach (komisjach) od godziny 10.00 w siedzibie PIK Regionu 
AA „Warta” przy ul. J.H. Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. 

  

Sprawozdanie sporządził  Przy udziale Irka ROMAN; - ) - SEKRETARZ roman-spiker@o2.pl  

  

Do sprawozdania dołączono zaakceptowane (poprawione) na Konferencji: 1. Karta Konferencji 
Regionu AA „Warta”. 2. Regulamin Pracy Służb Regionu AA „Warta”. 3. Wykaz służb Regionu. 
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S P R A W O Z D A N I E Z XXV Konferencji Regionu AA „WARTA” 

Kalsk 18.04.2015 r. 

Spotkanie odbyło się w dniu 18 kwietnia 2015 roku w Kalsku, w Sali Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego. Gospodarzem naszych regionalnych obrad była Intergrupa „Zielonogórska”.  
W spotkaniu uczestniczyło  68 osób,  w tym 50 delegatów  uprawnionych do głosowania. Zastępca 
Rzecznika Regionu AA „Warta” – Paweł [Inter. „Jedność” Konin] przywitał przybyłych na 
konferencję. Chwilą ciszy uczciliśmy pamięć zmarłego Rzecznika Regionu – Grzegorza a następnie 
prowadzenie obrad przejął Tomasz [Inter. „Zielonogórska”] – Prowadzący XXV Konferencję Regionu 
AA „Warta”. Tradycyjnie rozpoczęliśmy wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”.  

PRZEBIEG  KOFERENCJI: Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników ze sprawami 
organizacyjnymi oraz procedurach wynikających z Karty oraz Regulaminu.  

Rozpoczęliśmy od wyboru Komisji Liczenia Głosów w skład, której weszli przedstawiciele intergrup 
naszego Regionu, a przewodniczącym został wybrany Krzysztof – [Inter. „Jedność” Konin].  

Do służby w sekretariacie konferencji powołano Olimpię – [Inter. „Zielonogórska”], Radka [Inter. 
„Zielonogórska”] oraz Sekretarza Regionu. Przedstawiony przebieg konferencji został 
zaakceptowany przez delegatów (załącznik do sprawozdania). W trakcie obrad były wprowadzane 
drobne korekty. Komisja Liczenia Głosów potwierdziła ważność Konferencji oraz podejmowanych 
decyzji, wymagane kworum zostało zapewnione uczestnictwem 50 delegatów uprawnionych do 
głosowania. Następnie przystąpiliśmy do pracy zgodnie z ustalonym planem.  

PANEL I: WSPÓŁPRACA Z KOMISJĄ INFORMACJI PUBLICZNEJ NA PRZYKŁADZIE 
INTERGRUPY „ZIELONOGÓRSKIEJ”. Panel poprowadziła Renata Teodorczyk - nasza 
Powierniczka Klasy A. Zaznaczyła, że patrzy na tę współpracę z punktu widzenia osoby 
współpracującej ze Wspólnotą i może się on różnić od tego, jak tę współpracę  widzi Wspólnota. 
Musimy jasno określić, czego oczekujemy od tej współpracy i możliwości obu stron. W swojej 
wypowiedzi powiedziała, gdzie Wspólnota może szukać osób do współpracy z AA. Komisje 
Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, pełnomocnicy czy koordynatorzy burmistrzów 
i wójtów, pedagodzy szkolni to osoby, z którymi kontakty mogą rozszerzać krąg osób 
zainteresowanych współpracą z AA. W dalszej części omówiła, jak ta współpraca praktycznie 
wygląda w Zielonej Górze.  

PANEL II: DZIAŁANIE W JEDNOŚCI GWARANTEM NASZEGO ISTNIENIA. Prowadzący, Roman 
Pomianowski nasz Powiernik Klasy A. Zaczął od pytania: „Czy coś zagraża istnieniu naszej 
Wspólnoty po 40 latach?” Nie widząc zagrożeń, zaznaczył, że możemy jednak stać się ofiarami 
własnego sukcesu. Dodał, że jest w dość komfortowej sytuacji: Potrzeba jedności jest tak oczywista, 
że nie wymaga uzasadniania! Większość tego o czym warto powiedzieć, zostało już powiedziane, 
może jedynie warto przypomnieć kilka kwestii, szczególnie aktualnych. W tekście poprzedzającym 
41 Konferencję Służby Krajowej AA w Polsce w 2012 roku „Grupa AA fundamentem Trzech 
Legatów AA” Tadeusz napisał chyba wszystko – szkoda, że nakład się wyczerpał. Najczęściej 
mówiąc o jedności, uwagę koncentruje się na Tradycjach AA. I słusznie – stoją na straży spójności  
i bezpieczeństwa Wspólnoty w realizacji jej misji – niesienia posłania. Zdaniem Billa „Dwanaście 
Tradycji mają tę samą wagę i znaczenie dla grupowego przetrwania i harmonii, co Dwanaście 
Kroków dla trzeźwości i spokoju ducha każdego indywidualnego członka”. Dalej omówił zagrożenia 
wymienione przez Tadeusza we wspomnianej publikacji. „Śmiem twierdzić, że jedność Wspólnoty 
(przestrzegania Tradycji) jest miarą osobistej i wspólnej dojrzałości – mierzonej poziomem pokory,  
z jaką odnosimy się do siebie, choroby, Programu i Wspólnoty. Żeby nie powtarzać analizy 
Tadeusza, zachęcał do zapoznania się z tym tekstem i zwrócił uwagę na kilka kwestii: Sporo już 
zostało zrobione: duchowość, sponsorowanie, tłumaczenie WK. Nowe wyzwania: Jedność 
Wspólnoty, czy Programu AA. Co ze wspólnotami „siostrzanymi”? Co z nowymi kategoriami 
członków – młodzi, uzależnieni krzyżowo, itd. Różne prędkości w Polskim AA – czy to ciągle jedna 
Wspólnota?  

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA: Po przerwie, przystąpiliśmy do 
wyboru służb, a pomiędzy głosowaniami wysłuchaliśmy sprawozdania służebnych: Służby Krajowej, 
Regionu AA „Warta” oraz rzeczników intergrup, które stanowią załączniki do sprawozdania.  
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W serii tajnych głosowań, wymaganą ilością głosów delegaci postanowili powołać do służby, 
rekomendowanych kandydatów Intergrup:  

» Paweł [Inter. „Jedność” Konin] – Rzecznik Regionu, 

» Sobek [Inter. „Dolina Warty”] – Skarbnik Regionu,  

» Andrzej [Inter. „Dolina Warty”] – Redaktor Biuletynu „Warta”,  

» Heniek [Inter. „Pilska”] – Zastępca Rzecznika Regionu,  

» Jacek [Inter. „Dolina Warty”] – Koordynatora ds. PIK, 

» Tomek [Inter. „Jedność” Konin] – Delegat do Komisja Organizacyjnej SK, 

» Roman [Inter. „Dolina Warty”] – Delegat do Komisji Finansowej SK, 

» Kaziu [Inter. „Leszczyńska”] – Zastępca Powiernika SK, 

» Aleksandra [Inter. „Dolina Warty”] – Członek Komisji Nominacyjnej, 

» na prowadzących XXVI Konferencję wybrani zostali Wiesiek i Krzysztof – [Inter. „Pilska”]. 

Nie udało się powołać służebnych przewidzianych do wyboru i tak pozostają n/w vacaty:  

> Zastępca delegata do Komisji Literatury SK – brak kandydatów, > Zastępca delegata do Komisji 
Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA SK – brak kandydatów, > Zastępca delegata 
do Komisji Finansowej SK – brak kandydatów. Decyzją Konferencji do ewentualnego wyboru w/w 
zastępców została upoważniona Rada Regionu.  

Konferencja ustaliła kalendarium na 2016 r. dla Regionu AA „Warta”:  

1/ XXVI Konferencja Regionu AA Warta w dniu 16 kwietnia 2016 r. – organizator – Intergrupa 
„Pilska”, 

2/ VIII Regionalny Zlot Radości Regionu AA „Warta” w dniach 27.05. – 29.05.2016 r. w Antoninie 
przygotuje Intergrupa „Południowa Wielkopolska”, 

3/ Spotkania Rady Regionu: – 16 stycznia; 19 marca; 17 września; 18 listopada 2016 r. 

INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ: Sprawozdania 
delegatów przedstawione są w załącznikach  do sprawozdania (o ile zostały dostarczone). 
Ważniejsze sprawy o których powiedzieli nasi przedstawiciele do Służby Krajowej to:  

> Zespół ds. licencji i tłumaczeń przejrzał dokumenty i zrobił zestawienie uzyskanych licencji na 
literaturę AA. Zespół oczekuje również na odpowiedzi na prośbę o wznowienie licencji niektórych 
pozycji z literatury AA.  

> Zespól ds. pytań oczekuje na pytania do KSK. Pytania można składać do końca maja poprzez 
biuro BSK i służby regionalne.  

> Zespół budżetowo – finansowy omówił sprawy i problemy  związane z finansowaniem we 
Wspólnocie AA.  

> Zespól ds. tłumaczenia Wielkiej Księgi wciąż pracuje i znaleziono tłumacza znającego program 
AA, który przetłumaczy „Historie osobiste”.  

> Zespól ds. aktualizacji Poradnika dla Służb oczekuje na propozycje i uwagi, które można 
przesyłać na adres: poradnik@aa.org.pl  

Powiernik i delegaci powtórzyli również to, co już mówili na spotkaniach Rady Regionu i co było 
opisanie w numerach „Skrytki” 

SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU AA „WARTA”: Szczegółowe sprawozdania 
służebnych przedstawione są w załącznikach  do sprawozdania (o ile zostały dostarczone).  

Uwagę zwróciły wypowiedzi:  

> Funkcjonuje regionalny PIK, niosąc posłanie potrzebującym poprzez zespół dyżurnych, 
utrzymujemy go dzięki przekazywanym datkom od naszych grup AA;  

> Miesięcznik „Warta” od maja 2014 do kwietnia 2015 ukazywał się w nakładzie na podobnym 
poziomie jak poprzednio, czyli około 1000 egz.  „Warta” nadal jest samofinansującym się 
przedsięwzięciem i nie wymaga w tym względzie wsparcia ze strony służb regionu.  

> Przez cały czas mieliśmy płynność finansową. Udało się urealnić - na koncie Regionu - fundusz 
zlotów, wypełniać comiesięczną darowiznę do BSK. Na koncie posiadamy kwotę pozwalającą na 

mailto:poradnik@aa.org.pl
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dwumiesięczne zabezpieczenie utrzymania PIK-u. W gotówce posiadamy kwotę pozwalająca 
pokryć koszty uczestników Rady Regionu (dojazdy na RR oraz na spotkania SK i pozostałe). 

INFORMACJE RZECZNIKÓW INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU: Rzecznicy w krótkiej formie 
przedstawili działania swoich intergrup, mówili jak intergrupy radzą sobie z niesieniem posłania AA, 
jakie podejmują kroki, aby zaktywizować grupy AA skupione w intergrupach.  

- W pracy sprawdzają się zespoły, które skutecznie niosą posłanie poza AA;  

- Intergrupy organizują na swoim terenie cykliczne warsztaty Tradycji, koncepcji, angażują  
w organizację regionalnych zlotów i warsztatów, choć w tym temacie mamy wiele do poprawienia, 
aby wspólnie oznaczało razem, wspólne dzieło cieszy oraz bardziej integruje;  

- Jesteśmy obecni i służymy pomocą z zakładach i przychodniach leczenia uzależnień;  

- Zdarzają się przypadki, gdy są trudności z obsadzeniem wszystkich służb w intergrupie. 

INFORMACJA O PRZYGOTOWANIACH DO VII ZLOTU RADOŚCI REGIONU „WARTA”: Tomek  
z Intergrupy „Jedność” Konin, która podjęła się organizacji tegorocznego zlotu zdał relację ze stanu 
przygotowań i pokrótce przedstawi proponowany program.  

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK: Serdecznie i gorąco 
podziękowaliśmy naszym przyjaciołom: = Aleksandrze (Int. „Dolina Warty”)  za służbę delegata do 
KF SK, = Andrzejowi (Int. „Dolina Warty”) za służbę koordynatora PIK AA, = Antoniemu (Int. 
„Gorzowska”) za służbę delegata do KO SK, = Pawłowi (Int. „Jedność” Konin) za służbę Zastępcy 
Rzecznika Regionu, = Romanowi Pomianowskiemu za służbę powiernika klasy A, = Romanowi (Int. 
„Dolina Warty”) za służbę zastępcy delegata do KF, = Tomaszowi (Int. „Wielkopolska”) za służbę 
Skarbnika Regionu. Za trud jaki włożyli, pełniąc swoje służby na szczeblu Służby Krajowej jak  
i w Regionie, służebni uhonorowani zostali okolicznościowymi podziękowaniami, które w imieniu 
delegatów wręczył Zastępca Rzecznika Regionu.  

PRZYJĘCIE REKOMENDACJI: Rekomendacja Rady Regionu na XXV Konferencję Regionu AA 
„Warta”. Zespół ds. zmian w znaczeniu i funkcjonowaniu Regionu powołany głosami delegatów 
przez XXIV Konferencję Regionu, nie osiągnął jednomyślności co do potrzeby oraz zakresu 
wprowadzania zmian. Rada Regionu proponuje powołanie stałej Komisji Organizacyjnej, której 
zadaniem będzie:  

- rekomendowanie zmian w Karcie i Regulaminie Regionu AA „Warta”;  

- rekomendowanie zmian w znaczeniu i funkcjonowaniu Regionu;  

- koordynowanie przedsięwzięć organizowanych przez Region.  

W skład zespołu wejdą po jednym przedstawicielu z każdej intergrupy. Zespół wyłoni, ze swojego 
składu przewodniczącego i sekretariat zespołu. Kadencja zespołu zaczyna się na konferencji i trwa 
jeden rok do kolejnej. 

Konferencja powyższą rekomendację przyjęła i intergrupy delegowały do zawiązanej komisji swoich 
przedstawicieli. I tak pracę w niej podejmą: Antoni – Intergrupa „Gorzowska”, Heniek – Intergrupa 
„Pilska”, Jacek – Intergrupa „Jedność” Konin, Kaziu – Intergrupa „Leszczyńska”, Piotr – Intergrupa 
„Wielkopolska”, Roman – Intergrupa „Dolina Warty”, Tomasz – Intergrupa „Zielonogórska”. 

ZŁOŻONE WNIOSKI 

Do sekretariatu wpłynęły wnioski od:  

1. Intergrupy „Południowa Wielkopolska” w sprawie powołania bazy spikerów.  

2. Intergrupa „Zielonogórska” wnioskuje o tworzenie list pierwszego kontaktu dla opuszczających 
OTU  

3. Wiesio – Intergrupa „Pilska” wnioskuje o zmianę zasad finansowania BSK przez Region „Warta”. 

Decyzją Konferencji wnioski te zostaną przekazane do pracy nad nimi nowo powołanej na 
Konferencji Komisji Organizacyjnej.  

Krzysztof  [Intergrupa „Zielonogórska”] zwrócił uwagę, że w  Karcie Konferencji Regionu „Warta” 
zapisana jest służba „Regionalnego Koordynatora ds. Kontaktów z Inspektoratami Służby 
Więziennej”, sugerując zmianę nazwy tej służby na „Regionalny Koordynator ds. Niesienia Posłania 
w Zakładach Karnych i Aresztach Śledczych”. Konferencja zaakceptowała dokonania zmiany nazwy 
w Karcie Konferencji.  
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I to był ostatni akcent XXV konferencji Regionu „Warta”. Pożegnaliśmy się wspólną „Modlitwą  
o Pogodę Ducha” i na tym XXV Konferencja Regionu AA „WARTA” zakończyła obrady. Spotkamy 
się za rok 16 kwietnia 2016 r., a Konferencję ugości na swoim terenie Intergrupa „Pilska”. 
Wcześniej, bo już w dniach  22 – 24.05.2015 r. zapraszamy do wspólnego świętowania na naszym 
regionalnym VII Zlocie AA w Ślesinie. Zapraszamy, wszystkich służebnych na spotkanie Rady 
Regionu AA „WARTA”, które odbędzie się w dniu 20 września 2015 r. o godzinie 12.00. Rada 
Regionu poprzedzona będzie pracami w zespołach (komisjach) od godziny 10.00 w siedzibie PIK 
Regionu AA „Warta” przy ul. J.H. Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. 

Sprawozdanie sporządził, przy udziale przyjaciół z Inter. Zielonogórskiej 

Marian – Sekretarz Regionu     msk52@vp.pl 

Do sprawozdania dołączono zaakceptowane (poprawione) na Konferencji: 1. Karta Konferencji 
Regionu AA „Warta” 2. Regulamin Pracy Służb Regionu AA „Warta” 3. Wykaz służb Regionu 
''Warta” 
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 „ZACHOWAJMY TO W PROSTOCIE” - S P R A W O Z D A N I E Z XXVI Konferencji Regionu 
AA  „WARTA”  

Czarnków, 16 kwietnia 2016 r. 

Konferencja odbyła się w dniu 16 kwietnia 2016 roku w Czarnkowie a gospodarzem naszych 
regionalnych obrad była Intergrupa „Pilska”. W spotkaniu uczestniczyło 70 osób, w tym 50 
delegatów  uprawnionych do głosowania. Rzecznik Regionu AA „Warta” - Paweł (Inter. „Jedność” 
Konin) przywitał przybyłych na konferencję, a następnie prowadzenie obrad przejął Wiesio (Inter. 
„Pilska”) – Prowadzący XXVI Konferencję Regionu AA „Warta”. Tradycyjnie rozpoczęliśmy wspólną 
„Modlitwą o Pogodę Ducha”.  

PRZEBIEG  KONFERENCJI:  

Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników ze sprawami organizacyjnymi oraz o procedurach 
wynikających z Karty oraz Regulaminu. Rozpoczęliśmy od wyboru Komisji Liczenia Głosów, 
w skład której weszli przedstawiciele wszystkich intergrup naszego Regionu. Przewodniczącym 
został wybrany Bronek (Inter. „Zielonogórska”). Do służby w sekretariacie konferencji powołano Ewę 
(Inter. „Zielonogórska”) oraz sekretarza Regionu. Przedstawiony przebieg konferencji został 
zaakceptowany przez delegatów. Komisja Liczenia Głosów potwierdziła ważność Konferencji oraz 
podejmowanych decyzji, wymagane kworum zostało osiągnięte. Następnie przystąpiliśmy do pracy 
zgodnie z ustalonym planem.  

PANEL I:  

O swojej roli i działaniach w służbach mówiła Alunia – nasz Delegat Narodowy. Rozpoczęła od 
przedstawienia kim jest delegat narodowy, czym się zajmuje i jakie są kryteria wyboru. Przedstawiła 
swoje działania jako Delegata Narodowego. Powiedziała też o roli kobiet w służbach AA.  

PANEL: „Zachowajmy to w prostocie”:  

Prowadzący Andrzej (Intergrupa „Dolina Warty”) powiedział m.in., że chodzi o zachowanie prostoty 
w naszych działaniach we wspólnocie AA, a możemy ją osiągnąć, wyzbywając się strachu i ambicji, 
i wsłuchując się w swoją Siłę Wyższą.  

KOMISJA ORGANIZACYJNA: Tomek (Intergrupa „Zielonogórska”) jako przewodniczący Komisji 
przedstawił efekty jej rocznej pracy. Komisja ustosunkowała się do wniosków, jakie wpłynęły na 
poprzedniej Konferencji Regionu. Rekomendacje Komisji (w załącznikach do sprawozdania) zostały 
przyjęte przez Konferencję. Komisja w  dotychczasowym składzie zakończyła swoją pracę  
i poszczególne intergrupy wskazały osoby delegowane do komisji. Są to: - Wojtek (Intergrupa 
„Wielkopolska”), - Wojtek (Intergrupa „Gorzowska”), - Bronek (Intergrupa „Zielonogórska”),  
- Tomek (Intergrupa „Kujawsko-Wielkopolska”), - Marian (Intergrupa „Dolina Warty”), - Krzysztof  
(Intergrupa „Pilska”). Intergrupy „Jedność” Konin, „Leszczyńska” i „Południowa Wielkopolska” nie 
wskazały osób do Komisji Organizacyjnej. 

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA:  

Po przerwie przystąpiliśmy do wyboru służb, a pomiędzy głosowaniami wysłuchaliśmy sprawozdań 
służebnych: Służby Krajowej, Regionu AA „Warta” oraz przedstawicieli intergrup.  

W serii tajnych głosowań wymaganą ilością głosów delegaci postanowili powołać do służby 
rekomendowanych kandydatów Intergrup: » Kandydat na Powiernika SK – Kazimierz (Inter. 
„Leszczyńska”), » Delegat do Komisji Literatury i Publikacji SK – Krzysztof (Inter. „Zielonogórska”), » 
Regionalny łącznik ds. Internetu – Grzegorz (Inter. „Dolina Warty”), » Koordynator Zespołu 
Dyżurnych PIK AA – Marysia (Inter. „Dolina Warty”), » Sekretarz Regionu – Marian (Inter. „Dolina 
Warty”), » Z-ca Delegata do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy z innymi spoza AA SK – 
Waldek (Inter. „Kujawsko – Wielkopolska”), » Z-ca Delegata do Komisji Literatury i Publikacji SK – 
Roman (Inter. „Dolina Warty”). 

Nie udało się powołać służebnych przewidzianych do wyboru i tak pozostają n/w wakaty:  
> Zastępca delegata do Komisji Organizacyjnej SK – (brak kandydatów), > Zastępca delegata do 
Komisji Finansowej SK – (brak kandydatów). 

INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ:  

Sprawy, o których powiedzieli nasi przedstawiciele do Służby Krajowej to m.in.:  
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Nasz Powiernik kl. A - Renata powiedziała o swojej roli uwiarygodniania AA w relacjach z mediami, 
urzędami czy komisjami rozwiązywania problemów alkoholowych. Wspomniała też o relacjach 
między Wspólnotą AA a terapeutami leczenia uzależnień i klubami abstynenta.  

Delegaci do SK AA powtórzyli to, co już mówili na spotkaniach Rady Regionu i co było opisane  
w numerach „Skrytki 2/4/3”  

SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU AA „WARTA”:  

Uwagę zwróciły wypowiedzi: > Funkcjonuje regionalny PIK, udzielając informacji o wspólnocie AA  
i niosąc posłanie potrzebującym. Robi to ponad 60-cio osobowy zespół dyżurnych, a utrzymujemy 
go dzięki przekazywanym datkom od naszych grup AA. > Miesięcznik „Warta” od maja 2015 do 
kwietnia 2016 ukazywał się w nakładzie na podobnym poziomie jak poprzednio, czyli około 1000 
egz.  „Warta” jest samofinansującym się przedsięwzięciem i nie wymaga w tym względzie wsparcia 
ze strony służb Regionu. > Przez cały czas mieliśmy płynność finansową, spadają jednak wpłaty do 
kasy Regionu. Na koncie posiadamy kwotę pozwalającą na dwumiesięczne zabezpieczenie 
utrzymania PIK-u. W gotówce posiadamy kwotę pozwalająca pokryć koszty uczestników Rady 
Regionu (dojazdy na RR oraz na spotkania SK i pozostałe). 

INFORMACJE PRZEDSTAWICIELI INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU:  

Rzecznicy w krótkiej formie przedstawili działania swoich intergrup, mówili jak intergrupy radzą sobie 
z niesieniem posłania AA, jakie podejmują kroki, aby zaktywizować grupy AA skupione  
w intergrupach. - W pracy sprawdzają się zespoły, które skutecznie niosą posłanie poza AA.  
- Intergrupy organizują na swoim terenie cykliczne warsztaty Tradycji, koncepcji, angażują się  
w organizację regionalnych zlotów i warsztatów, choć w tym temacie mamy wiele do poprawienia, 
aby wspólnie oznaczało razem, wspólne dzieło cieszy oraz bardziej integruje. - Jesteśmy obecni  
i służymy pomocą z zakładach i przychodniach leczenia uzależnień. - Zdarzają się przypadki, gdy są 
trudności z obsadzeniem wszystkich służb w intergrupie. 

INFORMACJA O PRZYGOTOWANIACH DO VIII ZLOTU RADOŚCI REGIONU „WARTA”  

Jacek – Rzecznik Intergrupy „Południowa Wielkopolska” – przedstawił stan przygotowań  
i proponowany program VIII Zlotu Radości, który odbędzie się w Antoninie w ostatni majowy 
weekend.  

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK:  

Serdecznie i gorąco podziękowaliśmy naszym przyjaciołom:  

 Ani – Koordynatorowi Zespołu Dyżurnych PIK AA,  

 Waldemarowi – Powiernikowi SK,  

 Kazimierzowi – Zastępcy Powiernika SK,  

 Tomkowi – Delegatowi do Komisji Literatury i Publikacji, 

 Krzysztofowi – Regionalnemu Łącznikowi ds. Internetu,  

 Zbyszkowi  –  Regionalnemu Koordynatorowi ds. Niesienia Posłania AA w ZK i AŚ,  

 Przemkowi – Zastępcy Delegata do Komisji Organizacyjnej SK. 

Za trud, jaki włożyli pełniąc swoje służby na szczeblu służby krajowej jak i w regionie, służebni 
uhonorowani zostali okolicznościowymi podziękowaniami, które w imieniu delegatów wręczył 
rzecznik Regionu.  

Uczestnicy Konferencji nie złożyli do sekretariatu żadnych wniosków ani rekomendacji.  

Konferencja przyjęła kalendarium na 2017 r. dla Regionu AA „Warta”:  

 XXVII Konferencja Regionu AA „Warta” w dniu 8 kwietnia 2017 r. Organizator – Intergrupa „Dolina 
Warty” z Poznania.  

 IX Regionalny Zlot Radości Regionu AA „Warta” w dniach 27.05. – 29.05.2017 r. przygotuje 
Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska we współpracy z Intergrupą „Jedność” Konin.  

 Spotkania Rady Regionu: – 17 września 2016; 19 listopada 2016; 21 stycznia 2017; 18 marca 
2017; 16 września 2017; 18 listopada 2017r. 

      Pożegnaliśmy się wspólną „Modlitwę o Pogodę Ducha”. Na tym XXVI Konferencja Regionu AA 
„WARTA” zakończyła obrady. Spotkamy się za rok 8 kwietnia 2017 r., a gospodarzem konferencji 
będzie wybrana przez nas Intergrupa „Dolina Warty”. Wcześniej, bo już w maju w dniach  27 – 29 
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2016 zapraszamy do wspólnej radości na naszym regionalnym VIII Zlocie AA w Antoninie. 
Zapraszamy, wszystkich służebnych, na spotkanie Rady Regionu AA „WARTA”, które odbędzie się 
w dniu 19 września 2016r. o godzinie 12.00. Rada Regionu poprzedzona będzie pracami  
w zespołach (komisjach) od godziny 10.00 w siedzibie PIK Regionu AA „Warta” przy ul. J.H. 
Dąbrowskiego 28A w Poznaniu.                                                                                   

Sprawozdanie sporządził                                                                                     

Marian – Sekretarz Regionu   msk52@vp.pl 

Do sprawozdania dołączono zaakceptowane (poprawione) na Konferencji: 1. Karta Konferencji 
Regionu AA  „Warta”. 2. Regulamin Pracy Służb Regionu AA  „Warta”. 3. Wykaz służb Regionu  
„Warta”. 4. Rekomendacje Komisji Organizacyjnej. 
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S P R A W O Z D A N I E z 27. Konferencji Regionu AA „WARTA” 

Poznań 8 kwietnia 2017 r. 

Spotkanie odbyło się w dniu 8 kwietnia 2017 roku w Poznaniu w Klubie „Wierzbak” przy ul. Wojska 
Polskiego 8. Gospodarzem regionalnych obrad była Intergrupa „Dolina Warty”. W spotkaniu 
uczestniczyło 69 osób, w tym 48 delegatów uprawnionych do głosowania. Zabrakło 4 służebnych 
Regionu (Łącznika ds. Internetu, regionalnego Koordynatora ds. ZK i AŚ i dwóch Delegatów SK do 
KIP i KF. Intergrupy reprezentowało 35 delegatów z 45 możliwych. Naszym obradom przysłuchiwały 
się dwie przedstawicielki Wspólnoty Al-Anon.  

Rzecznik Regionu AA „Warta” Paweł [Inter. „Jedność” Konin] przywitał przybyłych na konferencję,  
a następnie prowadzenie obrad przejął Jacek [Inter. „Dolina Warty”] – Prowadzący 27. Konferencję 
Regionu AA „Warta”. Tradycyjnie rozpoczęliśmy wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”  

PRZEBIEG  KONFERENCJI:  

Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników ze sprawami organizacyjnymi oraz procedurami 
wynikającymi z Karty oraz Regulaminu. Rozpoczęliśmy od wyboru Komisji Liczenia Głosów w skład 
której weszli przedstawiciele intergrup naszego Regionu, a przewodniczącym został wybrany 
Zygmunt  [Inter. „Gorzowska”]. Do służby w sekretariacie konferencji powołano Krzysztofa [Inter. 
„Jedność” Konin] oraz sekretarza Regionu. Przedstawiony przebieg konferencji został 
zaakceptowany przez delegatów bez uwag. Komisja Liczenia Głosów potwierdziła ważność 
Konferencji oraz podejmowanych decyzji, wymagane kworum zostało zapewnione uczestnictwem 
48 delegatów uprawnionych do głosowania. Następnie przystąpiliśmy do pracy zgodnie z ustalonym 
planem.  

PANEL I: „SŁUŻBA WYRAZEM WDZIĘCZNOŚCI ” 

Wprowadzeniem do konferencji było wystąpienie Jędrka z Grupy AA „Ster”, który przedstawił swoją 
wieloletnią drogę w służbach i ich pozytywny wpływ na jego zdrowienie i życie. W barwny sposób 
przedstawił swoją drogę od służb w grupie do dużych przedsięwzięć jak np. organizacja obchodów 
XXV-lecia AA w  Polsce.  

PANEL II: MARIA – POWIERNIK Z REGIONU „GALICJA” I PAWEŁ – DYREKTOR BSK  

Paweł – dyrektor BSK powiedział, czym zajmuje się dyrektor BSK i samo Biuro; o tym, żeby 
pilnować, by AA działało zgodnie z prawem, ale i Biuro zgodnie z AA. Mówił też m.in. o współpracy 
AA z Państwową Agencją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w sprawie naszych kontaktów 
z lecznictwem odwykowym, o kontaktach z samorządami lokalnymi i Zespołem ds. Trzeźwości przy 
Konferencji Episkopatu. Wspólnie z Marią przedstawili plany wydawnicze, powiedzieli o procesie 
wydawniczym Wielkiej Księgi i odpowiadali na pytania – między innymi: kiedy możemy spodziewać 
się wydania „Języka serca” i dlaczego przyjdzie nam na to jeszcze trochę poczekać. 

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA: 

Po przerwie, przystąpiliśmy do wyboru służb, a pomiędzy głosowaniami wysłuchaliśmy sprawozdań 
służebnych: do Służby Krajowej, Regionu AA „Warta” oraz Rzeczników Intergrup, które stanowią 
załączniki do sprawozdania (te, które dostarczono). W serii tajnych głosowań wymaganą ilością 
głosów delegaci postanowili powołać do służb rekomendowanych kandydatów intergrup. O wyborze 
Rzecznika Regionu zadecydowało losowanie, gdyż żaden z dwóch kandydatów nie uzyskał 
wymaganej większości głosów. I tak od 28. Konferencji Wspólnocie służyć będą:  

» Tomasz [Inter. „Zielonogórska”] – Rzecznik Regionu, » Andrzej [Inter. „Dolina Warty”] – Redaktor 
Biuletynu „Warta” (wybrany na drugą kadencję), » Piotr [Inter. „Wielkopolska”] – Koordynator ds. 
PIK, » Roman G [Inter. „Dolina Warty”] – Delegat do Komisji Informacji Publicznej i Współpracy  
z Innymi spoza AA SK, » Mirek [Inter. „Zielonogórska”] – Z-ca Delegata do Komisji Finansowej SK,  

» Skarbnik Regionu –  Sobek [Inter. „Dolina Warty”], z braku kandydatów na nowego skarbnika, 
dotychczasowy skarbnik zdecydował się pełnić swą służbę do spotkania Rady Regionu w dniu 15 
września 2017 r.  Decyzją Konferencji Rada Regionu została upoważniona do dokonania wyboru 
skarbnika na swoim wrześniowym spotkaniu. Nie udało się powołać (z braku kandydatów) 
służebnych przewidzianych do wyboru i tak pozostają wakaty: » Zastępca Rzecznika Regionu  
» Zastępca delegata do Komisji Organizacyjnej SK.  

Konferencja ustaliła kalendarium na 2017 r. dla Regionu AA „Warta”: 
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1/ 28. Konferencja Regionu AA Warta w dniu 16 kwietnia 2018 r.: organizator – Intergrupa 
„Wielkopolska”. Prowadzącym Konferencję będzie Wojtek.  

2/ X Regionalny Zlot Radości Regionu AA „Warta” w dniach 25.05. – 27.05.2018 r. w Długim 
przygotuje Intergrupa „Gorzowska” wspólnie z Intergrupą „Zielonogórską”.  

3/ Spotkania Rady Regionu: – 16 września; 18 listopada 2017 i dalej 20 stycznia; 17 marca; 15 
września i 17 listopada 2018 r.  

INFORMACJA POWIERNIKÓW I DELEGATÓW DO SŁUŻBY KRAJOWEJ:  

Kazimierz –  Powiernik SK podsumował 5 swoich miesięcy w roli powiernika. Jako jedynemu 
kandydatowi z naszego Regionu na powiernika, odczuwa brak swojego zastępcy, bo – jak stwierdził 
– jest to służba pochłaniająca dużo czasu i często koliduje mu z pracą zawodową. Apeluje, by już 
teraz szukać w intergrupach kandydatów na jego następców. Podziękował swoim poprzednikom za 
udzielaną mu pomoc i wsparcie.  

Renata – Powierniczka klasy A (niealkoholiczka) powiedziała, że jej celem jest niesienie posłania 
tym, którzy jeszcze cierpią. Robi to w różny sposób i na różnych poziomach. Bywa na „mityngach 
dnia powszedniego”, ale też bierze udział w mityngach informacyjnych np. dla członków Gminnych 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. W imieniu AA kontaktuje się z władzami 
samorządowymi, instytucjami i mediami, umożliwiając naszym służbom docieranie do tych 
środowisk. Sprawozdania obecnych na konferencji delegatów są w załącznikach. Powiernicy  
i delegaci powtórzyli również to, co już mówili na spotkaniach Rady Regionu i to, co jest opisywane  
w numerach „Skrytki 2/4/3”, a także w „Wieściach”) 

SPRAWOZDANIA SŁUŻEBNYCH RADY REGIONU AA „WARTA”:  

Szczegółowe sprawozdania służebnych przedstawione są w załącznikach  do sprawozdania (o ile 
zostały dostarczone) Uwagę zwróciły wypowiedzi: > Rzecznik Regionu – Paweł – brał udział we 
wszystkich spotkaniach RR, zlotach i dziękuje, że dane mu było pełnienie tej służby. > Heniek –   
Z-ca Rzecznika nie miał wprawdzie wiele do robienia, ale cały czas był w gotowości. > Sobek – 
nasz skarbnik – jak zwykle w bardzo obrazowy sposób przedstawił stan naszych finansów oraz 
dlaczego nie mamy powodów do zachwytów, i liczy na większą hojność grup i i intergrup. > Zespół 
dyżurnych PIK to 68 osób pełniących tę służbę przez 365 dni w roku. Marysia – Koordynator 
zespołu, dziękuje wszystkim dyżurnym za ich oddanie i rzetelność. Szczególne podziękowania 
należą się naszym koleżankom z Al-Anon. W służbie wspiera nas 11 pań z siostrzanej Wspólnoty.  

INFORMACJE RZECZNIKÓW INTERGRUP AA NASZEGO REGIONU:  

Rzecznicy w krótkiej formie przedstawili działania swoich intergrup, mówili jak intergrupy radzą sobie 
z niesieniem posłania AA, jakie podejmują kroki, aby zaktywizować grupy AA skupione  
w intergrupach. - W pracy sprawdzają się zespoły, które skutecznie niosą posłanie poza AA.  
- Intergrupy organizują na swoim terenie cykliczne warsztaty tradycji, koncepcji, angażują się  
w organizacje regionalnych zlotów i warsztatów, choć w tej dziedzinie mamy wiele do poprawienia, 
aby wspólnie oznaczało razem - wspólne dzieło cieszy oraz bardziej integruje. - Cieszą przypadki 
współpracy grup z różnych intergrup w wielu przedsięwzięciach związanych z niesieniem posłania  
w konkretnie sprecyzowane miejsca i do konkretnych odbiorców informacji o programie  
i Wspólnocie. - Jesteśmy obecni i służymy pomocą z zakładach i przychodniach leczenia 
uzależnień. - Zdarzają się przypadki, gdy są trudności z obsadzeniem wszystkich służb  
w intergrupie. - Jest wiele grup działających, ale nie utrzymujących kontaktów ze swoimi 
intergrupami 

PODZIĘKOWANIA ZA PEŁNIONĄ SŁUŻBĘ W REGIONIE I SK:  

Serdecznie i gorąco podziękowaliśmy naszym przyjaciołom: = Andrzejowi (Int. „Dolina Warty”) za 
służbę Redaktora biuletynu „Warta”, = Sobkowi (Int. „Dolina Warty”) za służbę Skarbnika Regionu, 

= Heniowi (Int. „Pilska”) za służbę Z-cy Rzecznika Regionu, = Jackowi (Int. „Dolina Warty”) za 
służbę Koordynatora PIK, = Krzysztofowi (Int. „Zielonogórska”) za służbę Delegata do Komisji 
Informacji Publicznej i Współpracy z Innymi spoza AA SK, = Pawłowi (Int. „Jedność” Konin) za 
służbę Rzecznika Regionu. Za trud jaki włożyli, pełniąc swoje służby na szczeblu służby krajowej jak  
i w Regionie, służebni uhonorowani zostali okolicznościowymi podziękowaniami, które w imieniu 
delegatów wręczył ustępujący Rzecznik Regionu - Paweł, który otrzymał podziękowanie od Dyr. 
BSK.  
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WNIOSKI I REKOMENDACJE  

W związku z koniecznością uporządkowania sytuacji prawnej biuletynów regionalnych – Andrzej – 
Redaktor biuletynu „Warta” zaproponował konferencji przyjęcie następującej rekomendacji: 

Konferencja Regionu AA „Warta” w celu uporządkowania sytuacji prawnej miesięcznika Regionu 
„Warta” wyraża zgodę na podjęcie przez BSK AA w Polsce kroków prawnych, w celu przyłączenia 
miesięcznika „Warta” do biuletynu „Zdrój” na zasadzie dodatku regionalnego – pod warunkiem, że 
podjęte kroki nie naruszą niezależności Regionu AA „Warta” w zakresie decyzji o treści zawartych  
w miesięczniku „Warta” jego druku i dystrybucji. 

W głosowaniu rekomendacja została przyjęta przez Konferencję Regionu. 

Do sekretariatu wpłynął wniosek: 1. Intergrupa „Zielonogórska” wnioskuje, aby Komisja przyjrzała 
się, czy Karta Konferencji Regionu oraz Regulamin Pracy Służb Regionu jest zgodny z Kartą 
Konferencji Służb Krajowych. (wniosek w załączniku) Decyzją Konferencji wniosek zostanie 
przekazany do Komisji Organizacyjnej, którą tworzą zgłoszeni przez intergrupy: 1. Robert [Int. 
„Dolina Warty”], 2. Adam [Int. „Gorzowska”], 3. Krzysztof [Int. „Jedność” Konin], 4. Waldek [Int. 
„Kujawsko-Wielkopolska”], 5. Wojtek [Int. „Wielkopolska”]. Pozostałe intergrupy zapraszamy do 
włączenia się do prac komisji.  

I tak nasza konferencja po paru godzinach pracy dobiegła końca. Ustępujący Rzecznik Regionu – 
Paweł podziękował organizatorom z intergrupy „Dolina Warty” za sprawne zorganizowanie 
Konferencji i po wspólnym powiedzeniu Deklaracji Odpowiedzialności 27. Konferencja Regionu 
zakończyła obrady.  

Za rok – 21 kwietnia 2018 r. na 28. Konferencję zaprasza nas  Intergrupa „Wielkopolska”. Okazją do 
wcześniejszego spotkania będzie nasz IX Zlot Radości Regionu „Warta”, na który zapraszają 
organizatorzy z intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej do Ślesina w dniach od 26 do 28 maja 2017 r. 
Zapraszamy wszystkich służebnych na spotkanie Rady Regionu AA „Warta”, które odbędzie się  
w dniu 16 września 2017 r. o godzinie 12:00 w siedzibie PIK Regionu AA „Warta” przy ul. J.H. 
Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. [Rada Regionu może być poprzedzona pracami w komisjach 
(zespołach) od godziny 10:00.] 

Sprawozdanie sporządził 

Marian – Sekretarz Regionu                                                                                                     
msk52@vp.pl 

Do sprawozdania dołączono: 1. Wykaz służb Regionu  „Warta” po 28 Konferencji. 2. Kalendarium 
Regionu „Warta”. 3. Sprawozdania służebnych i intergrup. 4. Wniosek do Komisji Organizacyjnej 
Regionu. 5. Aktualną Kartę Konferencji Regionu AA  „Warta”. 6. Aktualny Regulamin Pracy Służb 
Regionu AA „Warta”. 
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S P R A W O Z D A N I E 

Z 28. Konferencji Regionu AA „WARTA” 

Spotkanie odbyło się w dniu 21 kwietnia 2018 roku w Poznaniu w Klubie „Wierzbak” przy ul. Wojska  

Polskiego 8. Gospodarzem regionalnych obrad była Intergrupa „Wielkopolska”, a w spotkaniu 
uczestniczyło 66 osób, w tym 47 delegatów uprawnionych do głosowania. Nie brało udziału  
5 służebnych regionu (bądź rekomendowanych przez Region), a intergrupy reprezentowało 35 
delegatów.  

Rzecznik Regionu AA „Warta” - Tomasz [Inter. „Zielonogórska”] przywitał przybyłych na konferencję, 
a następnie prowadzenie obrad przejął Wojtek [Inter. „Wielkopolska”] – Prowadzący 28. Konferencję 
Regionu AA „Warta”. Tradycyjnie rozpoczęliśmy wspólną „Modlitwą o Pogodę Ducha”. 

PRZEBIEG KONFERENCJI: 

Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników ze sprawami organizacyjnymi oraz procedurami 
wynikającymi z Karty oraz Regulaminu. Rozpoczęliśmy od wyboru Komisji Liczenia Głosów, w skład 
której weszli przedstawiciele intergrup naszego Regionu, a przewodniczącym został wybrany 
Zygmunt [Inter. „Gorzowska”]. Sekretariat powierzono Sekretarzowi Regionu. Przedstawiony 
przebieg konferencji został zaakceptowany przez delegatów bez uwag. 

Komisja Liczenia Głosów potwierdziła ważność Konferencji do podejmowanych decyzji, wymagane  

kworum zostało zapewnione uczestnictwem 47 delegatów uprawnionych do głosowania. Następnie  

przystąpiliśmy do pracy zgodnie z ustalonym planem. 

PANEL z członkiem zespołu ds. TŁUMACZENIA WIELKIEJ KSIĘGI – Tomaszem 

Wprowadzeniem do Konferencji było przedstawienie i uzasadnienie potrzeby nowego tłumaczenia 
Wielkiej Księgi oraz odczytanie V rozdziału nowego tłumaczenia. Tomasz odpowiedział też na parę 
pytań z sali. 

WYBÓR DO SŁUŻB REGIONU I DO SŁUŻBY KRAJOWEJ AA: 

Po przerwie, przystąpiliśmy do wyboru służb: do Służby Krajowej oraz służebnych Regionu AA 
„Warta”. Pomiędzy głosowaniami wysłuchaliśmy sprawozdań przedstawicieli intergrup, które  
stanowią załączniki do sprawozdania (te, które dostarczono). 

W serii tajnych głosowań, wymaganą ilością głosów delegaci postanowili powołać do służby 
zgłoszonych kandydatów. I tak od 28. Konferencji Wspólnocie służyć będą: 

» Wojtek [Inter. „Wielkopolska”] – Z-ca Rzecznika Regionu, » Wojtek [Inter. „Gorzowska”] – 
Regionalny Łącznik ds. Internetu, » Gerard [Inter. „Wielkopolska”] – Regionalny Koordynator ds. ZK 
i AŚ, » Grzegorz [Inter. „Jedność” Konin] – Sekretarz Regionu, » Jacek [Inter. „Dolina Warty”] – 
Delegat do Komisji Organizacyjnej SK, » Mirek – [Inter. „Zielonogórska”] – Delegat do Komisji 
Finansowej SK. » Decyzją Konferencji zatwierdzenie kandydatury na Koordynatora Zespołu 
Dyżurnych PIK nastąpi  na spotkaniu Rady Regionu 15 września 2018 r. 

Żadna z intergrup nie zgłosiła kandydatów na Powiernika kl. A i Delegata Narodowego. 

Nie zgłoszono też kandydatów do służb przewidzianych do wyboru i pozostają wakaty: > Zastępca 
delegata do Komisji Organizacyjnej SK, > Zastępca delegata do Komisji Informacji Publicznej SK,  
> Zastępca delegata do Komisji Finansowej SK, > Zastępca delegata do Komisji Literatury  
i Publikacji SK. 

Rzecznik podziękował tym, którym kończy się kadencja i dla których była to ostatnia konferencja  
w charakterze służebnych regionu, bądź rekomendowanym przez Region do SK: 

= Renacie – powierniczce Kl. A, = Tomaszowi – delegatowi KSK, = Marii – Koordynatorce Zespołu 
Dyżurnych PIK, = Romanowi – z-cy delegata KSK, = Leszkowi – Regionalnemu Koordynatorowi ds. 
ZK i AŚ, = Marianowi – Sekretarzowi Regionu. 

Konferencja ustaliła kalendarium na 2017/2018 r. dla Regionu AA „Warta”: 

1/ 29. Konferencja Regionu AA „Warta” w dniu 30 marca 2019 roku. Organizator – Intergrupa 
„Leszczyńska”. Prowadzącym Konferencję będzie Leszek. 

2/ 11 Regionalny Zlot Radości Regionu AA „Warta” w dniach 31 maja – 2 czerwca 2018 roku.  
Organizator i miejsce do ustalenia. 



72 

3/ Spotkania Rady Regionu: – 15 września i 24 listopada 2018 r. oraz 16 lutego, 18 maja,  
21 września i 23 listopada 2019. 

4/ Warsztaty dotyczące pytań do 47. KSK AA odbędą się w PIK AA w Poznaniu przy ul. J.H. 
Dąbrowskiego 28A w dniu 20 października 2018 r. 

WNIOSKI I REKOMENDACJE 

Andrzej - Redaktor biuletynu „Warta” poprosił Konferencję Regionu AA „Warta” o przyjęcie 
następującej rekomendacji: Konferencja Regionu AA „Warta”, mając na uwadze rekomendację 
Konferencji Służby Krajowej AA z listopada 2017 r, zwraca się do Rady Powierników AA  
o umożliwienie wydawania biuletynu do użytku wewnętrznego „Warta” w formie, w jakiej ukazał się 
pierwszy numer biuletynu „Nadzieja” i upoważnia Radę Regionu 'Warta", by w porozumieniu z Radą 
Powierników AA dopracowała szczegóły tego rozwiązania. 

W głosowaniu rekomendacja została przyjęta przez Konferencję Regionu. 

Do sekretariatu wpłynęły wniosek: 

1. Prośba Intergrupy „Południowa Wielkopolska”, aby konferencja pochyliła się nad propozycją 
dodatkowej wersji „Wielkiej Księgi” i 12/12 dużą czcionką (wniosek w załączniku). 

2. Roman – Delegat KSK wnioskuje, aby: 

– rozważyć możliwość organizacji Konferencji w jednym stałym miejscu (miejscowości) oraz czas 
trwania konferencji np. dwa dni, 

– dokonać przeglądu zapisów „Karty” i regulaminu Regionu AA „Warta”. 

Decyzją Konferencji wnioski zostaną przekazane do Komisji Organizacyjnej, którą tworzą zgłoszeni 
przez intergrupy: 

1 Jacek [Int. „Jedność” Konin], 

2 Przemko [Int. „Kujawsko-Wielkopolska”], 

3 Irek [Int. „Wielkopolska”], 

4 Zenek [Int. „Zielonogórska”]. 

Pozostałe intergrupy zapraszamy do wskazania swoich przedstawicieli i dołączenia się do prac 
komisji. 

I to był ostatni punkt Konferencji. 

Rzecznik Regionu – Tomek podziękował uczestnikom i organizatorom za sprawne zorganizowanie 
Konferencji i po wspólnym powiedzeniu Deklaracji Odpowiedzialności 28. Konferencja Regionu 
zakończyła obrady. Za rok – 21 kwietnia 2018 r., na 29 Konferencję zaprasza nas Intergrupa 
„Leszczyńska”. 

Okazją do wcześniejszego spotkania będzie nasz X Zlot Radości Regionu „Warta”, na który 
zapraszają organizatorzy do miejscowości Długie k. Strzelec Krajeńskich od 25 do 27 maja 2018. 

Zapraszamy wszystkich służebnych na spotkanie Rady Regionu AA „Warta”, które odbędzie się  
w dniu 15 września 2018 r. o godzinie 12:00 w siedzibie PIK Regionu AA „Warta” przy ul. J.H. 
Dąbrowskiego 28A w Poznaniu. [Rada Regionu może być poprzedzona pracami w komisjach 
(zespołach) od godziny 10:00.] 

 Sprawozdanie sporządził 

 Marian – Sekretarz Konferencji i kończący swoją kadencję Sekretarz Regionu 

 Wszystkim, którzy wspierali mnie w tej służbie, serdeczne dziękuję. 
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SPRAWOZDANIE Z 29. KONFERENCJI REGIONU AA „WARTA” 

Rawicz 30 marca 2019 roku 

Spotkanie odbyło się dnia 30 marca 2019 roku w Rawiczu przy ulicy Broniewskiego 5 w godz. 1000 
÷ 2000. Gospodarzem Konferencji była Intergrupa „Leszczyńska”, a Prowadzącym – Leszek z grupy 
„Nadzieja” z Rawicza. 

W spotkaniu uczestniczyły 63 osoby, w tym  służebni - członkowie Rady Regionu AA „Warta”, 
Powiernik Służb Krajowych i Delegaci SK  AA (14) oraz delegaci z intergrup Regionu (39), 
Franciszek – spiker tematu przewodniego, Ela ze Wspólnoty AlAnon oraz zainteresowani uczestnicy 
z intergrup wspólnoty. 

Spotkanie rozpoczął Rzecznik Regionu – Tomasz (IG „Zielonogórska”). Na wstępie odmówiliśmy 
„Modlitwę o pogodę ducha”. Rzecznik Regionu przywitał zebranych a po Preambule AA odczytano  
12 Kroków, 12 Tradycji oraz 12 Koncepcji dla Służb AA w Polsce. Następnie Tomasz przekazał głos 
Prowadzącemu 29. Konferencję – Leszkowi (IG „Leszczyńska”). 

PRZEBIEG SPOTKANIA 

Część wstępna 

Leszek – Prowadzący Konferencję zapoznał uczestników z procedurami według Karty Konferencji  
i Regulaminu Służb Regionu. Na wstępie wybrano Sekretariat Konferencji, do którego wybrano: 
Grzegorza (IG „Jedność” Konin) - Sekretarza Regionu oraz Darka (IG „Leszczyńska”). Następnie 
przystąpiono do wyboru Komisji Liczenia Głosów. W jej skład wybrano przedstawicieli wszystkich 
intergrup Regionu (oprócz IG „Pilskiej”). Przewodniczącą Komisji została Marlena (IG „Południowa 
Wielkopolska”). Po zapoznaniu się z Listą obecności (Załącznik 2) oraz faktycznie obecnymi na sali 
delegatami (53 osoby) komisja potwierdziła, że na spotkaniu osiągnięto kworum (36 delegatów)  
i 29. Konferencja Regionu jest władna dokonywać wyborów i przyjmować przedstawione 
rekomendacje. 

Z kolei Leszek – Przewodniczący KR przedstawił program konferencji (Załącznik 1), który został 
przez delegatów zatwierdzony w głosowaniu jawnym. Następnie przystąpiliśmy do kolejnej części 
spotkania według programu. 

Panel spikera – „POSTĘP, A NIE DOSKONAŁOŚĆ” 

Franciszek przedstawił swoją – popartą latami służb dla Wspólnoty AA – wizję rozwoju 
trzeźwiejącego alkoholika. Od pierwszych dni, kiedy pragnę zmieniać wszystko – „jak nie może być 
lepiej, niech będzie inaczej”, po kolejne lata i kolejno pełnione służby; gdy dojrzewam, coraz więcej 
rozumiem, akceptuję siebie dla wspólnoty oraz jej rolę dla mojego trzeźwienia – „wspólnota jest 
wspaniała, bo nie wszystko jest w niej jeszcze dobrze wpasowane”. Mówię na mityngu o swoim 
bólu, a nie dociera do mnie, co to jest postęp, bo reszta grupy też rozmyśla o swoich dawkach 
doznawanego bólu. A ten mój ból ma mnie doskonalić, by w moim życiu następował postęp. Co nie 
oznacza, że swoboda wypowiedzi na mityngu, nie jest dobrym pomysłem. „Świat mógłby się od nas 
uczyć totalnego bałaganienia.” Ten uporządkowany rozgardiasz zna i ceni ten, kto choć raz 
uczestniczył w mityngu AA. 

Pytania na temat zasadności istnienia struktur we Wspólnocie zadawali Franciszkowi między 
innymi: Krzysztof i Roman. Odpowiedzi da się streścić w celnym zdaniu: „Nie będzie Regionu bez 
grup, natomiast grupy bez Regionu sobie poradzą.” 

Rekomendacje Rady Regionu „Warta” 

Pod przewodnictwem Leszka przystąpiliśmy do głosowaniami nad rekomendacjami, zgłoszonymi 
przez Radę Regionu. Treść rekomendacji (Załącznik 3) przedstawił Tomek – Rzecznik Regionu. 

Pierwsza rekomendacja dotyczy zgłoszenia Regionu „Warta” jako kandydata do organizacji Zlotu 
50-lecia AA w Polsce w Poznaniu. Wyjaśnień udzielili Tomek oraz Roman. W głosowaniu 29. 
Konferencja  niemal jednogłośnie przyjęła rekomendację. 

Druga rekomendacja dotyczy pomocy Komisji Organizacyjnej Regionu dla Komisji organizacyjnej 
Zlotu 45-lecia AA w Polsce w Katowicach. Tomek przybliżył temat i w głosowaniu 29. Konferencja  
niemal jednogłośnie przyjęła rekomendację . 

Trzecia rekomendacja dotyczy udzielenia zgody i pomocy dla Regionalnego Zespołu Niesienia 
Pomocy AA do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych w sprawie zorganizowania w Regionie 
Ogólnopolskich Warsztatów Niesienia Pomocy AA do ZK.  Temat rozszerzył Gerard (Regionalny 
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Koordynator Niesienia Pomocy do ZK). W głosowaniu 29. Konferencja  jednogłośnie przyjęła 
rekomendację. 

WYBORY DO SŁUŻB REGIONU ORAZ KRAJOWYCH 

Po krótkiej przerwie przystąpiliśmy do Części wyborczej Konferencji, nad którą pieczę sprawował 
Prowadzący – Leszek, a Komisja Liczenia Głosów sprawnie zbierała i obliczała głosy; wyniki 
glosowania przedstawiała Marlena – Przewodnicząca Komisji. (Wyniki wyborów to Załącznik 4 oraz 
Załącznik 5 – Służby i Załącznik 9 – Rotacja służb.) 

Pomiędzy głosowaniami wysłuchano sprawozdań służebnych Służb Krajowych oraz Regionu. 

W tajnych głosowaniach nad poszczególnymi kandydaturami do służb 29. Konferencja Regionu AA 
„Warta” wybrała spośród podanych, rekomendowanych przez swoje intergrupy, spełniających 
warunki z Regulaminu Służb i wyrażających zgodę na ich pełnienie przez najbliższą kadencję: 

Następujących służebnych Regionu: 

➢ Rzecznik Regionu  -  Marian (IG „Dolina Warty”), 

➢ Skarbnik Regionu  - nie został wybrany – brak kandydata /KR 
przekazała kompetencje wyboru dla Rady Regionu na najbliższe posiedzenie, na którym 
będzie to możliwe. Do tego czasu Krzysztof (IG „Jedność” Konin) dalej pełni służbę 
Skarbnika./, 

➢ Redaktor biuletynu „Warta”  - Asia (IG „Dolina Warty”), 

➢ Koordynator ds. PIK - Robert (IG „Dolina Warty”); 

 

Następujących służebnych Służb Krajowych: 

➢ Kandydat do pełnienia służby Powiernika Służb Krajowych 

     - Tomek (IG „Kujawsko-Wielkopolska”), 

     - Tomek (IG „Pilska”), 

➢ Zastępca Delegata do Komisji IP SK - Leszek (IG „Jedność” Konin). 

➢ Wskazanie: Delegat (III terminu) do Komisji Nominacyjnej SK – Krzysztof (IG 
„Zielonogórska”). 

Kandydat do służby Powiernika SK i Zastępcy Delegata do KIP SK obejmą służbę po wyborach  
w czasie 48. KSK. 

Do pozostałych służb (Delegat do KLiP SK, Zastępcy Delegatów do KLiP, KF, KO SK) nie 
wybrano nikogo z powodu braku kandydatów do objęcia służby. 

Wybrano również następujących członków Komisji Organizacyjnej Regionu: 

➢ Krzysztof (IG „Jedność” Konin),  Marian (IG „Południowa Wielkopolska”), Piotr (IG „Dolina 
Warty”), Zenek (IG „Zielonogórska”). 

SPRAWOZDANIA służebnych Regionu, Krajowych, Rzeczników intergrup 

Po przerwie obiadowej, a również pomiędzy głosowaniami, służebni przedstawili sprawozdania  
z pełnionych służb za okres ostatniego roku. (Pełne sprawozdania stanowią Załącznik 6 do 
Sprawozdania z 29.KR) 

Sprawozdania Służb Regionu AA „Warta”: 

• Krzysztof – Skarbnik Regionu /Przy pomocy slajdów przedstawił sytuację finansową Regionu. 
Obecnie przychody przewyższają wydatki. Proponuje (wniosek do KO) przyjrzeć się celowości 
wszystkich wyjazdów służebnych, które finansowane są z kasy Regionu./ 

• Piotr – Koordynator ds. PIK Regionu /Dyżury w siedzibie PIK w Poznaniu pełnione są zgodnie  
z grafikami. Działa telefon informacyjny Regionu. Siedziba PIK, która stanowi miejsce spotkań 
grup, intergrup oraz niesienia pomocy potrzebującym alkoholikom, jest na bieżąco 
remontowana./ 

• Andrzej – Redaktor biuletynu-miesięcznika „Warta” /Były perturbacje związane  
z przekształceniami biuletynów regionalnych, ale na chwilę obecną nie ma problemów. „Warta” 
dalej stanowi samofinansujący się biuletyn-mityng Regionu o niemal tysięcznym nakładzie, który 
kolportowany jest także poza Region. Andrzej dziękuje za współpracę oraz rekomenduje na 
służbę Redaktora „Warty” Asię./ 
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• Wojtek – Regionalny Łącznik ds. Internetu /Po początkowych kłopotach obecnie służbę pełni 
najlepiej, jak potrafi. Rozsyłane są emitentem wiadomości przekazywane z grup, intergrup oraz 
BSK. Zwraca uwagę, aby podawać prawidłowe adresy zwrotne, ponieważ niewłaściwe 
powodują niepotrzebne zwroty, a także przekazywać wiadomości sprawdzone./ 

• Gerard – Regionalny Koordynator Niesienia posłania AA do ZK i AŚ /Służba w Regionie oraz 
intergrupach sprawowana wzorowo przy współpracy Służb Więziennych i sporym 
zainteresowaniu osadzonych: młodocianych w Zakładach poprawczych, kobiet i mężczyzn. 
Region „Warta” powinien zorganizować Ogólnopolskie Warsztaty, do czego są chętni. Nie 
brakuje ludzi zaangażowanych w niesienie pomocy do ZK./ 

• Grzegorz – Sekretarz Regionu /Po początkowych kłopotach związanych z dostosowaniem do 
możliwości dopuszczalnych dla emitenta obecna współpraca ze służbami przebiega prawidłowo. 
Prowadzone są wymagane dokumenty Regionu. Pragnie, korzystając z pomocy innych służb, 
zaprowadzić historię Konferencji i Zlotów Radości Regionu./ 

• Tomasz – Rzecznik Regionu /Wypełniając służbę Rzecznika, brał udział w wielu spotkaniach  
i aktywnie uczestniczył w życiu Wspólnoty, w różnego rodzaju warsztatach czy spotkaniach 
nadzwyczajnych wymagających obecności Rzecznika. Podstawową maksymą było dla Tomka: 
nie przeszkadzać, a wspierać./ 

Sprawozdania z działalności intergrup przedstawili: Wojtek (Z-ca rzecznika IG „Gorzowska”), 
Paweł (Rzecznik IG „Jedność” Konin), Przemko (Rzecznik IG „Kujawsko-Wielkopolska”), Leszek 
(IG „Leszczyńska”), Andrzej (Rzecznik IG „Pilska”), Marian (Rzecznik IG „Południowa 
Wielkopolska”), Włodek (Rzecznik IG „Wielkopolska”), Zenek (Rzecznik IG „Zielonogórska”), 
Przemek (IG „Dolina Warty”). 

Z wypowiedzi przedstawicieli wynika, że intergrupy łączą podobne osiągnięcia i bolączki  
w niesieniu przesłania Wspólnoty. Najważniejszymi z nich są: 

• aktywna współpraca z ośrodkami leczniczymi oraz terapeutycznymi, 

• wzajemne zaangażowanie w niesienie i odbieranie posłania AA do ZK i ZP, 

• przekazywanie materiałów do bibliotek publicznych, 

• ciągły zbyt literatury AA, 

• organizowanie warsztatów tematycznych, mityngów spikerskich i uroczystych; 

• słabe zaangażowanie członków Wspólnoty AA w podejmowaniu służb, co prowadzi do rotacji  
w służbach tych samych ludzi, 

• niskie wręcz zaangażowanie grup w korzystaniu z tekstów IV tłumaczenia „Wielkiej Księgi”. 

Sprawozdania Służb Krajowych: 

• Mirek – Delegat do Komisji Finansowej SK /Należy ukrócić podział na: my – grupa i wy – 
Region, BSK. Skoro grupy powołują swoje służby kolejnych poziomów, trzeba dzielić się z nimi 
swoimi funduszami, aby sprawnie służyły./ 

• Kazimierz – Powiernik Służb Krajowych /W Radzie Powierników pełni służbę w Zespole 
Niesienia Posłania do ZK. Służba zdominowana jest przez prace nad dostosowywaniem 
struktury Służby Krajowej AA do Dwunastu Koncepcji AA. Były to również kontakty z Regionem 
„Warta”, jego grupami, intergrupami oraz Delegatami SK. Okres służby jako Powiernika SK to 
kolejny nieoceniony bagaż doświadczeń, który wykorzysta dla dobra wspólnoty./ 

• Krzysztof – Delegat do Komisji Literatury i Publikacji SK /KLiP dokonuje przeglądu istniejącej 
literatury AA, porównuje zgodność treści danych pozycji z treścią IV wydania „Wielkiej Księgi”  
i, w miarę potrzeb, dokonuje aktualizacji treści. Służba Delegata na KSK to głównie wyjścia do 
grup, nawiązywanie kontaktów i współpracy w intergrupach AA, wsłuchiwanie się w głosy z grup 
AA, a potem przekazywanie ich na Radę Regionu i w końcu na KSK./ 

• Roman – Delegat do Komisji Informacji Publicznej SK /Służba Delegata w KIP to działania  
w zakresie zbierania informacji i przedstawianie rekomendacji na KSK, organizowanie oraz 
uczestniczenie w warsztatach, spotkaniach informacyjnych. Ponadto koordynowanie udziału 
Przyjaciół AA z Regionu „Warta” na Zlocie 45-lecia AA w Polsce w Katowicach./ 

• Jacek – Delegat do Komisji Organizacyjnej SK /Służba w KO to aktywny udział w pracach 
komisji i odpowiedziach na pytania, przeznaczonych do rozpatrzenia, nad przystosowaniem 
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struktury służb AA w Polsce do Koncepcji. W Regionie „Warta” docieranie z informacjami do 
intergrup, zbieranie wniosków, uwag i informacji. W KO SK  prace nad organizacją 48. 
Konferencji SK, rekomendacją dotyczącą zakresu uprawnień i obowiązków Delegata KSK./ 

Podziękowania dla kończących służby 

Nowo wybrany Rzecznik Regionu – Marian wręczył okolicznościowe dyplomy-podziękowania 
osobom, które w tym roku kończą swą kadencję w pełnieniu służb. Podziękowania wręczono: 
Kazimierzowi – Powiernikowi SK, Krzysztofowi – Delegatowi do KLiP SK, Tomaszowi – 
Rzecznikowi Regionu, Andrzejowi – Redaktorowi biuletynu „Warta”, Piotrowi – Koordynatorowi ds. 
PIK. (Wzór podziękowania na przykładzie dyplomu dla Powiernika SK stanowi Załącznik 10.) 

Delegaci zwrócili uwagę, że służebni Służb Krajowych kończą swe misje po KSK i dopiero wtedy 
powinni otrzymać podziękowania. Sprawę (jeden z wniosków) rozstrzygnie Komisja Organizacyjna 
Regionu. 

Przyjęcie Kalendarium Regionu 

Po przedstawieniu Kalendarium przez Sekretarza Regionu oraz dyskusji Konferencja przyjęła Plan 
pracy Regionu na najbliższy rok (Załącznik 7): 

1) Spotkania Rady Regionu: godz. 1200 - 18 maja, 21 września, 23 listopada 2019 r.,  
15 lutego 2020 r. oraz po 30. KR: 16 maja, 19 września, 21 listopada 2020 r. w siedzibie 
PIK; 

2) 30. Konferencja Regionu: gospodarz: Intergrupa „Południowa Wielkopolska”, miejsce: 
Ostrów Wielkopolski, data: 28 marca 2020 r., godz. 1000 ÷ 1900, Prowadząca: Marlena; 

3) XII Zlot Radości Regionu: data: 22 ÷ 24 maja 2020 r., miejsce: Długie, gospodarz: Intergrupa 
„Gorzowska”; 

4) Pierwsze spotkanie Komisji Organizacyjnej Regionu: 18 maja 2019 r. godz. 1000 (przed 
spotkaniem Rady Regionu) w siedzibie PIK; 

Przedstawienie wniosków i rekomendacji do Komisji Organizacyjnej 

Do Sekretariatu 29. Konferencji Regionu wpłynęło osiem wniosków, rekomendacji do rozpatrzenia 
przez Komisję Organizacyjną. Wszystkie stanowią Załącznik 8 do sprawozdania. 

ZAKOŃCZENIE KONFERENCJI 

Po wyczerpaniu programu 29. Konferencja Sprawozdawczo-Wyborcza Regionu AA „Warta” 
zakończyła swe obrady. 

Wolne głosy na zakończenie: 

Roman: Czas spędzony na Konferencji nie jest czasem straconym, to czas przeznaczony na to, by 
uczyć się nieść posłanie AA. 

Tomek: Dziękuję Intergrupie „Leszczyńskiej”, grupie „Nadzieja” z Rawicza, paniom ze Wspólnoty 
bratniej AlAnon za przygotowanie i sprawne poprowadzenie 29. Konferencji. Dziękuję wszystkim za 
pomoc w pełnieniu służby Rzecznika Regionu. 

Grzegorz: Siła Wyższa dała nam Wspólnotę AA - wspaniałą rakietę, która poniesie nas  
w galaktyki trzeźwości. Chyba że przestaniemy o nią dbać, a wtedy nie dotrzemy nawet do 
pobliskiego Księżyca. 

Marian: Nie zapominajmy, że jesteśmy nie po to, aby organizować zloty, ale przede wszystkim dla 
tych, którzy przyjdą i poproszą o pomoc. 

Po wspólnym odmówieniu przesłania Za to jestem odpowiedzialny Marian – Rzecznik Regionu 
zakończył 29. Konferencję Regionu AA „Warta”. 

Proszę o przygotowywanie się do 30. Konferencji Regionu, która odbędzie się już 28 marca 2020 
roku w Ostrowie Wielkopolskim, a służby do spotkania Rady Regionu na dzień 18 maja 2019 r.  
w siedzibie PIK w Poznaniu. 

Sporządził  Grzegorz – Sekretarz Regionu 
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Konin, 29  października  2020 roku 
 

Przed tym spotkaniem RR intergrupy zrzeszone w Regionie „Warta” wyraziły zgodę na udzielenie 
Radzie Regionu uprawnień do przeprowadzenia wyborów, które miały zostać przeprowadzone podczas 

30. Konferencji Wyborczej Regionu w roku 2020. 

Spotkanie odbyło się dnia 26 października 2020 roku w formie telekonferencji od godz. 1900.  
W spotkaniu uczestniczyło 27 osób:  służebni Regionu AA „Warta” i Delegaci do Służb Krajowych 
Wspólnoty, Rzecznicy intergrup Regionu z prawem do głosowania oraz reprezentanci intergrup 
delegowani jako kandydaci do pełnienia służb w Regionie. 

Spotkanie rozpoczął Marian - Rzecznik Regionu. Po przedstawieniu celu spotkania przekazał 
prowadzenie Marlenie, mającej prowadzić 30. KR, która ze względu na warunki epidemiczne  
w kraju nie odbyła się. 

Na wstępie Marlena przeczytała Program spotkania, który zebrani zaakceptowali. Następnie 
sprawdzono listę obecności i stwierdzono, że jest kworum uprawniające do przeprowadzenia 
wyborów. Po odmówieniu Modlitwy o pogodę ducha, przeczytaniu 12 Tradycji i Koncepcji przez 
członkinie Komisji Skrutacyjnej prowadząca przeprowadziła próbne głosowanie sms-ami na podany 
numer telefonu. Nadesłane jako głosy sms-y liczyła w siedzibie PIK Regionu Komisja Skrutacyjne. 
Głosowanie wypadło pomyślnie, przystąpiliśmy więc do wyboru służb.  

 

WYBORY 

WYBORY DO SŁUŻB KRAJOWYCH 

W roku 2020 winniśmy wybrać: Delegata do Komisji Informacji Publicznej i Komisji Literatury  
i Publikacji SK, a także mogliśmy wybrać zastępców Delegatów KLiP, KF, KIP oraz KO. 

Najpierw rzecznicy intergrup przedstawiali kandydatów do pełnienia w/w służb, następnie 
kandydatom zadawano pytania, które dotyczyły czasu trzeźwienia i pełnionych dotąd służb, 
możliwości czasowych na pełnienie służby, predyspozycji do jej pełnienia, a kandydaci odpowiadali 
zgodnie ze swoim sumieniem. Po wysłuchaniu każdego kandydata Prowadząca zarządzała 
głosowanie, czyli wysyłaliśmy sms-y z głosem, które zliczała i podawała wynik Komisja Skrutacyjna. 
W taki sposób wybraliśmy służby: 

- Delegata do Komisji Literatury i Publikacji SK – Wojtka z Intergrupy „Gorzowskiej”, 

- Delegata do Komisji Informacji Publicznej SK – Leszka z Intergrupy „Jedność” Konin, 

- Zastępcę Delegata do KLiP – Ewę z Intergrupy „Leszczyńskiej”, 

Nie uzyskał wymaganej ilości głosów Mirek z Intergrupy „Jedność” Konin jako kandydat na 
Zastępcę Delegata do KIP. Nie zgłoszono kandydatów do służb Zastępców Delegata do KF i KO. W 
związku z tym te służby pozostają nieobstawione jako wakaty do następnych wyborów. 

WYBORY DO SŁUŻB REGIONU 

W taki sam sposób wybrano służby Regionu na kolejne dwa lata. Po zgłoszeniu kandydata, jego 
przedstawieniu się, pytaniach i odpowiedziach głosowaliśmy poprzez przesyłanie sms-ów. W ten 
sposób wybrano służby w Regionie AA „Warta”: 

- Zastępcy Rzecznika Regionu – Waldka z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolskiej”, 

- Sekretarza Regionu – Przemko z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolskiej”, 

- Regionalnego Łącznika ds. Internetu – Gienia z Intergrupy „Dolina Warty”, 

- Regionalnego Koordynatora Niesienia Posłania AA do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych 
(Koordynatora ZKiAŚ) – Olgę z Intergrupy „Gorzowskiej”. 
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Z powodu braku chętnych nie wybrano Skarbnika Regionu. Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK 
wybierze Zespół, kiedy już będzie mógł się spotkać w pełnym gronie. Do tego czasu służbę tę pełni 
w dalszym ciągu Elżbieta z „Doliny Warty”. 

Prowadząca pogratulowała nowo wybranym służebnym i życzyła im satysfakcjonującej, rzetelnej, 
dobrze wykonywanej pracy dla Wspólnoty. 

SPRAWOZDANIA 

Ponieważ nikt nie zadał pytań do sprawozdań służb przedstawionych do Sekretarza Regionu  
i rozesłanych do zainteresowanych delegatów intergrup, przystąpiono do kolejnego punktu 
programu. 

GŁOSOWANIA NAD PRZYJĘCIEM REKOMENDACJI KO 

Po przedstawieniu rekomendacji przez Przemko – Przewodniczącego Komisji Organizacyjnej 
Regionu, zadawaniu do nich pytań i udzielonych odpowiedziach, głosowaliśmy nad ich przyjęciem, 
również sms-ami. 

1) W związku z brakiem chętnych przedłużyć służbę dotychczasowemu Skarbnikowi 
Krzysztofowi do końca obecnej (drugiej) kadencji. Rekomendacja została przyjęta. 

2) Zgodnie z przyjmowaną zasadą, iż nazwa „konferencja” powinna być używana w stosunku do 
służb krajowych, zmienić nazwę Konferencja Wyborcza Regionu „Warta” na 
ZGROMADZENIE WYBORCZE SŁUŻB REGIONU. Rekomendację przyjęto. 

3) Postępując z powyższą zasadą zmienić nazwę Delegat na Konferencję Wyborczą na 
bardziej czytelną REPREZENTANT INTERGRUPY NA ZGROMADZENIE WYBORCZE 
REGIONU. Rekomendację przyjęliśmy. 

4) Ponieważ Region AA „Warta” będzie gospodarzem Zlotu 50-lecia AA w Polsce, powołać 
służbę Koordynatora Zlotu 50-lecia AA w Polsce w Poznaniu. Bez żadnej dyskusji 
przyjęliśmy tą rekomendację. 

 Zmianę zapisów w Regulaminie Służb i Karcie Konferencji przekazano do opracowania a także 
wykonania nowej Komisji Organizacyjnej oraz Radzie Regionu. 

KALENDARIUM REGIONU 

W związku z niewiadomymi łączącymi się z sytuacją epidemiczną w kraju, nie da się ustalić 
rzetelnych terminów wydarzeń we Wspólnocie. Dlatego przyjęto, iż Rada Regionu, kierując się 
aktualnymi zarządzeniami oraz sytuacją, będzie czuwała nad kolejnymi przedsięwzięciami 
organizowanymi na terenie Regionu. Z tego względu szczególnie uprasza się rzeczników intergrup, 
łączników, sekretarzy o stały kontakt ze służbami Regionu, byśmy wszyscy członkowie Wspólnoty 
byli na bieżąco z tym, co dzieje się w AA. 

ZAKOŃCZENIE 

PYTANIA I WNIOSKI 

We wszystkich pytaniach dotychczasowych jak i nowo wybranych członków Rady Regionu 
przewijała się troska o Wspólnotę, o niesienie posłania wciąż cierpiącym alkoholikom, szczególnie 
tym zamkniętym w ZK i szpitalach, niepełnosprawnych. Zwracano uwagę, że brak możliwości 
spotykania się na mityngach rzeczywistych nie przekreśla możliwości kontaktu przy pomocy 
wszelkich dostępnych środków: telefonów, Internetu, aplikacji. Zwracamy się do tych, którym łatwo 
przychodzi posługiwanie się takimi środkami, o pomoc dla tych, którym sprawia to kłopoty. Na 
stronach internetowych Wspólnoty są odnośniki do pomocy w tym względzie. Podkreślano VII 
Tradycję w czasach, gdy nie spotykamy się na żywo. Zauważono, iż za cztery już lata będziemy 
gospodarzami Zlotu 50-lecia AA w Polsce i czekający nas w związku z tym ogrom pracy. 
Podkreślano, jak ważna rola w dzisiejszych czasach przypada służebnym wszystkich szczebli, na 
jakość informacji o Wspólnocie AA, że działamy, że pomagamy. Iż żaden wirus nie przeszkodzi nam 
w trzeźwieniu opartym na 12 Krokach, że AA ciągle niesie posłanie, szczególnie tym, którzy naszej 
pomocy szczerze potrzebują. 

Wspólnota AA żyje, Region „Warta” i zrzeszone w nim intergrupy działają na rzecz grup oraz 
każdego alkoholika z osobna. Jak zawsze chętnie wyciągamy pomocną dłoń do tego, który wyciąga 
swoją z prośbą o pomoc w powrocie do zdrowia z alkoholizmu. 
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ZAKOŃCZENIE 

Marlena – Prowadząca Spotkanie Wyborcze Rady Regionu, a po niej Marian – Rzecznik Regionu 
podziękowali za sprawnie przeprowadzone wybory, za odpowiedzialny udział służebnych. 
Podziękowali dotychczasowym służebnym za pracę dla Wspólnoty w naszym Regionie i złożyli 
życzenia zdrowia oraz nie żałowania czasu i samozaparcia w pełnieniu przyjętych służb dla nowo 
wybranych. 

Po wspólnym odmówieniu deklaracji JESTEM ODPOWIEDZIALNY telespotkanie Wyborcze Rady 
Regionu AA „Warta” zakończyło się. 

 

Sporządził 

Grzegorz – Sekretarz Regionu AA „Warta” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



80 

SPRAWOZDANIE 
Z 31. ZGROMADZENIA SPRAWOZDAWZO-WYBORCZEGO REGIONU AA 

„WARTA” 
Z DNIA 20 LISTOPADA 2021 ROKU 

 
Sompolno, 25 listopada 2021 roku  

Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu WARTA odbyło się w dniu 20 listopada 2021 
roku, na terenie Ośrodka „Gwarek” w Ślesinie.  
Po odmówieniu Modlitwy o pogodę ducha Marian – Rzecznik Regionu WARTA przywitał obecnych, 
przypomniał o wymogach i ograniczeniach związanych z pandemia choroby COVID-19, po czym 
przekazał głos prowadzącemu Zgromadzenie - Tomkowi z Intergrupy Kujawsko- Wielkopolskiej.  
Zgromadzenie rozpoczęto od przedstawienia programu obrad, który został jednogłośnie przyjęty.  
Następnie dokonano wyboru składu Sekretariatu Obrad; do Sekretarza Regionu Przemka, dołączył 
Krzysztof z Intergrupy Jedność Konin. Następnie Rzecznicy poszczególnych Intergrup wskazali 
przedstawicieli do Komisji Skrutacyjnej Zgromadzenia. W skład tej komisji weszli przyjaciele:  
1. Zygmunt z Intergrupy Gorzowskiej – przewodniczący  
2. Marcin z Intergrupy Dolina Warty  
3. Zbyszek z Intergrupy Jedność Konin  
4. Marcin z Intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej  
5. Szymon z Intergrupy Leszczyńskiej  
6. Mariusz z Intergrupy Pilskiej  
7. Marlena z Intergrupy Południowa Wielkopolska  
8. Danka z Intergrupy Zielonogórskiej. 
 
Skład komisji został jednogłośnie zaakceptowany przez Zgromadzenie.  
Podczas konstytuowania się Komisji Skrutacyjnej Ania z Intergrupy Dolina Warty omówiła tematykę 
mityngów dla osób głuchoniemych. Wskazała na potrzebę wspierania tej formy udziału alkoholików 
w spotkaniach AA, zwróciła uwagę na bariery komunikacyjne, które powodują nieufność 
głuchoniemych do pozostałych osób oraz omówiła kwestę kosztów ponoszonych na tłumaczy języka 
migowego. Ania zachęciła do udziału w tego rodzaju mityngach, co jednoznacznie pozwoli 
wzmocnić głuchoniemym przyjaciołom poczucie więzi ze Wspólnotą AA. Zgromadzonym 
udostępniła ulotki dotyczące mityngów dla osób głuchoniemych i słabosłyszących. 
 
Następnie dokonano weryfikacji ilościowej reprezentantów z prawem głosowania do stwierdzenia 
kworum. Przyjaciółki z AA i Al-Anon obsługujące Sekretariat Zgromadzenia wskazały, iż wydanych 
zostało 48 mandatów. Minimalna liczba dla ustanowienia kworum wynosiła 41 uczestników 
z prawem do głosowania. Kworum zostało stwierdzone, co pozwalało rozpocząć obrady i przeprowadzić 
wybory do służb z wiążącymi i uznanymi za ważne wynikami. 
 
Podczas 31. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu WARTA, do objęcia były służby:  

• Powiernika klasy B – nie alkoholika,  

• Delegata do Komisji Finansowej SK i jego zastępcy,  

• Delegata do Komisji Organizacyjnej SK i jego zastępcy,  

• Zastępcy Delegata do Komisji Informacji Publicznej SK,  

• Rzecznika Regionu WARTA,  

• Skarbnika Regionu WARTA,  

• Redaktora Biuletynu WARTA,  

• Koordynatora/Pełnomocnika ds. PIK Regionu WARTA. 
 
Tomek - prowadzący obrady poprosił o kandydatury do służby Skarbnika Regionu WARTA. Nie 

zgłoszono żadnego kandydata. Jacek – Delegat do Komisji Organizacyjnej SK oraz Krzysztof - 

Powiernik klasy B przypomnieli zgromadzonym o najistotniejszym celu Zgromadzenia Regionu AA, 

jakim jest wybór służb. Przyjaciele zaapelowali o odpowiedzialność i rozważenie sytuacji braku 
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kandydatów w sumieniu uczestników. Jednocześnie zapewnili, iż będą ze wszech miar wspierać 

nowo wybranych służebnych stosownymi sugestiami i podpowiedziami co do pełnienia służb. 

Po słowach Jacka i Krzysztofa gotowość do pełnienia służby Skarbnika Regionu wyraził Irek 
z Intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej. Zarządzono krótką przerwę w celu spotkania przedstawicieli 
tej Intergrupy, którzy udzielili rekomendacji temu przyjacielowi, a Irek dokonał autoprezentacji.  
Po pytaniach zadanych Irkowi, dotyczących możliwości bezkolizyjnego pełnienia tej służby, wobec 
których Irek oświadczył, iż nie istnieją przeszkody do objęcia przez niego służby, do której 
kandyduje oraz braku innych kandydatów, przeprowadzono głosowanie tajne. W jego efekcie Irek 
uzyskał wymaganą większość głosów i został wybrany do służby Skarbnika Regionu WARTA na 
najbliższą kadencję.  
Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną, sprawozdanie z działalności Intergrupy Dolina 
Warty przedstawiła Ania.  
Następnie przystąpiono do wyboru Rzecznika Regionu WARTA. Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska 
zgłosiła kandydaturę Tomka, który uzyskał wcześniej rekomendację tej Intergrupy. Tomek po 
dokonaniu autoprezentacji udzielił odpowiedzi na pytania, podczas których zapewnił, iż bez 
przeszkód jest w stanie pełnić proponowaną służbę. Innych kandydatów nie zgłoszono. W efekcie 
tajnego głosowania Tomek wymaganą większością głosów został wybrany do służby Rzecznika 
Regionu WARTA na najbliższą kadencję.  
Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną, sprawozdanie z działalności Intergrupy 
Gorzowskiej przedstawił Grzegorz, który powiadomił o rezygnacji Olgi ze służby Regionalnego 
Koordynatora Niesienia Posłania do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych.  
Następnie Asia, kończąca służbę Redaktora Naczelnego Biuletynu WARTA, wskazała kandydaturę 
Agnieszki – jej cienia w tej służbie, informując, że Agnieszka uzyskała wcześniej stosowną 
rekomendację Intergrupy Dolina Warty. Po autoprezentacji Agnieszki i udzielaniu przez nią 
odpowiedzi na pytania, podczas których wskazała na brak przeszkód do pełnienia tej służby, wobec 
braku innych kandydatów przeprowadzono tajne wybory. Agnieszka wymaganą ilością głosów 
została wybrana do służby Redaktora Naczelnego Biuletynu WARTA.  
Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną sprawozdanie z działalności Intergrupy Jedność 
Konin przedstawił Mirek.  
Następnie prowadzący Zgromadzenie Tomek poprosił o kandydatury do pełnienia służby 
Koordynatora Punktu Informacyjno-Kontaktowego Regionu WARTA. Kandydatur nie zgłoszono.  
Wobec powyższego przystąpiono do wskazywania kandydatów do służby Koordynatora Zespołu 

Dyżurnych PIK. Robert zgłosił kandydaturę Mariana z Intergrupy Dolina Warty, któremu wcześniej ta 

intergrupa udzieliła rekomendacji. Marian dokonał autoprezentacji, podczas której udzielił 

odpowiedzi na pytania, które wskazywały na brak przeszkód do pełnienia tej służby. Wobec 

powyższego w wyniku tajnego głosowania Marian wymaganą większością głosów został wybrany 

do służby Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK na najbliższą kadencję.  

Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną sprawozdanie z działalności Intergrupy 
Kujawsko-Wielkopolskiej przedstawił Adrian.  
Następnie przystąpiono do wyborów Delegata do Komisji Organizacyjnej SK oraz Komisji 
Finansowej SK. Wobec braku kandydatów ponownie Jacek – Delegat do Komisji Organizacyjnej SK, 
Roman Koordynator Zespołu ds. Zlotu 50-lecia AA w Polsce oraz Krzysztof Powiernik klasy „B” 
przypomnieli zgromadzonym o najistotniejszym celu Zgromadzenia Regionu AA – wyborze 
służebnych. Jacek zapewnił o całkowitym wsparciu i sponsorowaniu następcy w tej służbie. Mówcy 
wyrazili zdumienie, iż mimo ilości powyżej 300 Grup AA skupionych w strukturach Regionu WARTA, 
nie ma kandydatów do służb. 
Do służby Delegata Komisji Finansowej zgłosił się Krzysztof z Intergrupy Jedność Konin, który 
dokonał autoprezentacji oraz udzielił odpowiedzi na pytania, podczas których wskazał, że nie 
istnieją przeszkody do objęcia przez niego tej służby.  
Po ogłoszonej przerwie Mirek z Intergrupy Jedność Konin przekazał, iż Intergrupa udzieliła 
Krzysztofowi rekomendacji do pełnienia służby Delegata do Komisji Finansowej SK. W wyniku 
tajnego głosowania Krzysztof wymaganą większością głosów został wybrany do służby Delegata 
do Komisji Finansowej SK na najbliższą kadencję.  
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Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną, sprawozdanie z działalności Intergrupy 
Leszczyńskiej przedstawił Paweł.  
Następnie wobec wyrażenia przez Tomka z Intergrupy Pilskiej gotowości do kandydowania do 
służby Delegata do Komisji Organizacyjnej SK lub Zastępcy Delegata do Komisji Organizacyjnej SK 
rozgorzała dyskusja dotycząca roli Zastępcy Delegata w przypadku wakatu w służbie Delegata. 
Postanowiono, iż kwestia ta zostanie rozpatrzona w terminie późniejszym. Jacek zaproponował, by 
w przypadku postanowienia Zgromadzenia o delegacji uprawnień do Rady Regionu WARTA, 
tematyka ta powróciła podczas spotkania Rady. Wniosek Jacka został jednogłośnie przyjęty.  

Następnie Tomek prowadzący obrady Zgromadzenia poprosił o kandydatury do pełnienia służby 

Zastępcy Delegata do Komisji Informacji Publicznej SK. Intergrupa Jedność Konin zgłosiła 

kandydaturę Krzysztofa, Intergrupa Południowa Wielkopolska kandydaturę Mariusza. Obaj 

kandydaci dokonali autoprezentacji, udzieli też odpowiedzi na pytania. Wobec braku przeciwskazań 

do pełnienia proponowanej służby, przeprowadzone zostało tajne głosowanie. Żaden z kandydatów 

nie uzyskał wymaganej ilości głosów. Wybór Zastępcy Delegata do Komisji Informacji Publicznej SK 

powierzono Sile Wyższej. W efekcie losowania Zastępcą Delegata do Komisji Informacji 

Publicznej SK został Mariusz z Intergrupy Południowa Wielkopolska. 

Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną sprawozdanie z działalności Intergrupy Pilskiej 
przedstawił Tomek.  
Następnie przystąpiono do wyboru Zastępcy Delegata do Komisji Literatury i Publikacji SK. 
Zgłoszono kandydaturę Joanny z Intergrupy Dolina Warty. Po autoprezentacji kandydatki, która 
uzyskała rekomendację Intergrupy oraz wskazała na brak przeszkód do pełnienia tej służby, 
przeprowadzono tajne wybory. Joanna uzyskała wymaganą ilość głosów i została wybrana do 
służby Zastępcy Delegata do Komisji Literatury i Publikacji SK.  
Następnie wobec braku przedstawienia kandydatów do służby Powiernika klasy „A” Tomek 
prowadzący obrady poinformował o udzieleniu przez Radę Regionu rekomendacji dla Jacka do 
pełnienia służby w Komisji Nominacyjnej SK. Kandydatura Jacka została przyjęta jednogłośnie.  
Dalej poszczególne Intergrupy przedstawiły uczestników do prac w Komisji Organizacyjnej Regionu 
WARTA:  
1. Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska – Marcin  
2. Intergrupa Pilska – Mariusz  
3. Intergrupa Południowa Wielkopolska – Marlena  
4. Intergrupa Wielopolska – Witek  
5. Intergrupa Zielonogórska - Kasia  
 
Ania z Intergrupy Dolina Warty poinformowała o wskazaniu przyjaciela do prac Komisji 
Organizacyjnej Regionu Warta, podczas najbliższego spotkania Rady Regionu.  
Następnie sprawozdania z Intergrup przedstawili Witek (Wielkopolska) i Artur (Zielonogórska).  
Po przerwie obiadowej Tomek prowadzący Zgromadzenie poprosił o kandydatury do pełnienia 
służby Koordynatora Niesienia Posłania do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych Regionu 
Warta. Zgłoszono dwóch kandydatów: Krzysztofa z Intergrupy Jedność Konin oraz Józefa z Intergrupy 
Wielkopolskiej. Obaj kandydaci dokonali autoprezentacji, udzieli też odpowiedzi na pytania. Wobec 
braku przeciwskazań do pełnienia proponowanej służby, przeprowadzone zostało tajne głosowanie. 
Wymaganą ilość głosów uzyskał Krzysztof.  
Podczas liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną, sprawozdanie z działalności przedstawił 
Marian – kończący służbę Rzecznika Regionu WARTA.  
Następnie sprawozdania z działalności złożyli służebni Regionu WARTA: Przemko (Sekretarz), 
Krzysztof (Skarbnik), Robert (Koordynator PIK), Joanna (Redaktor Biuletynu „Warta”), Geniu 
(Łącznik Internetowy), Roman (Koordynator Zespołu ds. Zlotu 50-lecia AA w Polsce).  

Następnie przedstawione zostały złożone do Sekretariatu Obrad wnioski i rekomendacje. 

Wnioski dotyczące prac nad projektem Karty Zgromadzenia Regionu WARTA oraz powołaniu 

Zespołu Informacji Publicznej Regionu WARTA zostały przyjęte jednomyślnie ze wskazaniem do ich 

rozpatrzenia przez Komisję Organizacyjną Regionu WARTA. Rekomendację w sprawie 

delegowania uprawnień 31. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego do Rady Regionu WARTA 

również przyjęto jednomyślnie.  
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Dalej sprawozdania złożyli: Jacek (Delegat do Komisji Organizacyjnej SK) oraz Krzysztof (Powiernik 
klasy „B”).  
Następnie wobec poruszonej kwestii organizacji i przeprowadzenia 32. Zgromadzenia 
Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu WARTA Tomek z Intergrupy Pilskiej zgłosił kandydaturę tej 
Intergrupy. Przyjęto jednomyślnie. 32. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu 
WARTA w 2022 roku, zostanie zorganizowane przez Intergrupę Pilską.  
Następnie jednomyślnie zatwierdzono Kalendarium Regionu WARTA z zaznaczeniem ustalenia 
konkretnych dat wydarzeń przez Radę Regionu WARTA z uwagi na pandemię choroby COVID-19.  
Dalej Jacek skierował wniosek do przedstawicieli Intergrup, by wskazali koordynatorów Grupy 12 
Kroku do PIKu.  
Wobec braku kolejnych rekomendacji, wniosków i tematów, po odmówieniu Deklaracji „Jestem 
odpowiedzialny” 31. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu WARTA zostało zamknięte.  

Przemko – Sekretarz Regionu AA „Warta” 
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SPRAWOZDANIE  

Z 32. ZGROMADZENIA SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZEGO  

REGIONU AA „WARTA” 

Z DNIA 19 LISTOPADA 2022 ROKU 
             

            Sompolno, 20 listopada 2022 roku 
 

  Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu Warta odbyło się w dniu 19 listopada 

2022 roku, na terenie Chodzieskiego Domu Kultury w Chodzieży. Gospodarzem zgromadzenia 

była Intergrupa Pilska. 

  Tomek - Rzecznik Regionu Warta przywitał obecnych, przedstawił zagadnienia 

organizacyjne 32. Zgromadzenia oraz program obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 

  Następnie dokonano wyboru składu Sekretariatu obrad - do Sekretarza Regionu Przemka, 

dołączył Waldek z Intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej. Z kolei Rzecznicy poszczególnych 

intergrup wskazali przedstawicieli do Komisji Skrutacyjnej Zgromadzenia. W skład tej komisji 

weszli przyjaciele: 

1. Zygmunt z Intergrupy Gorzowskiej – przewodniczący, 

2. Łukasz z Intergrupy Dolina Warty, 

3. Zbyszek z Intergrupy Jedność Konin, 

4. Adrian z Intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej, 

5. Kaziu z Intergrupy Leszczyńskiej, 

6. Grzegorz z Intergrupy Pilskiej, 

7. Marek z Intergrupy Południowa Wielkopolska, 

8. Wiesiek z Intergrupy Wielkopolskiej, 

9. Mirek z Intergrupy Zielonogórskiej. 

  Skład komisji został jednogłośnie zaakceptowany przez Zgromadzenie. 

  Następnie Komisja Skrutacyjna dokonała weryfikacji ilościowej reprezentantów  

z prawem głosowania do stwierdzenia kworum. Przyjaciółki z AA obsługujące Sekretariat 

Zgromadzenia wskazały, iż wydanych zostało 49 mandatów. Minimalna liczba dla 

ustanowienia kworum wynosiła 44 uczestników z prawem do głosowania. Kworum zostało 

stwierdzone, co pozwalało rozpocząć obrady i przeprowadzić wybory do służb z wiążącymi  

i uznanymi za ważne wynikami. 

  Następnie Tomek - Rzecznik Regionu przedstawił kandydaturę Darka z Intergrupy Jedność 

Konin na prowadzącego 32. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu Warta. Innych 

kandydatów nie przedstawiono. W efekcie głosowania Darek wymaganą ilością głosów podjął 

służbę Prowadzącego 32. Zgromadzenie. Po przypomnieniu podstawowego celu Zgromadzenia 

oraz zasad wyborów i głosowania na kandydatów do służb, rozpoczęto część wyborczą. 

  Podczas 32. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu Warta do objęcia były 

służby: 

• Kandydatów na Powiernika klasy B – alkoholika, 

• Zastępcy Delegata do Komisji Finansowej KSK, 

• Delegata do Komisji Literatury i Publikacji KSK i jego zastępcy 

• Delegata do Komisji Organizacyjnej KSK i jego zastępcy, 

• Zastępcy Rzecznika Regionu Warta, 

• Sekretarza Regionu Warta, 

• Łącznika ds. Internetu. 
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  Tomek prowadzący obrady poprosił o kandydatury do służby Zastępcy Rzecznika 

Regionu Warta. Zgłoszono kandydaturę Darka z Intergrupy Zielonogórskiej. Wobec braku 

innych kandydatów, przystąpiono do głosowania. W efekcie głosowania Darek otrzymał 

wymaganą ilość głosów. Podczas liczenia głosów Rzecznik Intergrupy Dolina Warty złożył 

sprawozdanie z działalności tej Intergrupy, ponadto Karolina przedstawiła informację dotyczącą 

funkcjonowania Grupy 12 Kroku (G12).  

  Następnie przystąpiono do wyboru Sekretarza Regionu Warta, a wobec braku zgłoszenia 

kandydatur podjęto wybory do służby Łącznika ds. Internetu Regionu. Intergrupa Jedność 

Konin zgłosiła kandydaturę Grzegorza. Innych kandydatur nie zgłoszono. W efekcie 

głosowania Grzegorz otrzymał wymaganą ilość głosów. Podczas liczenia głosów Rzecznik 

Intergrupy Gorzowskiej złożył sprawozdanie z działalności tej Intergrupy.  

  Następnie przystąpiono do wyboru Delegata do Komisji Organizacyjnej Konferencji 

Służby Krajowej. Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska zgłosiła kandydaturę Przemka. Wobec 

braku zgłoszenia innych kandydatów przeprowadzono głosowanie. W efekcie głosowania 

Przemko otrzymał wymaganą ilość głosów. Podczas liczenia głosów Rzecznik Intergrupy 

Jedność Konin złożył sprawozdanie z działalności tej Intergrupy, a następnie Kazimierz 

zapoznał zgromadzonych z tematyką Zlotu Radości Intergrupy Jedność Konin, który odbędzie 

się w dniach 12-14 maja 2023 roku w Mikorzynie. 

  Dalej przystąpiono do wyboru Zastępcy Delegata do Komisji Organizacyjnej Konferencji 

Służby Krajowej. Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska zgłosiła kandydaturę Adriana. Innych 

kandydatur nie zgłoszono. W efekcie głosowania Adrian otrzymał wymaganą ilość głosów. 

Podczas liczenia głosów Rzecznik Intergrupy Kujawsko-Wielkopolskiej złożył sprawozdanie  

z działalności tej Intergrupy. 

  Następnie przystąpiono do wyboru Delegata do Komisji Literatury i Publikacji 

Konferencji Służby Krajowej. Intergrupa Dolina Warty zgłosiła kandydaturę Gienka. Innych 

kandydatur nie zgłoszono. W efekcie głosowania Gienek otrzymał wymaganą ilość głosów. 

Podczas liczenia głosów Rzecznik Intergrupy Leszczyńskiej złożył sprawozdanie z działalności tej 

Intergrupy. 

  Z kolei przystąpiono do wyboru Zastępcy Delegata do Komisji Literatury i Publikacji oraz 

Zastępcy Delegata do Komisji Finansowej Konferencji Służby Krajowej, a wobec braku 

zgłoszonych kandydatur, przystąpiono do wyborów kandydatów do pełnienia służby 

Powiernika klasy B - alkoholika. Intergrupa Dolina Warty zgłosiła kandydaturę Jacka,  

a Intergrupa Gorzowska wysunęła kandydaturę Wojtka. W efekcie głosowania obaj kandydaci 

otrzymali wymaganą ilość głosów, wobec czego staną przed Komisją Nominacyjną, która 

wyłoni jednego z przyjaciół do pełnienia tej służby. 

  Po przerwie w obradach Tomek - Rzecznik Regionu przypomniał o istocie i znaczeniu 

służb Regionu i zaapelował o przedstawianie kandydatów do służb. Wobec powyższego 

Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska przedstawiła kandydaturę Waldka do pełnienia służby 

Sekretarza Regionu Warta, natomiast Intergrupa Pilska przedstawiła kandydaturę Ilony do 

pełnienia służby Zastępcy Delegata do Komisji Literatury i Publikacji Konferencji Służby 

Krajowej. W efekcie głosowania oboje kandydatów otrzymało wymaganą ilość głosów. 

Podczas liczenia głosów Rzecznik Intergrupy Zielonogórskiej złożył sprawozdanie z działalności 

tej Intergrupy oraz Rzecznik Regionu z pełnienia swojej służby. 

  Rzecznicy Intergrup: Pilskiej, Południowa Wielkopolska i Wielkopolskiej złożyli 

sprawozdania z działalność swoich intergrup. 

  Tomek Rzecznik Regionu oraz Tadeusz i Jacek ponownie zaapelowali o poszukiwanie 

kandydatów do objęcia służby Zastępcy Delegata do Komisji Finansowej Konferencji Służby 

Krajowej. Do zakończenia obrad 32. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu 

Warta kandydata do pełnienia tej służby nie zgłoszono. 
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  Następnie sprawozdania z pełnienia swoich służb złożyli: Przemko - Sekretarz Regionu 

Warta, Irek - Skarbnik Regionu, Piotr - Pełnomocnik ds. PIK, Agnieszka - Redaktor Naczelny 

Miesięcznika „Warta” oraz Wojtek - Delegat do Komisji Literatury i Publikacji Konferencji 

Służby Krajowej, a następnie Krzysztof - Powiernik Klasy B - alkoholik, a po nim Roman - 

Koordynator ds. Zlotu 50-lecia AA w Polsce. 

  W związku z brakiem możliwości organizacji Zlotu Radości Regionu Warta w Długiem  

w 2023 roku (pobyt w ośrodku dzieci z Ukrainy) Tomek - Rzecznik Regionu zwrócił się do 

zgromadzonych z wnioskiem o możliwość zorganizowania takiego zlotu przez jedną z intergrup. 

  Po przerwie obiadowej sprawozdanie ze swojej służby złożył Gieniu – Łącznik ds. Internetu. 

  Następnie przedstawiono wnioski i rekomendacje złożone do Sekretariatu 32. Zgromadzenia 

Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu Warta.  

  Rekomendacja 1 - dotycząca nie przekazywania do Rady Regionu decyzji należących do 

zdań Zgromadzenia Regionu. W tej sprawie głos zabrali Tomek (Rzecznik Regionu), Jacek, 

Tomek, Roman, Marian, Marlena, Adrian, Irek, Grzegorz. Rekomendacja nie została przyjęta. 

  Rekomendacja 2 - dotycząca włączenia zadań Regionalnego Koordynatora Grupy 12 

Kroku do zadań Koordynatora Dyżurnych PIK. W tej sprawie głos zabrali Maryś, Grzegorz, 

Tomek, Tadeusz, Roman, Jacek, Małgosia. Rekomendację pozostawiono bez rozstrzygnięcia. 

   Rekomendacja 3 - dotycząca włączenia w program przyszłych Zgromadzeń Regionu 

panelu spikera w temacie wiodącym aktualnej Konferencji Służb Krajowych bądź innym 

temacie wybranym przez Radę Regionu. W tej sprawie głos zabrali Roman, Tomek, Jacek. 

Rekomendację pozostawiono bez rozstrzygnięcia. 

  Rekomendacja 4 - dotycząca potrzeby organizacji Regionalnych Warsztatów Informacji 

Publicznej. Głos w tej sprawie zabrali Jacek, Roman, Tomek. Rekomendację przyjęto. 

  Rekomendacja 5 - dotycząca nie powoływania Komisji Organizacyjnej Regionu Warta. W 

tej sprawie głos zabrali Tomek, Grzegorz (Jedność Konin), Marian, Roman, Jacek, Adrian, 

Grzegorz (Gorzowska), Przemko. Rekomendacja nie została przyjęta. 

  Następnie poszczególne Intergrupy przedstawiły uczestników do prac w Komisji 

Organizacyjnej Regionu WARTA : 

1. Intergrupa Dolina Warty – Wojtek, 

2. Intergrupa Kujawsko-Wielkopolska – Marcin, 

3. Intergrupa Południowa Wielkopolska – Marcin, 

4. Intergrupa Gorzowska - nie wskazano, 

5. Intergrupa Leszczyńska – Andrzej, 

6. Intergrupa Wielkopolska - nie wskazano, 

7. Intergrupa Jedność Konin – Janek, 

8. Intergrupa Pilska – Mariusz, 

9. Intergrupa Zielonogórska – Mirek. 

        Przedstawiciel Intergrupy Wielkopolskiej poinformował o wskazaniu przyjaciela do prac  

w Komisji Organizacyjnej Regionu Warta podczas najbliższego spotkania Rady Regionu. 

  Następnie podjęto tematykę organizacji 33. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego 

Regionu Warta. Do organizacji zgłosiła się Intergrupa Jedność Konin. Wg wstępnych założeń 

33. Zgromadzenie odbędzie się w dniu 18 listopada 2023 roku w Kazimierzu Biskupim. Wobec 

przedstawienia kandydatury Pawła jako prowadzącego 33. Zgromadzenie Sprawozdawczo-

Wyborcze Regionu Warta przeprowadzono głosowanie, w efekcie którego Paweł uzyskał 

akceptację. 
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  Wobec braku kolejnych rekomendacji, wniosków i tematów po odmówieniu Deklaracji 

„Jestem odpowiedzialny” 32. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu WARTA 

zostało zamknięte. 

 

 

 

           Przemko – Sekretarz Regionu AA „Warta” 
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SPRAWOZDANIE 

Z 33. ZGROMADZENIA SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZEGO  

REGIONU AA „WARTA” 

Z DNIA 18 LISTOPADA 2023 ROKU 
 

          Poznań, 21 listopada 2023 roku 

 

Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu AA „Warta” odbyło się  18 listopada 2023 

roku w  Domu Kultury w Kazimierzu Biskupim. Gospodarzem zgromadzenia była Intergrupa 

„Jedność Konin”. Uczestniczyli w nim reprezentanci intergrup wchodzących w skład regionu, służebni 

Regionu AA „Warta”,  nasi delegaci w Służbie Krajowej oraz zaproszeni goście.  

Przywitaliśmy się, wspólnie odmawiając „Modlitwę o Pogodę Ducha”. 

Tomasz - Rzecznik Regionu AA  „Warta”, przywitał wszystkich obecnych. Szczególnie ciepło 

powitaliśmy Izę - Przewodniczącą Rady Powierników. Tomasz przedstawił zagadnienia 

organizacyjne 33. Zgromadzenia oraz program obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Rzecznik 

odczytał Preambułę AA, Waldek - 12 Kroków AA, Mirek - 12 Tradycji AA, a Przemko - 12 

Koncepcji dla Służb AA w Polsce. 

Minutą ciszy uczciliśmy pamięć Pawła z Kruszwicy z Intergrupy „Jedność Konin”, który 

odszedł na wieczny mityng, a który miał, decyzją 32. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego 

Regionu AA "Warta", prowadzić tegoroczne Zgromadzenie. 

Następnie dokonano wyboru składu Sekretariatu obrad: do Sekretarza Regionu - Waldka 

dołączył Przemko z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolskiej”.  

Rzecznicy poszczególnych Intergrup wskazali przedstawicieli do Komisji Skrutacyjnej 

Zgromadzenia. W skład tej komisji weszli przyjaciele: 

1. Zygmunt z Intergrupy AA „Zachodniej” – przewodniczący, 

2. Eugeniusz z Intergrupy „Dolina Warty”, 

3. Gienek z Intergrupy „Gorzowskiej” 

4. Zbyszek z Intergrupy „Jedność Konin”, 

5. Tomek z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolskiej”, 

6. Marcin z Intergrupy „Leszczyńskiej”, 

7. Arek z Intergrupy „Pilskiej”, 

8. Marlena z Intergrupy „Południowa Wielkopolska”, 

9. Basia z Intergrupy „Wielkopolskiej”, 

10. Stefan z Intergrupy „Zielonogórskiej”. 

Skład komisji został jednogłośnie zaakceptowany przez Zgromadzenie. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła kworum, stwierdzając, że Zgromadzenie Sprawozdawczo-

Wyborcze Regionu AA "Warta" jest władne do podejmowania decyzji. 

 

W związku ze śmiercią Pawła, wybranego na prowadzącego tegoroczne Zgromadzenie, kolejny 

punkt to wybory nowego prowadzącego 33. Zgromadzenie Sprawozdawczo – Wyborcze Regionu 

AA „WARTA”. Intergrupa AA „Jedność Konin” rekomendowała na prowadzącego Mirka. Innych 

kandydatur nie zgłoszono. Mirek uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany na 

Prowadzącego 33. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu AA "Warta".  
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Tomasz -  rzecznik Regionu, przekazał prowadzenie Zgromadzenia nowo wybranemu  

prowadzącemu - Mirkowi. 

 

 Mirek, jako pierwszy punkt po objęciu prowadzenia, poddał pod głosowanie  rekomendację 

Rady Regionu AA „Warta” w sprawie przyjęcia w całości tekstu nowej Karty Zgromadzenia 

Regionu AA „WARTA”. Karta w głosowaniu została przyjęta wymaganą większością głosów.         

O zabranie głosu poproszona została  Iza z Łodzi - Przewodnicząca Rady Powierników 

i Delegat Narodowy - gość naszego Zgromadzenia. W swoim wystąpieniu Iza poruszyła tematy 

związane z przygotowaniami do Zlotu 50-lecia AA w Polsce, przypomniała o naszej ankiecie, jej 

znaczeniu i roli dla całej Wspólnoty. Przybliżyła też tematykę związaną z funkcjonowaniem Rady 

Powierników i odpowiedziała na pytania. 

 

Po krótkiej przerwie rozpoczęła się część wyborcza 33. Zgromadzenia. Przypomniane zostały 

zasady wyborów i głosowania na kandydatów do służb. 

Podczas 33. Zgromadzenia Regionu AA „Warta” do objęcia były służby: 

• Delegata do Komisji Informacji Publicznej KSK, 

• Zastępcy Delegata do Komisji Informacji Publicznej KSK, 

• Zastępcy Delegata do Komisji Finansowej KSK, 

• Rzecznika Regionu „Warta”, 

• Skarbnika Regionu „Warta”, 

• Redaktora naczelnego Biuletynu „Warta”, 

• Regionalnego Koordynatora ds. Niesienia Posłania do ZK i AŚ, 

• Koordynatora – Pełnomocnika ds. PIK.  
 

Rozpoczęliśmy od wyboru służebnych Regionu AA „Warta”. Mirek - prowadzący 

Zgromadzenie, poprosił o zgłaszanie kandydatów do objęcia służby rzecznika Regionu. Intergrupa 

AA „Dolina Warty” zgłosiła kandydaturę Piotra, a Intergrupa AA „Wielkopolska” - Aleksandry. 

W  głosowaniu Piotr otrzymał wymaganą ilość głosów i został wybrany na Rzecznika Regionu 

AA „Warta”.  

W trakcie liczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną sprawozdanie z działalności Intergrupy 

„Dolina Warty” przedstawiła, w zastępstwie rzecznika, Magda. 

Następnie przystąpiono do wyboru skarbnika Regionu AA „Warta”. Intergrupa „Dolina Warty” 

zgłosiła kandydaturę Marcina. Innych kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu Marcin otrzymał 

wymaganą ilość głosów i został wybrany na Skarbnika Regionu.  

Podczas liczenia głosów Grzegorz - rzecznik Intergrupy „Gorzowskiej”, złożył sprawozdanie 

z działalności tej intergrupy. 

Do służby redaktora naczelnego Biuletynu „Warta” Intergrupa AA „Dolina Warty” przedstawiła 

kandydaturę Mateusza. Wobec braku zgłoszenia innych kandydatów przeprowadzono głosowanie. W 

głosowaniu Mateusz otrzymał wymaganą ilość głosów i został wybrany na Redaktora naczelnego 

Biuletynu „Warta".  

W międzyczasie Janek - rzecznik Intergrupy „Jedność Konin” złożył sprawozdanie z działalności tej 

intergrupy. 
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Przystąpiono z kolei do wyboru regionalnego Koordynatora ds. Niesienia Posłania do  

ZKiAŚ. Intergrupa AA „Jedność Konin” zgłosiła kandydaturę Bartka. Innych kandydatur nie było. 

W głosowaniu Bartek otrzymał wymaganą ilość głosów i został wybrany do wspomnianej służby.  

W trakcie  liczenia głosów Adrian - rzecznik Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolskiej”, 

przedstawił sprawozdanie z działalności tej intergrupy. 

Następnie przystąpiono do wyboru Koordynatora-Pełnomocnika ds. Punktu Informacyjno – 

Kontaktowego Regionu.  Intergrupa AA „Wielkopolska” zgłosiła kandydaturę Aleksandry. Innych 

kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu Aleksandra otrzymała wymaganą ilość głosów i została 

Koordynatorem oraz Pełnomocnikiem Zarządu Fundacji BSK AA ds.  PIK.  

W czasie pracy Komisji Skrutacyjnej sprawozdanie z działalności Intergrupy „Leszczyńskiej” 

złożył Andrzej - jej rzecznik.  

 

Po wyborze służebnych w Regionie Mirek - prowadzący Zgromadzenie, przypomniał, jakie 

służby należy wybrać do KSK i poprosił o zgłaszanie kandydatów. Niestety, nie było żadnych 

rekomendacji.  

W tym kontekście głos zabrali: Iza, Tomasz, Franek. Przypomnieli o odpowiedzialności 

każdego z nas. Musi bardzo dziwić i niepokoić fakt, że Region, który liczy blisko 400 grup, nie 

jest w stanie wybrać swoich służebnych. Bardzo często słyszy się i mówi o wdzięczności dla 

Wspólnoty, że uratowała nam życie i nierzadko na tym się kończy. Robimy niewiele lub nic, by 

temu zaradzić. Nie szukamy kandydatów, nie rozmawiamy, zadowalając się stwierdzeniem, że 

chętnych po prostu nie ma. 

Przed przerwą obiadową Mariusz -  rzecznik Intergrupy „Pilskiej”, przedstawił sprawozdanie 

z działań podejmowanych przez intergrupę w okresie pomiędzy zgromadzeniami. 

 

Po przerwie obiadowej Tomasz - ustępujący rzecznik Regionu, przypomniał jeszcze raz 

o istocie i znaczeniu służb  oraz zaapelował o przedstawianie kandydatów do ich pełnienia.   

Intergrupa „Południowa Wielkopolska” zarekomendowała Mariusza do pełnienia służby 

delegata do Komisji Informacji Publicznej Konferencji Służby Krajowej. Innych zgłoszeń nie 

było. W głosowaniu Mariusz otrzymał wymaganą ilość głosów i został wybrany na Delegata do 

Komisji Informacji Publicznej Konferencji Służby Krajowej. 

 Podczas liczenia głosów Darek - Rzecznik Intergrupy „Zielonogórskiej”, złożył sprawozdanie 

z działalności tej intergrupy. 

Z uwagi na brak kandydatów nie wybrano służebnych: zastępcy delegata do Komisji Informacji 

Publicznej SK i zastępcy delegata do Komisji Finansów SK. 

Tomasz złożył wniosek, aby Marian, kończący służbę Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK, mógł 

ją pełnić jeszcze przez rok. Chodzi o to, aby służby Koordynatora PIK i Koordynatora Zespołu 

Dyżurnych nie rozpoczynały i kończyły się w tym samym czasie. Marian wyraził zgodę. Wniosek został 

przyjęty jednomyślnie. 

Następnie sprawozdania z działalności swoich intergrup przedstawili:  

Michał z Intergrupy „Wielkopolskiej” /w zastępstwie rzecznika/, Darek - rzecznik Intergrupy 

„Zielonogórskiej” , Grzegorz - rzecznik Intergrupy „Zachodniej”. 

W dalszej części Zgromadzenia sprawozdania ze swojej działalności przedstawili służebni 

Regionu AA „WARTA”:  
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Tomasz -  dotychczasowy rzecznik Regionu, Darek – zastępca Rzecznika, Agnieszka – 

dotychczasowa Redaktor naczelna Biuletynu „Warta”, Waldek – sekretarz Regionu, Irek – 

dotychczasowy skarbnik Regionu, Piotr – dotychczasowy pełnomocnik ds. PIK, Roman – 

koordynator Zlotu 50-lecia AA w Polsce, Marian – koordynator Zespołu Dyżurnych PIK, 

Grzegorz – łącznik ds. Internetu. 

 

Po krótkiej przerwie swoje sprawozdania zaprezentowali służebni Służby Krajowej. Kolejno: 

Krzysztof – delegat do Komisji Finansów, Genek – delegat do Komisji Literatury i Publikacji, 

Przemko – delegat do Komisji Organizacyjnej, Mariusz – z-ca delegata do Komisji Informacji 

Publicznej i Jacek – Powiernik kl. B. 

 

Następnie przedstawiono wnioski i rekomendacje złożone do sekretariatu 33. Zgromadzenia 

Regionu AA „Warta”. W trakcie trwania Zgromadzenia do sekretariatu wpłynął jeden wniosek 

podpisany przez Ryszarda - koordynatora Zespołu Informacji Publicznej Poznań, o treści: „Zespół 

Informacji Publicznej Poznań zwraca się do Zgromadzenia Regionu AA „Warta” z wnioskiem o 

rozważenie możliwości zgłoszenia kandydatury Regionu WARTA do organizacji Ogólnopolskich 

Warsztatów Informacji Publicznej w 2025 roku. Zebrane doświadczenie oraz dotychczasowe 

działania w tej dziedzinie rokują, iż Ogólnopolskie Warsztaty są możliwe do przeprowadzenia 

przez nasz Region”. Po dyskusji jednogłośnie zgodziliśmy się z propozycją Romana, aby wniosek 

przekazać do Zespołu Organizacyjnego Regionu, który przedstawi swoje rekomendacje w tej 

sprawie na spotkaniu Rady Regionu AA „Warta”. 

 

W dalszej kolejności poszczególne intergrupy zgłosiły swoich przedstawicieli do prac 

w Zespole Organizacyjnym Regionu AA „Warta” : 

1. Intergrupa AA „Dolina Warty” – Wojtek, 

2. Intergrupa „Gorzowska” - nie wskazano, 

3. Intergrupa „Jedność Konin” – Janek. 

4. Intergrupa „Kujawsko – Wielkopolska” – Marcin, 

5. Intergrupa „Leszczyńska” – Andrzej, 

6. Intergrupa „Pilska” – Mariusz, 

7. Intergrupa „Południowa Wielkopolska” – Tomasz, 

8. Intergrupa „Wielkopolska” - nie wskazano, 

9. Intergrupa „Zachodnia” – nie wskazano, 

10. Intergrupa „Zielonogórska” – nie wskazano. 

Intergrupy AA: „Wielkopolska”, „Gorzowska”, „Zachodnia” i „Zielonogórska” wskażą swoich 

członków do prac w Zespole Organizacyjnym na spotkaniu Rady Regionu. 

 

Tomasz - ustępujący rzecznik Regionu, zgłosił wniosek, aby w 2024 roku nie organizować 

Zlotu Radości Regionu AA „Warta”. Powód jest prosty i całkowicie zasadny – organizacja Zlotu 

50-lecia AA w Polsce. Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 

Następnie podjęto temat przygotowań do 34. Zgromadzenia Regionu AA  „Warta”. Do 

organizacji zgłosiła się Intergrupa AA „Zielonogórska”. Według wstępnych założeń 34. 

Zgromadzenie odbędzie się 16 listopada 2024 roku. Lokalizacja zostanie ustalona w późniejszym 
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terminie. Darek - rzecznik Intergrupy „Zielonogórskiej”, zaproponował kandydaturę Krzysztofa do 

prowadzenia 34. Zgromadzenia. Krzysztof jednak nie był obecny na obradach. Co prawda, w 

rozmowie telefonicznej z Darkiem wyraził zgodę, ale nie było możliwości, aby usłyszeli to 

wszyscy uczestnicy 33. Zgromadzenia. Wywiązała się burzliwa dyskusja, w której głos zabrali: 

Iza, Franek, Tomasz, Przemko, Adrian, Grzegorz, Jacek, Roman, Marian. Efektem końcowym 

było głosowanie nad przyjęciem kandydatury Krzysztofa na Prowadzącego 34. Zgromadzenie 

Regionu AA „Warta”.  Kandydatura została przyjęta jednogłośnie. 

 

Piotr - nowo wybrany rzecznik Regionu AA „WARTA” poinformował, że najbliższe 

spotkanie Rady Regionu odbędzie się 17 lutego 2024 roku o godzinie 12:00 w siedzibie PIK-u. 

Na tym spotkaniu przedstawione zostanie kalendarium pracy Regionu w 2024 r. 

 

 Na zakończenie Mirek i Tomasz podziękowali wszystkim za udział w 33. Zgromadzeniu. 

Tomasz podziękował za służbę. 

 

Wobec braku kolejnych rekomendacji, wniosków i tematów, po odmówieniu „Modlitwy 

o Pogodę Ducha”, 33. Zgromadzenie Regionu WARTA zostało zamknięte.  

 

W załączeniu: 

- Sprawozdania rzeczników Intergrup, 

- Sprawozdania służebnych Regionu, 

- Sprawozdania delegatów do Służby Krajowej, 

- Tekst jednolity Karty Zgromadzenia Regionu AA "Warta" przyjęty przez Zgromadzenie 

Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu AA  "Warta" w dniu 18.11.2023 r.  

 

           Waldek – Sekretarz 

Regionu AA „Warta” 
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SPRAWOZDANIE 

Z 34. ZGROMADZENIA SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZEGO  

REGIONU AA „WARTA” 

Z DNIA 16 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

          Poznań, 23 listopada 2024 roku 

 

Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu Warta odbyło się w dniu 16 listopada 2024 

roku w auli Liceum Ogólnokształcącego w Świebodzinie. Gospodarzem zgromadzenia była 

Intergrupa AA „Zielonogórska”. Uczestniczyli w nim służebni Regionu AA „WARTA”, służebni 

szczebla Służby Krajowej, reprezentanci Intergrup wchodzących w skład regionu oraz zaproszeni 

goście. 

Przywitaliśmy się, wspólnie odmawiając „Modlitwę o Pogodę Ducha”. 

Piotr - Rzecznik Regionu AA „Warta”, otworzył obrady, przywitał wszystkich przybyłych 

i oddał głos Krzysztofowi, prowadzącemu 34. Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze naszego 

Regionu, który na wstępie, omówił sprawy i zagadnienia organizacyjne związane z zapewnieniem 

sprawnego przebiegu obrad /obiad, palenie tytoniu, utrzymanie należytego porządku, nie 

przemieszczanie się po obiekcie/. Zaapelował też do wszystkich, którzy będą zabierać głos, aby 

wypowiedzi były zwięzłe, nie przekraczały 3 – 4 minut. 

W dalszej kolejności Krzysztof odczytał Preambułę AA, Piotr – 12 Tradycji AA , a Waldek - 12 

Koncepcji dla Służb AA w Polsce. Po czym Krzysztof przedstawił Program 34. Zgromadzenia, 

który został przyjęty jednomyślnie. 

Następnie dokonano wyboru składu Sekretariatu obrad: do sekretarza Regionu, Waldka 

dołączył Jarek z Intergrupy AA „Zielonogórska”. Potem rzecznicy poszczególnych Intergrup 

wskazali przedstawicieli do Komisji Liczenia Głosów Zgromadzenia. W skład tej komisji weszli 

przyjaciele:: 

1. Zygmunt z Intergrupy AA „Zachodnia” – przewodniczący, 

2. Zbyszek z Intergrupy „Jedność Konin”, 

3. Tomasz z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolska”, 

4. Michał z Intergrupy „Pilska”, 

5. Ireneusz z Intergrupy „Gorzowska”, 

6. Basia z Intergrupy „Wielkopolska”, 

7. Krzysztof z Intergrupy „Zielonogórska”, 

8. Marcin z Intergrupy „Leszczyńskiej”, 

9. Honorata z Intergrupy „Południowa Wielkopolska”. 

Skład komisji został jednogłośnie zaakceptowany przez Zgromadzenie. 

Komisja udała się na obrady, aby się ukonstytuować i wybrać przewodniczącego. Został nim 

Zygmunt. Komisja ustaliła, że na sali obrad jest kworum, czyli 34. Zgromadzenie 

Sprawozdawczo-Wyborcze Regionu AA „WARTA” może podejmować wiążące decyzje. 

Wydanych zostało 59 mandatów, a 2/3 głosów to 40. 

 

Po zakończeniu czynności proceduralnych, prowadzący obrady oddał głos zaproszonemu 

gościowi. Była nim Renata Gwara, psycholożka i psychoterapeutka, była Powiernik klasy A, nie 

alkoholik, wieloletnia Przyjaciółka Wspólnoty AA.  
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Na wstępie podziękowała za zaproszenie i serdeczne powitanie. W swoim wystąpieniu 

podzieliła się z nami przemyśleniami i uwagami na temat motta przewodniego 34. Zgromadzenia 

„Komunikacja drogą do Jedności”. Aby się właściwie komunikować, należy uważnie przekazywać 

informacje i tak samo słuchać. Bardzo istotne jest również upewnienie się, czy zostałem/am/ 

dobrze zrozumiany/a/ oraz czy dobrze zrozumiałem/am/ to, co zostało powiedziane. 

Porozumiewamy się zarówno werbalnie, mówiąc, posługując się swoim głosem, jak również przy 

pomocy tzw. „mowy ciała” /gestykulacja, mimika, emocje/. Należy pamiętać, że porozumiewanie 

się werbalne to jedynie 20-30%, reszta to mowa ciała. Często się zdarza, że wypowiadane słowa 

nie idą w parze z naszym zachowaniem. Oznacza to, że nie jesteśmy wiarygodni, nie mówimy 

szczerze. Trudno wtedy o właściwą, dobrą komunikację i osiągnięcie porozumienia. Jest to bardzo 

istotne we Wspólnocie AA. Jak nieść posłanie, jak budować jedność bez wzajemnego 

zrozumienia, szczerości, otwartości? O swoich przeżyciach i doświadczeniach musimy zawsze 

mówić jasno, otwarcie i zawsze prawdę, bez zbędnego upiększania, fantazjowania. Jedność we 

Wspólnocie AA to wzajemna troska o nas wszystkich. Bez dobrej komunikacji na wszystkich 

szczeblach ta jedność będzie zagrożona. 

 

 W dalszej części głos zabrał Roman – Koordynator Zlotu 50-lecia AA w Polsce. Roman, 

kończąc swoją służbę, podziękował wszystkim za pomoc. Sam Zlot był przecież tylko 

zwieńczeniem kilkuletniej, tytanicznej pracy. Ale udało się. Region AA „WARTA” zdał egzamin 

jako organizator tego wspaniałego przedsięwzięcia. Nasz wspólny wysiłek nie poszedł na marne, 

między innymi dzięki jedności, dobrej komunikacji i wzajemnemu zrozumieniu. Pomimo różnicy 

zdań zawsze udało się znaleźć rozwiązanie. W Zlocie wzięło udział 7265 osób, w tym ponad 100 

obcokrajowców. Gościliśmy ponad 130 przyjaciół naszej wspólnoty. Odbyło się 90 mityngów, 

spotkań, w tym online do ZK i AŚ. Drużyna Zlotu, która zapewniła sprawny i bezpieczny jego 

przebieg liczyła ponad 300 osób /w tym z innych Regionów AA/. 

Następnie, Ryszard – Koordynator Zespołu Informacji Publicznej „Poznań”, przekazał informacje, 

że na ostatnich Ogólnopolskich Warsztatach Informacji Publicznej nasz Region został wybrany do 

przeprowadzenia takich warsztatów w 2025 roku. Ryszard będzie koordynował prace związane 

z przygotowaniem i następnie ich przebiegiem. Prosi wszystkich chętnych do pomocy oraz 

współpracy. Trzeba jak najszybciej stworzyć Zespół ds. Warsztatów i przystąpić do pracy. Do 

dyspozycji jest strona internetowa wykorzystywana przez organizatorów Zlotu 50-lecia AA 

w Polsce. Ryszard zaprosił na Regionalne Warsztaty „Przewodnika Informacji Publicznej”, które 

odbędą się 23 listopada br. w Poznaniu ul. Skotarska 120. 

 

Po krótkiej przerwie, rozpoczęła się część wyborcza 34. Zgromadzenia. Przypomniane zostały 

zasady wyborów i głosowania na zgłoszonych kandydatów do służb. Krzysztof, prowadzący 

obrady, przypomniał też, że podczas 34. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu 

AA „WARTA” będziemy wybierać: 

• Zastępcę Rzecznika Regionu „Warta”, 

• Sekretarza Regionu „Warta”, 

• Regionalnego Łącznika ds. Internetu, 

• Koordynatora ds. Niesienia Posłania do ZK i AŚ, 

• Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK, 

• Delegata do Komisji Informacji Publicznej KSK, 

• Delegata do Komisji Organizacyjnej SK, 

• Delegata do Komisji Finansowej KSK. 
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Przed rozpoczęciem głosowań o głos poprosił Jacek, Powiernik klasy B. Przypomniał jak 

ważną rolę we Wspólnocie AA mają służby. Zaapelował o rozwagę, rozsądek, mądrość 

i odpowiedzialność przy wyborze poszczególnych służebnych. Kto wybiera, ten wspiera i ponosi 

odpowiedzialność. Czas skończyć z wyborami „z łapanki”. 

Zgodnie z powyższym wykazem zaczęliśmy od wyboru Zastępcy Rzecznika Regionu. 

Zgłoszeni zostali następujący kandydaci: Grzegorz z Intergrupy AA „Jedność Konin” oraz 

Grzegorz z Intergrupy AA „Gorzowska”. Kandydaci posiadali rekomendację swoich 

macierzystych grup i intergrup. Przedstawili swoje sylwetki i odpowiedzieli na pytania. Po 

zebraniu kart do głosowania Komisja Liczenia Głosów udała się na obrady. 

W trakcie pracy komisji sprawozdanie ze swojej działalności przedstawił Darek, kończący 

służbę Zastępca Rzecznika Regionu AA „Warta”. W dalszej kolejności sprawozdania 

zaprezentowali: Magda - rzecznik Intergrupy AA „Dolina Warty” oraz Grzegorz – rzecznik 

Intergrupy AA „Gorzowska”. 

Zygmunt, przewodniczący Komisji Liczenia Głosów, poinformował, że żaden z kandydatów 

nie osiągnął wymaganej liczby głosów. Konieczne było więc losowanie. W jego wyniku Zastępcą 

Rzecznika Regionu AA „Warta” został Grzegorz z Intergrupy AA „Jedność Konin”. 

Przed wyborem zastępcy Rzecznika Regionu Roman zasugerował, aby się zastanowić, czy 

obsadzenie tej służby jest w ogóle niezbędne. Głos w dyskusji zabrali Kazimierz, Krzysztof, 

Marek i Grzegorz. Ustaliliśmy, że warto, aby tym zagadnieniem zajął się Zespól Organizacyjny. 

Następnie przystąpiono do wyboru Sekretarza Regionu AA „Warta”. Początkowo, żadna intergrupa 

nie zgłosiła swojego kandydata, nie było też zgłoszeń z sali. Po pewnym czasie chęć kandydowania 

zgłosił Adrian z Intergrupy AA „Kujawsko-Wielkopolska”. Innych kandydatur nie było. Adrian 

opowiedział o sobie i odpowiadał na pytania. W wyniku głosowania kandydat nie otrzymał wymaganej 

liczby głosów. Sekretarz Regionu nie został wybrany. Rozpoczęła się dyskusja, w której głos zabrali 

Krzysztof, Tomasz, Grzegorz, Kazimierz. Tomasz stwierdził, że warto poczekać, rozmawiać 

w przerwie. Tak było dwa lata temu na 32. Zgromadzeniu. 

W czasie pracy Komisji Liczenia Głosów swoje sprawozdania przedstawili: Waldek – sekretarz 

Regionu AA „Warta” oraz Zuzanna, w zastępstwie Rzecznika Intergrupy „Jedność Konin”. 

W dalszej kolejności przeszliśmy do wyboru Regionalnego Łącznika ds. Internetu. Intergrupa 

AA „Południowa Wielkopolska” zgłosiła kandydaturę Marka. Kandydat nie mógł być obecny na 

34. Zgromadzeniu z przyczyn zdrowotnych. Nie można też było nawiązać z nim kontaktu 

telefonicznego. Z uwagi na wieloletni okres trzeźwości kandydata, jego dotychczasowe 

zaangażowanie w pełnieniu służb i niesienie posłania, a także rekomendację dwóch intergrup, po 

dyskusji postanowiono, przy jednym głosie wstrzymującym się, aby przychylić się do wniosku 

Tomasza i wybór służebnego scedować na Radę Regionu AA „Warta”. Do tego czasu będzie 

wakat. 

W następnej kolejności przystąpiono do wyboru Koordynatora ds. Niesienia Posłania do 

Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych. Przed zgłaszaniem kandydatur Piotr, Rzecznik Regionu, 

poinformował, że dotychczasowy koordynator zgłosił, iż rezygnuje z pełnienia służby. Intergrupa 

AA „Południowa Wielkopolska” rekomendowała do służby Łukasza, natomiast Intergrupa AA 

„Zachodnia” Radka. Kandydaci opowiedzieli o sobie i odpowiadali na pytania. 

W trakcie pracy Komisji Liczenia Głosów sprawozdania ze swojej działalności zaprezentowali: 

Andrzej – Rzecznik Intergrupy AA „Leszczyńska” i Mariusz – Rzecznik Intergrupy AA „Pilska”.  

Zygmunt, przewodniczący Komisji Liczenia Głosów, poinformował, że Radek z Intergrupy 

„Zachodnia” otrzymał wymaganą liczbę i został wybrany na Koordynatora ds. Niesienia 

Posłania do ZK i AŚ.  
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Następnie dokonano wyboru Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK. Marian, kończący tą 

służbę, rekomendował w imieniu Zespołu Dyżurnych Ryszarda z Intergrupy AA „Dolina Warty”. 

Kandydat przedstawił się i odpowiedział na zadane pytania. W wyniku głosowania Ryszard 

otrzymał wymaganą liczbę głosów i został wybrany na Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK. 

W trakcie pracy Komisji Liczenia Głosów swoje sprawozdania przedstawili: Marek – Rzecznik 

Intergrupy AA „Wielkopolska” i Marcin – Rzecznik Intergrupy AA „Południowa Wielkopolska”. 

W dniu 14 grudnia br. o godzinie 13:00 w Ostrowie Wielkopolskim, w miejscu mityngów Grupy 

AA „Enklawa”, odbędzie się uroczyste spotkanie z okazji 30-lecia powstania Intergrupy AA 

„Południowa Wielkopolska”. Marcin zaprasza wszystkich chętnych do uczestnictwa. 

Po przerwie obiadowej kontynuowano wybory służebnych i składanie sprawozdań. Okazało się, że 

pojawiły się nowe kandydatury do objęcia służby Sekretarza Regionu AA „Warta”. Intergrupa AA 

„Dolina Warty” rekomendowała Wojtka, Intergrupa AA „Południowa Wielkopolska” Łukasza, 

a Intergrupa AA „Kujawsko-Wielkopolska” ponownie zgłosiła kandydaturę Adriana. 

W czasie pracy Komisji Liczenia Głosów, swoje sprawozdania złożył Waldek – Rzecznik 

Intergrupy AA „Zielonogórska”. 

Żaden z kandydatów nie otrzymał wymaganej liczby głosów. Do II tury głosowania przeszli 

Wojtek i Łukasz. Odpadł Adrian, który dostał najmniej głosów.   

Zygmunt, przewodniczący Komisji Liczenia Głosów, poinformował, że żaden z dwójki 

kandydatów nie otrzymał wymaganej liczby głosów. Do wyłonienia służebnego konieczne było 

losowanie. W jego wyniku, Sekretarzem Regionu AA „Warta” został Wojtek z Intergrupy 

„Dolina Warty”. 

 Po wyborze służebnych Regionu przystąpiliśmy do zgłaszania kandydatur do objęcia służby 

Delegata SK. W pierwszej kolejności dokonano wyboru Delegata do Komisji Informacji 

Publicznej. Intergrupa AA „Zielonogórska” przedstawiła kandydaturę Darka. Darek się 

zaprezentował i odpowiedział na pytania. W wyniku głosowania Darek otrzymał wymaganą liczbę 

głosów i został Delegatem do Komisji Informacji Publicznej SK. 

W międzyczasie Piotr – Rzecznik Regionu AA „Warta” zaprezentował sprawozdanie ze swojej 

działalności. 

Następnie przystąpiono do wyboru Delegata do Komisji Organizacyjnej SK. Przemko, 

kończący służbę, zarekomendował Waldka z Intergrupy „Kujawsko-Wielkopolska”. Kandydat 

opowiedział o swojej drodze trzeźwienia i odpowiedział na pytania. W wyniku głosowania 

Waldek otrzymał wymaganą liczbę głosów i został Delegatem do Komisji Organizacyjnej SK. 

W trakcie pracy Komisji Liczenia Głosów sprawozdanie przedstawił Marcin – skarbnik Regionu AA 

„Warta”. Najważniejsze, że jesteśmy na małym plusie i są pieniądze na spłatę zaległości za literaturę. 

Na koniec części wyborczej pozostał wybór Delegata do Komisji Finansowej SK. Intergrupa 

AA „Zachodnia” rekomendowała Beatę. Kandydatka przedstawiła swoją historię i odpowiedziała 

na zadane pytania. W wyniku głosowania, Beata otrzymała wymaganą liczbę głosów i została 

Delegatem do Komisji Finansowej SK. 

Podczas pracy Komisji Liczenia Głosów swoje sprawozdanie złożył Mateusz – Redaktor 

Biuletynu „Warta”. Połączenie ze „Zdrojem” przynosi pozytywne rezultaty. Zmniejszenie nakładu 

spowodowało, że wszystkie egzemplarze są sprzedawane. Doskonałym pomysłem okazało się 

rozdawanie za darmo na Zlocie 50-lecia AA w Polsce, starych egzemplarzy. Dobrowolne 

darowizny z tego tytuły zasiliły konto Regionu. 

Następnie swoje sprawozdania przedstawili: Aleksandra – Koordynator/Pełnomocnik PIK oraz 

Marian – Koordynator Zespołu Dyżurnych PIK.  
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W dalszej części informacje ze swojej działalności, w okresie pomiędzy Zgromadzeniami 

zaprezentowali służebni szczebla Służby Krajowej: Przemko – Delegat do Komisji 

Organizacyjnej, Eugeniusz – Delegat do Komisji Literatury i Publikacji oraz Jacek – Powiernik 

klasy B. Przemko i Jacek zwrócili uwagę na bardzo istotny fakt w kontekście prawidłowego 

funkcjonowanie naszej Wspólnoty: zostali wybrani służebni na wszystkie wolne miejsca, nie ma 

żadnych wakatów. W poprzednich latach bywało z tym różnie. 

Następnie Waldek poinformował, że do Sekretariatu 34. Zgromadzenia nie wpłynął żaden 

pisemny wniosek czy rekomendacja. Przypomniał, że Roman zgłosił ustny wniosek, aby dokonać 

przeglądu służb Regionu, a zwłaszcza zastanowić się nad sensem funkcjonowania służby Zastępcy 

Rzecznika Regionu AA „Warta”. Sprawą zajmie się Zespół Organizacyjny Regionu i przedstawi 

swoją rekomendację Radzie Regionu AA „WARTA”. 

W kolejnym kroku Krzysztof, prowadzący obrady, zwrócił się z prośbą do Rzeczników 

Intergrup o zgłaszanie swoich przedstawicieli do pracy w Zespole Organizacyjnym Regionu AA 

„Warta”. Zostali zgłoszeni: 

1. Intergrupa AA „Dolina Warty” – Wojtek, 

2. Intergrupa „Jedność Konin” – Grzegorz, 

3. Intergrupa „Leszczyńska” – Andrzej, 

4. Intergrupa „Pilska” – Mariusz, 

5. Intergrupa „Południowa Wielkopolska” – Tomasz, 

6. Intergrupa „Wielkopolska” - Marek, 

7. Intergrupa „Zachodnia” – Grzegorz, 

8. Intergrupa „Zielonogórska” – Marcin. 

Swoich przedstawicieli nie wskazały Intergrupy AA: „Gorzowska” i „Kujawsko-

Wielkopolska”. 

Jest prośba do Rzeczników tych intergrup, aby w jak najszybszym czasie, uzupełnić skład 

Komisji. 

W ostatniej części 34. Zgromadzenia zajęto się ustaleniem kalendarium na 2025 rok. Piotr, 

rzecznik Regionu AA „Warta”, zaproponował, aby spotkania Rady Regionu odbyły się 

w następujących terminach: 18 stycznia, 28 czerwca, 20 września 2025 r. W dniu 22 lutego2025 r. 

planowane są Warsztaty Pytań do 53. Konferencji SK. 

Gospodarzem 35. Zgromadzenia Sprawozdawczo-Wyborczego Regionu AA „WARTA” będą 

wspólnie Intergrupy AA „Gorzowska” i „Zachodnia”. Zgłoszona kandydatura Wojtka jako 

prowadzącego 35. Zgromadzenie, została przyjęta jednogłośnie. 35. Zgromadzenie odbędzie się 15 

listopada 2025 r. w Gorzowie Wlkp. 

Gospodarzem Zlotu Radości Regionu AA „Warta” będzie Intergrupa AA „Gorzowska”. 

Odbędzie się on w dniach 9 – 11 maja 2025 r. w Strzelcach Krajeńskich nad jeziorem Długie. 

W tym samym czasie Intergrupa AA „Jedność Konin” organizuje swój Zlot Radości 

w Mikorzynie. Doszło do dyskusji na temat kolizji terminów zlotów. Postanowiliśmy, aby w tym 

roku nic już nie zmieniać, a do sprawy wrócić w późniejszym terminie. 

Na zakończenie Krzysztof i Piotr podziękowali wszystkim za udział w 34. Zgromadzeniu 

Sprawozdawczo – Wyborczym Regionu AA „WARTA”.  

Wobec braku kolejnych rekomendacji, wniosków i tematów, pożegnaliśmy się, odmawiając 

wspólnie deklarację „Jestem Odpowiedzialny”. 34. Zgromadzenie Sprawozdawczo – Wyborcze 

Regionu AA „WARTA” zostało zamknięte. 

           Waldek –  

Sekretarz Regionu AA „Warta 


